
OSREDt

U ■v
js' J-

štoTilka Im letnik 10 
/0)01000 cona ^70 SIT

l

V S P.riDGES.UE v

s ;

F\

UGODNO!
<c°Xc>

J

PRIDITE IN SE PREPRICAJTET
POPOLNOMA AVTOMATSKI FOTOAPARATI
kvalitetni filmi že od 330 SIT dalje

ZAGORJE, TRŽNICA POD URO 
0601 -68-510 

DELOVNI ČAS: 8-19 ure 
SOBOTA: 8-13 ure



E&3iire * ’

Poletje se poslavlja, jesen prihaja... In zakaj bi čakali na konec leta, ko se življenjski utrip močno poveča. 
Takrat običajno nimamo časa, da bi postali na trenutek, se uzrli nazaj in naredili načrte za prihodnost. 
In komaj smo se odpočili od tempa dogodkov, ki so si hitro sledili ob menjavi tisočletja...

ZAGORJANKE in ZAGORJANI ste II. tisočletje zaključili uspešno: zgradili novo telovadnico OŠ Ivan 
Skvarča, odprli IOC v Kisovcu, nova pošta na Izlakah, vežica v Čemšeniku, nova odrska razsvetljava v 
Delavskem domu, novo semaforizirano križišče,...

Tudi za novo tisočletje so vaše želje velike, načrti ambiciozni: IOC Toplice v Zagorju, stanovanjska 
gradnja v Kisovcu, nova pošta v Zagorju, restavracija hitre prehrane McDonalds, gradnja ceste od Toplic 
do središča mesta,...

Ob vstopu v novo tisočletje bi bilo zagotovo primerno, da se s tem pismom tudi javno zahvalimo 
društvu Poet iz Ljubljane za pomoč pri izvedbi in založbi projekta ZAGORSKA DOLINA.
Vsebinsko bogat in lepo izdelan umetniški koledar bo lahko vsem služil kot npr. lepo darilo prijateljem, 
sorodnikom in znancem ali pa kot poklon direktorjev podjetij svojim zaposlenim sodelavcem, kot darilo 
poslovnim partnerjem in podobno.

Spoštovane Zagorjanke/Zagorjani!

Dediščina Zagorja 
na pragu lil. tisočletja

Pozdravljam Vas,
predstavnik društva POET za Zasavje 
Damjan Cfprenc

Društvo Poet je sicer društvo prijateljev pristne slovenske literature in tako s svojo založniško 
dejavnostjo pomaga maloštevilnemu narodu Slovencev pri širjenju pravilne in pristne pisane slovenske 
besede. Ob vključevanju v Evropo bo v prihodnje skrb za naš materin jezik vsekakor zelo pomembna in 
jo moramo vsi spoštovati in spodbujati.
Prav gotovo, drage Zagorjanke in Zagorjani, boste tudi v III. tisočletju nadaljevali po poti uspehov.

Društvo prijateljev pristne 
slovenske literature 
p.p. 5736 
1001 Ljubljana
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S polno poro naprej Iz vsebine
Pred Vami, spoštovani poslovni 
partnerji in prijatelji, je nova številka 
Grafexovih novic. V zadnjih mesecih 
se je znova dogajalo marsikaj po
membnega, zanimivega. Naša priza
devanja po še bolj kakovostnem delu, 
naš trud, da bi čimbolj ustregli našim 
kupcem in nenazadnje tudi naše 
uspehe, bi radi delili z vami. Tisti, ki 
nas že poznate, dobro veste, da smo 
se z našim delom že večkrat izkazali. 
Tisti, ki nas šele spoznavate, pa ste v 
naši sredini vedno dobrodošli. Bodisi 
na Izlakah, kjer imamo lastno so
dobno tiskamo ter vse, kar potrebuje 
dobro grafično podjetje, da sledi 
koraku časa ali ste dobrodošli tudi v 
naših prostorih na Linhartovi ulici 40 
v Ljubljani, kjer smo nedavno 
otvorili nove poslovne prostore 
Agencije G. A o tem nekaj več v 
nadaljevanju.

Za poslovno skupino Grafex je v 
zadnjem času najpomembnejša 
pridobitev certifikata sistema kako
vosti po standardu ISO 9001. Preden 
smo se dogovorili za certificiranje, 
smo poslovanje urejali kar precej 
časa, saj tudi tokrat ničesar nismo 
hoteli prepustiti naključju. Prvi dobri 
rezultati, kijih prinaša prenovljeno in 
urejeno delovanje, so že vidni. 
Pričakujemo, da bodo v prihodnje še 
bolj. A ne le znotraj samega Grafexa, 
znotraj naše poslovne skupine. 
Urejenost pomeni stabilnost in tako 
se pri Grafexu trudimo še bolj utrditi 
zaupanje naših kupcev, čeprav to že 
zdaj ni majhno. Hkrati z vsemi

drugimi aktivnostmi pa širimo tudi 
našo celovito ponudbo. Sodelovanje 
z Janjo Zupan vam je že znano. V 
zadnjih mesecih smo ga še razširili, 
saj Janja z lastno plesno in 
promocijsko skupino Latino Passion 
nadaljuje svoje dolgoletno delo v 
plesnih aktivnostih. Mlada dekleta 
bodo vesela vašega povabila, da vam 
z izvirno koreografijo popestrijo 
promocijo vašega podjetja, da nasto
pijo na kakšnem za vaše podjetje po
membnem dogodku in skratka 
sodelujejo z vami na več različnih 
načinov. Zato nikar ne oklevajte, po
kličite nas in skupaj bomo našli tiste 
prave, tiste najboljše rešitve.

V Grafexu gremo s polno paro 
naprej. Z jasno poslovno vizijo in z 
optimistično zastavljenimi cilji smo 
prepričani, da nam bo še naprej 
uspevalo tisto, kar nam je doslej; v 
veliko zadovoljstvo kupcev in vseh 
poslovnih partnerjev se bomo še 
naprej trudili biti najboljši. To 
pa nam lahko uspe le s trdim 
delom ter povečevanjem naše 
ponudbe, ki temelji na naših 
dolgoletnih izkušnjah ter last
nemu znanju. Prihodnosti se ne 
bojimo, čeprav se zavedamo, da 
bo za uspeh tudi vnaprej 
potrebno vlagati veliko energije 
in pozitivne volje. In morda se 
ravno zaradi tega še bolj 
trudimo. Kako, kje, kdaj in na 
kakšen način pa boste izvedeli, 
če pokukate na naslednje strani 
tretje izdaje Grafex novic.

S polno paro naprej

Rezultati se izboljšujejo

Poslovna skupina z vizijo in 
novimi prostori Agencije C v 
Ljubljani______________

Zagorski podjetniki se vse 
bolj zavedajo pomena proda-

-------------O
Prodajalec grafi

Latino Passion (Večnosti 
predana strast)_________

Kdo smo?

Crafex group (poslovna 
skupina z vizijo) O

e o



Novice iz Grafexa
Zagorski podjetniki se vse bolj 
zavedajo pomena prodaje
Ohranjati in večati lastne prednosti

Oglaševanje v 
Grafex novicah je 
dobra poteza in 
koristna naložba.

Še tako dobra podjetniška ideja ali 
novi izdelek lahko brez uspešne 
prodaje kmalu propade.

ZAGORJE - Posvet, katerega so 
pripravili pri Območni obrtni zbor
nici Zagorje, je bil med tamkajšnjimi 
podjetniki deležen velike pozornosti. 
V goste so namreč povabili ugled
nega strokovnjaka s področja prodaje 
Ludvika Jevšenaka, ki je zbranim 
predstavil pomen uspešne prodaje. V 
Zagorju sicer deluje precej uspešnih 
manjših podjetij, vendar morajo 
podjetniki, če želijo ohraniti svoje 
prednosti, veliko več časa posvetiti 
danes najpomembnejši poslovni 
funkciji: prodaja.
Podjetniki, ne samo v Zagorju, temveč 
tudi drugod, se po mnenju Ludvika 
Jevšenaka, vse premalo zavedajo 
pomembnosti prodaje, saj samo ta 
poslovna funkcija prinaša denar. Brez 
ustrezne strategije prodaje in jasno 
začrtanih podjetniških ciljev pa lahko 
še tako dobra ideja ali izdelek propade, 
še preden se na trgu sploh uveljavi. 
Zato je znanje kako prodajati po
membno za vsakega podjetnika. Na 
posvetu v Medijskih toplicah so lahko 
zbrani podjetniki med drugim 
prisluhnili tudi izkušnjam, ki so jih 
nabrali v treh uspešnih zagorskih 
podjetjih. Predstavila so se podjetja 
Oberč, Grafex ter Elektroprom, katerih 
predstavniki so predstavili predvsem 
svoje izkušnje iz področja prodaje 
svojih izdelkov in storitev. Ohranjati ali 
večati prodajo in poudarjati z reklami
ranjem svoje prodajne prednosti pred 
konkurenco je bila tako rdeča nit 
posveta na kateremu so izbrani 
izpostavili še pomen lastnih izkušenj in 
neprestanega podjetniškega izobra
ževanja v katerega sodijo tudi tovrstne

aktivnosti Območne obrtne zbornice. 
Po mnenju direktorja podjetja Grafex 
Alojza Sešlarja je prednost zagorskih 
podjetnikov predvsem v manjši 
konkurenci na lokalnem nivoju, kar 
pomeni, da se lahko med seboj v 
okviru obrtne zbornice odkrito pogo
varjajo, izmenjujejo izkušnje in se 
učijo drug od drugega. S tem pa si 
povečujejo možnosti uspešnega 
poslovanja in večje prodaje lastnih 
izdelkov na širšem območju, kjer 
konkurenca iz dneva v dan postaja vse 
močnejša.
Posvet o pomenu in pomembnosti 
prodaje je bilo prvo tovrstno srečanje 
zagorskih podjetnikov v letošnjem letu. 
Pri območni obrtni zbornici jih načr
tujejo še nekaj. Prav samostojni 
podjetniki in manjša zagorska podjetja 
so namreč za razvoj celotne občine vse 
pomembnejši. S širitvijo in večanjem 
proizvodnje namreč prav ti posredno ali 
neposredno poleg drugih pozitivnih 
učinkov, zaradi zaposlovanja novih 
delavcev in odpiranja novih delovnih 
mest, zmanjšujejo nezaposlenost v 
občini. Glede na dober odziv pa se 
očitno zagorski podjetniki zavedajo, da 
se tudi sami na takšen način lahko še 
marsičesa naučijo.
Glede na splošno vrzel v informiranosti 
in pomanjkanju znanja podjetnikov za 
uspešnejše poslovanje, so se pri Založbi 
Grafex odločili za izdajo ustreznega 
priročnika s tovrstnimi vsebinami. 
Priročnik bo namenjen za vsakodnevno 
uporabo podjetnikov, obrtnikov, 
direktorjev manjših in srednjih podjetij, 
računovodjem, vodjem finančnih služb 
in predvsem tudi vodilnim v 
marketingu, komerciali in prodajni 
službi. Dodatne informacije o 
priročniku lahko dobite v Založbi 
Grafex.

Zakaj?

Medtem, ko pravkar prebirate in listate 
tretjo izdajo Grafex novice, morda 
hkrati razmišljate o predstavitvi svo
jega izdelka, svoje dejavnosti. Le kako 
bi čimširšemu krogu poslovnih par
tnerjev in potrošnikov povedali kaj 
nudite, kaj znate in kaj delate? Za kaj 
takega obstaja več načinov. Nekateri so 
boljši, drugi slabši. Nekateri ugodnejši, 
drugi spet manj. Oglaševanje v Grafex 
novicah prav gotovo sodi med boljše in 
ugodnejše. Ne le zaradi tega, ker 
izhajajo v zavidljivi nakladi 10.000 
izvodov in ne le zaradi tega, ker 
dosežejo poslovne subjekte ter jih 
prebirajo številni direktoiji in vodilni 
ljudje v podjetjih. Oglaševanje v 
Grafex novicah je primemo tudi zaradi 
kakovostne grafične podobe oglasov. 
Visokokvalitetne barvne strani so plod 
sodobne računalniške in grafične 
opreme s pomočjo katere v Grafexu 
nastajajo že kar prave male umetnosti. 
Oglaševanje po vaši želji in po vaših 
idejah ni težava. Tudi če prave ideje še 
nimate ali pa ta ni povsem dodelana je 
Grafex prav gotovo pravi naslov. Torej? 
Če še premišljujete, pa hkrati nikar ne 
oklevajte. Pokličite nas in dogovorili se 
bomo tako, da boste zadovoljni.

Ker prebirate Grafex Group Novice, to 

pomeni, da so prišle k vam v primernem 

trenutku, času... Še več! Morda so vas 

pričakale na mizi, v predalu ali v kaki 

drugi bližini. Počakale so na trenutek, ko 

ste vi imeli čas za prebiranje vsebine. 

Pokličite predstavnike poslovne skupine 

GRAFEX. Pogovorili se boste kako je 

kakovostna tiskovina s primemo agre

sivno in zanimivo vsebino lahko zelo 

učinkovit način reklamiranja.



Prodajalec Grafi
Da nas lažje vidite (in najdete)
Star slovenski pregovor sicer pravi, daje kovačeva kobila 
vedno bosa. Morda je imel ta rek včasih res veljavo, a v 
sodobnih časih si sodobni “kovači” kaj takega ne morejo 
in ne smejo privoščiti. Da je naša “kobila” dobro 
podkovana se lahko prepričate na več načinov. Najnovejšo 
podkev pa smo si prikovali na Trojanah. Tja marsikoga 
privabijo slastni in dišeči krofi. Trojane pa so za nas

pomembne tudi kot najbližja točka Grafičnega podjetja 
Izlake s prometno linijo Ljubljana - Maribor. Avtocesta je 
sicer še v gradnji, naš novi pano pa voznike že opozarja 
na svojo reklamno vsebino. Nedavno smo na Trojanah 
postavili tudi veliko oglasno tablo. Tako boste v naše 
grafično podjetje na Izlakah vsi, ki boste to hoteli, prišli 
še lažje. Tja vas usmerjajo tudi mnoge druge obcestne 
table, kakršne tudi izdelujemo v lastni produkciji. Pa 
srečno vožnjo.
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Oglasno trženje
Agencija G Ljubljana, tel.: 01 438 56 50, fax: 01 438 56 54 
PR Manager: Janja Zupan

Prodajalec Grafi
Imate kupca, a ne veste kako ga dokončno prepričati 
(v obojestransko zadovoljstvo)?

Verjetno bi se vsak poslovnež strinjal s trditvijo, da znajo 
biti kupci včasih zelo neugodni, nepredvidljivi in izbirčni. 
V neposredni prodaji, pa naj bo to izdelek ali storitev, je 
zaradi tega potrebno natančno načrtovanje. Od samega sre
čanja do predstavitve storitve ali izdelka, vedenja do 
splošnega vtisa. Eden pomembnejših dejavnikov uspešne 
prodaje pa je prav gotovo čas. Že pri samem dogovarjanju 
glede obiska igra čas pomembno vlogo. Od tega koliko 
časa boste posvetili kupčuje odvisno marsikaj. Pa ne da bi 
se enemu posvečali cel dan, ravno nasprotno. Čas obiska 
ne sme biti ne prekratek in ne predolg. Mora biti ravno 
pravšnji. Ne prekratek, saj premalo časa lahko pomeni 
slabo in nepopolno ter s tem neprepričljivo predstavitev. 
Če pa potencialnemu kupcu posvečamo preveč časa lahko 
prav tako dosežemo nasprotni učinek od zaželj enega. 
Dolga in razvlečena predstavitev lahko začne kupca 
dolgočasiti, kar prav tako ni dobro. Tako je čas za samo 
pripravo predstavitve, še preden se prodajalec oglasi pri 
kupcu, nadvse pomemben. Več časa porabljenega za 
predpripravo pomeni manj nepotrebne izgube časa pri 
konkretni prodaji.
Sistematična uporaba časa je lahko koristna tudi pri 
načrtovanju posameznih obiskov oziroma poslovnih 
dogovorov. Tudi sami obiski posameznega kupca morajo 
biti časovno usklajeni. Čeprav je bil morda prvi obisk 
nadvse uspešen, lahko to prepogosti in s tem tudi 
nepotrebni obiski marsikaj pokvarijo. Ko se ustvarijo 
ustrezni poslovni odnosi lahko kupec in prodajalec 
marsikaj opravita tudi s pomočjo sodobnih komunikacij 
na daljavo. Prepogosti obiski so po raziskavah 
strokovnjakov za trženje in prodajo prav tako neučinkoviti 
kot preredki. Enakomerni časovni intervali so tako sila 
pomembni, še posebej pri velikih kupcih in to ne glede na 
to kakšen izdelek ali storitev jim prodajate. Ob 
upoštevanju časovnih faktorjev boste tako posameznega 
kupca veliko lažje prepričali. Seveda pa je čas le eden 
izmed dejavnikov uspešne prodaje. Tudi natančno 
časovno planiranje je brez upoštevanja vsega drugega vse 
prej kot jalovo. Veliko pomoči lahko prodajalec dobi 
neposredno s strani podjetij, specializiranih za to področje 
poslovanja. Vendar še tako dobri nasveti, izdelki in 
storitve za pomoč trženju brez časovne usklajenosti ne 
pridejo do izraza tako, kot bi lahko v primeru upoštevanja 
časovnega faktorja. Nenazadnje je čas denar. Čas, 
prihranjen na račun dobre podpore trženju, pa ta denar kaj 
hitro še oplemeniti.
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Družabna stran

Latino Passion - 
Večnosti predana strast

Plesna skupina z dušo, srcem in latino ritmom
Kaj se zgodi, če se skupaj najde pet 
deklet z neobvladljivo željo po plesu v 
taktih vročih latino ritmov? Odgovor je 
jasen. Latino Passion. Ne, to ni le ena 
izmed mnogih plesnih skupin s pov
prečno koreografijo in povprečnim 
znanjem. Latino Passion je vrhunska 
profesionalna plesna skupina sestav
ljena iz vrhunskih profesionalnih ple
salk, z vrhunsko profesionalno kore
ografijo in z... dušo. Če potrebujete 
dokaz, da so vsi ti superlativi na mestu, 
berite naprej.
Nekako dobrih šest mesecev nazaj je 
bilo. Izbor Lepe sosede tednika Hopla. 
Na oder pride pet deklet in divji latino 
ples se lahko začne. To je bil prvi urad
ni nastop skupine Latino Passion. 
Odtlej se jih je v precej kratkem času 
zvrstilo že nešteto, doma in v tujini. 
Nova, sveža skupina je takoj pritegnila 
pozornost številnih organizatorjev 
raznih prireditev, zabav in promocij. 
Začutili so, da ta skupina ni čisto 
navadna. In prav so imeli. Plesno 
skupino Latino Passion sestavljajo 
Tina Jarc, Jasna Gradišar, Patricia Rot, 
Špela Dolinar in Petra Cvikl. 
Ljubiteljem plesa sama znana imena. 
Tina, sicer študentka Fakultete za šport 
je večkratna državna plesna prvakinja, 
Jasna je dvakratna svetovna prvakinja 
in Tinina sošolka na fakulteti. Tudi 
Petra ni uspešna samo kot študentka te 
fakultete, temveč se je velikokrat že 
izkazala na različnih plesnih tekmo
vanjih. Isto velja za Patricio, študentko 
prava ter Špelo, bodočo ekonomistko. 
Pet deklet, pet strasti, pet vrhunskih 
profesionalnih plesalk, ki brez plesa ne 
morejo. Samba, salsa, mambo, 
merengue ah pa kakšen vroči alfo ples. 
Ni problema. Brez teh vročih ritmov 
ne more nobena. Včasih se jim na odru 
pridruži tudi Janja Zupan, ki sicer bolj

skrbi za njihovo pro
mocijo in nastope.
Poleg plesa dekleta druži 
tudi poučevanje v Ples
nem centru Ljubljana, na 
Štihovi 20. Tam seje tudi 
porodila prva ideja o tej 
plesni skupini. Ideja ni 
bila dolgo le ideja, kmalu 
je postala resničnost.
Študij, poučevanje plesa 
oziroma latino aerobike, 
joga strachinga, body 
shapinga in TNZ-ja, 
povrhu pa še nastopi s 
skupino. Za dekleta je 
vsakodnevni urnik res
nično natrpan. Vendar je 
strast večja od vseh ovir.
Strast po plesu. Ta se 
odraža tudi v njihovih 
koreografijah za katere 
skrbi v glavnem Tina 
Jarc. Vedno kaj novega, vedno kaj 
svežega, kaj vročega. Ni čudno, da so 
povsod dobrodošle in zaželjene. Janja 
Zupan upravičeno pravi, da jim nasto
pov resnično ne manjka. V tako 
kratkem času imeti toliko dela lahko 
pomeni le eno. Dekleta s svojim nasto
pom in profesionalnostjo v trenutku 
vsakega prevzamejo in ga vsaj za 
trenutek zazibajo v nikoli končan sen 
vroče latinske Amerike in njenih 
ritmov. K celotnemu vtisu prav gotovo 
pripomore tudi izgled. Obleke Kristine 
Turk iz KBM Fashion še poudaijajo 
slo po plesu in strast, ki jo do latino 
ritmov izžarevajo dekleta, ko vsakič 
posebej in vedno znova dajejo plesu 
dušo in srce. Če bi se tudi sami radi 
prepričali, da Latino Passion ni le še 
ena skupina, pa veste kje jih najdete. V 
Agenciji G na Linhartovi 40, v 
Ljubljani.

Manager:
Plesalke:

Janja Zupan 
Tina Jarc 
Špela Dolinar 
Patricija Rot 
Jasna Gradišar 
Petra Cvikl
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dodatne informacije o vsebini biltena 
03 56 57 100

Novo!
Elektronska izložba in papirna 

galanterija www.grafex.si v 
pripravi!

Elektronski katalog je že na 
razpolago pri pooblaščenih 

prodajalcih.

Kdo smo?
Fanika Celestina,
Tiskarna in grafična delavnica

Kdaj je prišla v podjetje 
“V podjetju Grafex sem več kot tri leta.”

Naloge, ki jih opravlja 
“V glavnem dela nikoli ne zmanjka, 
saj se vsi skupaj trudimo ažurno in 
čimbolje izpolniti vsa naročila. Sama 
delam v dodelavi grafičnih izdelkov, 
sodelujem pri pripravi papirja za 
tiskovine in druge naše izdelke, nato 
pa ta “papir” spremljam pri izdelavi 
do končnega izdelka. V Grafexu je nadvse pomembna sama kontrola od 
začetka do konca proizvodnega procesa in tudi tu pomagam oz. sodelujem po 
najboljših močeh, in znanju, ki ga vsakodnevno izpopolnjujem."

O podjetju
“Z delom sem zelo zadovoljna, odnosi med zaposlenimi so več kot dobri. To 
prav gotovo vpliva na naše delo in uspeh. Čeprav so nekateri moji sodelavci 
pri Grafexu že precej dlje časa, so me dobro sprejeli in postali smo tudi dobri 
prijatelji. Dobro počutje na delu pa mi tudi osebno pomeni veliko.”

Uroš Klemen,
Prodaja

Kdaj je prišel v podjetje 
“V Grafexu sem zaposlen relativno 
kratek čas, saj sem se jim pridružil 
šele novembra lanskega leta.”-

Naloge, ki jih opravlja 
“Kljub temu, da v podjetju nisem 
dolgo časa, sem že spoznal načine ter 
postopke dela in se vanje tudi vključil.
Lahko bi rekel, da sem notranji 
komercialist, čeprav je moje delo 
precej raznoliko in pestro. Opravljam naloge kot so sprejemanje naročil, 
komuniciranje s kupci in še marsikaj drugega. Tudi razna manjša opravila, ki na 
videz sicer ne pomenijo veliko, a so v resnici prav tako pomembna, mi delovni 
čas običajno podaljšajo v pozne popoldanske ure. In ker se v novem delovnem 
okolju počutim zelo dobro, delovnik tudi po potrebi z veseljem podaljšam."

O podjetju
“Kolektiv je, povedano zelo na kratko, zelo dober. Že takoj na začetku sem 
ugotovil, da je Grafex podjetje s poslovno vizijo. Med sodelavci, ki natanko 
vedo kaj delajo in kakšne so njihove naloge, je prijetno delati. Dobri odnosi 
pomenijo tudi uspešno opravljeno delo s katerim smo zadovoljni mi sami, kot 
tudi naši kupci in poslovni partnerji.”

H



@ team G
Linhartova 40, SI-1130 Ljubljana 
tel.: +386 1 438 56 50 
fax: +386 1 438 56 54 
E-mail: info@grafex.si

Izdelava www trgovine in elektronske izložbe
registracija domene / zakup oz. najem prostora na strežniku 
uporaba elektronske pošte 
scenarij / oblikovanje / izgradnja www strani 
izgradnja vaše www trgovine
(Business to Business ali Business to Customer poslovanje)

Izdelava elektronskih katalogov

svetovanje za izdelavo scenarija vsebine ter prikaz prednosti 
novega medija za reklamiranje
povezava z WWW / možnost dnevne aktualizacije vsebine 
(ceniki,...) / minimalni stroški / večjezikovna izvedba katalogov

, V .V ‘založništvo
tudi male naklade za manjša in srednje velika podjetja, 
za samostojne podjetnike, družbe, zavode... 
za vse, ki imajo svojo prodajno vizijo in strategijo

Janja Zupan 
PR Manager

Oglejte si našo elektronsko izložbo www.grafex.si, 
našo www papirno galanterijo in E-katalog GRAFEX group.

Zahtevajte obisk pooblaščenega zastopnika!
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POMEMBNEJŠE TElEFONSnSlIlLKE: 

POLICIJSKE POSIiUE 

ZAGORJE: 03/56-61-(lll2 

IRBOIILIE: B3/56-21-102 

IMENIK: 03/5641-BOŽ 

BADEČE: 03/5G-81-002 ^

UIIJA: 01/89-83-142 

PROMETNE INfOflMACIJE:03/56-64-420 

TAKI: 0609/61-63-48 

- 0609/63-31-0/

\ ZDRAVSNENI DOMOVI (OEŽORNE SLOŽBE):

ZD RADEČE: 03/56-88-20? 

Z0RRASINIK: 03/56-44-006 

ZD TRBOVLJE: 03/56-26-322 

|ZD ZAGORJE: 03/56-55-H00 

\ZD LITIJA: 011(89-81-8!

;
Naslednji Zasavc izide 
21. septembra.
Bodite z nami!

UVODNIK _ _
Zgodnje poletje, letos, Kuantan. Poznali so Slovenijo, tudi in 
predvsem Kitajčki, Indijci, Tajci... v hotelih, nočnih lokalih, 
lokalih kar tako, pa ne po in zaradi raznih Petrletov, Ruplov in 
podobnih napihnjencev, temveč po najvažnejši postranski 
stvari na svetu - nogometu! Presenetljivo natančno so 
spremljali evropsko prvenstvo in ugibali, napovedovali 
končne razvrstitve. Ne spomnim se več podrobnosti; 
zapomnil pa sem si zadrego, ko smo se pogovarjali o deželah, 
Evropi, politiki... Zanimala jih je kakšna značilnost slovenske 
politike. Oblila sta me zona in vročina hkrati:"Naj jim povem 
resnico, ali jo raje malo v celofan zavijem? Naj priznam, da, 
kljub velikem ustenju o demokraciji, le te še niti ABC ne 
obvladamo?" Nekako sem se izmotal iz precepa in naznanil, 
da raje spremljam pravi teater kot cirkus in rečem vam, vsem 
je odleglo, meni pa še najbolj.
Lahko je Malezijcem, ker jim ni treba vsak dan poslušati in 
brati o levih in desnih, o grmenju z govorniških odrov, pa 
produciranju konfliktov (kot da bi se pri beogradskem voždu 
učili, kako ovce pritegniti, da jim vzklikajo- seveda, to pač je 
metoda politike, znana že iz rimskih in hitlerjanskih časov!), 
kdo ima večji rukzak preteklosti/pa da sta dve preteklosti in 
vse neumnosti okrog tolmačenja okupatorja... Oni vedo, da 
so s svojimi trupli tlakovali Amerikancem osvojitev lwa dime, 
pa so še dandanes ponosni na to. Točno vedo, kdo je bil 
zaveznik in kdo okupator...

i Prekleto strah me je teh predVOUInih časov, ko bi nekateri
| poleg Primorske še Koroško in Štajersko šenkali v imenu 

demokracije, seveda. Je pa značilno, da so ti vsi okrog 
Ljubljane, noben pa pravi Primorec ali Štajerc... Ti imajo 
namreč ponos in zavest Slovenstva. Od njih se učimo.

Kje je kaj:
O RADEMI BODO PBAZfflfflll

sT GIASBEM UŽITKI S KVARTETOM 
' ELAVTEOOeM

ZEATI MATURANTI

<«> IZIAŠKI GRAD POMNOŽI« 

<8> P0G0V0RZZV0NET0MZ0PAN0M 

S> VITEZI NA BOGENŠPERIU 

§> SREČANJE LOKALNIH ČASOPISOV 

§> OEM B0DD "BRCALA11 

3ŽT> DAOOVAN SKUBIC DRUGIČ

Naslovnica: 
Kapitelj in Zupanova 
maketa ureditve dela 

Trbovelj
slikal Jože Ovnik, 

oblikoval Jure Tori

»43
ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o.. Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494, komerciala: 040/267-411. 
V.D.: Peter Ravnikar. Glavni in odgovorni urednik: Mojmir Maček. Uredniški odbor: Mia Južina, Peter Motnikar (Šport in Kronično),
Fanči Moljk (Miš maš), Igor Gošte, Katja Sladič, Marta Hrušovar, Jože Ovnik, Branka Jan. Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12. uri.
Računalniški prelom: Multima d.o.o., Kisovec. Prodaja in trženje: tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494, 040/267-411. Tisk: Padežnik, Laško 
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. Tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc je štirinajstdnevnik, 
izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 6.318,00 SIT, 11. polletje 3.159,00 SIT, II tromesečje 1.701, OO SIT, naročnina za tujino 119 DEM ali druga valuta 
v protivrednosti. V ceno je vračunan 8% DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju.
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.



Radeče praznujejo svoj praznik
športno in

Preteklo soboto se je s tradicionalnim 

tekmovanjem v organizaciji Ribiške družine 

Radeče za “Pokal Sava 2000“ pri ribiškem domu 

na Hotemežu pričel program prireditev v 

počastitev S.septemmra , občinskeha praznika 

Občine Radeče.Že jutri, na dan praznika pa bo 

ob polšestih popoldan v centru Radeč nastopil 

Pihalni orkester radeških papimičarjev skupa s 

mažoretno skupino iz Radeč.Po koncertu pa bo 

v Domu kulture Radeče slavnostna seja 

občinskega sveta s podelitvijo občinskih priznanj.

Ostale prireditve:
Sobota 9.septembra - ob 7.uri organizira 

Hortikulturno društvo Radeče izlet na Kum na 

cilju bo organizirana malica.

ob lO.uri Pripravlja AMD Radeče v svojih 

prostorih predstavitev nove zakonodaje o varnosti 

v cestnem prometu po njem bo možen neobvezen 

preizkus znanja cestno prometnih predpisov.

Ob 14,uri bo v organizaciji ŠD Jelovo na 

svojem igrišču turnir v malem nogometu.

Ob 15.uri bo v organizaciji TK Radeče teniški 

turnir “RADEČE OPEN 2000”( če bo dež, bo 

turnir naslednjo soboto).

Ob 16.uri bo Trojka d.o.o. na igrišču na 

Njivicah pripravil turnir trojk v košarki.

Ob 17.uri bo nogometna tekma NK Veteranov 

Radeč.

Ob 20.uri pa bo na strelišču v Močilnem v 

organizaciji lovske družine Radeče nočna tekma 

v streljanju na glinaste golobe. V Radečah pa bo 

UPS Občine Radeče pripravil otvoritev 

umetniških del radeških avtodidaktov (Jože 

Barachini,Ludvik Kos,Ivo Kašičjgor Rop).

Nedelja 10.septembra - Ob 11 .uri bo KO 

društva izgnancev Slovenije Radeče pri ribiškem 

domu v Hotemežu pripravilo slovesnost ob razvitju 

društvenega prapora (če bo dež, bo v Domu 

Kulture Radeče).

Ob 13.uri organizira Gasilska zveza Radeče - 

z možnim vstopom pri ribiškem domu ali na pomolu 

ob obvoznici v Radečah - prevoz s čolnom po 

Savi.

Ob 15.uri pa bo v Leonid Anton Železnik 

predstavikl svojo idejno nalogo OKNA V SVET 

postavljeno v strugi Sopote v centru Radeč.

Ob 17.uri pa se bo v organizaciji TK Radeče

rekreativno
odvijala finalna tekma teniškega turnirja 

“RADEČE OPEN 2000”

Sreda 13.septembra Ob 16.uri bo Društvo 

upokojencev pripravilo tekmovanje v balinanju za 

Zeličev pokal.

Četrtek 14.septembra Ob 15.uri bo DU 

Radeče na strelišču Močilno pripravilo 

tekmovanje v streljanju s zračno puško.

Ob 16.uri pa bo TKD Jagnjenica na svojem 

športnem igrišču priredilo turnir v malem 

nogometu.

Petek 15.septembra ob 16.uri DU Radeče 

organizira občinsko prvenstvo v šahu v OŠ 

M.Nemca v Radečah.

Ob 17.uri organizira Gasilska zveza Radeče 

taktično gasilsko vajo v kateri bodo prikazali 

reševanje na vodi, v primeru naravnih nesreč, v 

prometnih nesrečah ipd.).

Sobota 1 b.septembra Ob 19.uri bodo ZD 

Radeče,Občina Radeče in OŠ Radeče opravile 

merjenje telesne zmogljivosti s preizkusom hoje 

na 2 km na stadionu Radeče.

Ob 11 .uri bo društvo za letenje z jadralnimi 

padali Kondor Radeče na zelenici ob obvoznici 

izvedlo tekmo v točnosti pristajanja.Tekma bo 

trajala do cca. 17.Ure, nato bo pol ure kasneje 

razglasitev rezultatov.(v slučaju slabega vremena 

bo tekma naslednji dan).

Ob 17.uri bo lovska družina Radeče izvedla 

tradicionalno tekmo Lovci - Ribiči na stadionu v 

Radečah.Po tekmi bo družabno srečanje,

Ob 19.uri bo Prosvetno društvo Vrhovo v 

Prosvetnem domu na Vrhovem pripravilo 

srečanje pevskih zborov.

Rudi Špan

Zlato priznanje za nalogo: 
Kako so živeli naši 

predniki
V petek 1 .septembra ob osmih zvečer je v 

prostorih razstavišča “Jadran” v Radečah 

Umetniški svet Občine Radeče pripravil 

predstavitev zgodovinske raziskovalne naloge pod 

naslovom “KAKO SO ŽIVELI NAŠI 

PREDNIKI” učencev OŠ Radeče /zgodovinski

krožek/, katerega mentor je Simon Sernec.V 

nalogi so raziskovali in odkrivali življenje naših 

prednikov Nina Gotovnik, Nuša Mesar, Gašper 

Renko, Laura Piki, Alenka Kramar in Toni Šuligoj. 

Naloga je na državnem tekmovanju osvojila zlato 

priznanje in še posebno zlato, zaradi 

originalnosti.To so dobile še štiri šole v celi 

državi.Kot so skupaj s svojim mentoijem povedali, 

je bila osnova za to nalogo bivanjska kultura 

družine Medved - Povše iz Svibnega. Slednji so 

bili pomemben dejavnik v tem kraju, saj so bile 

obe družine med premožnejšimi v teh krajih, poleg 

tega pa je bil Jože Povše tudi župan in je bil dober 

zapisovalec takratnih dogodkov. Zbrali so tudi 

precej zanimivega gradiva o takratnem življenju, 

o družini pa so naredili nekakšno kroniko v kateri 

seje s pomočjo časovnega stroja sprehodil njihov 

namišljeni junak vse do današnjih dni.Na sami

Poročno darilo Ani in Josipu Povšetu s 
posvetilom (1891 Glažuta Jatna)

predstavitvi pa so bili prisotni tudi še živeči člani 

in sorodniki družine, ki pa so po končani 

predstavitvi dodali še kakšno zanimivost vsem, ki 

jih je to zanimalo.Ta naloga pa naj ne bi ostala le 

del zaprašenih aktov v kakšni knjižnici ali muzeju, 

ampak naj bi mlade vzpodbudila k nadaljnjem 

raziskovalnem delu v Radečah in okolici.
Rudi Špan
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Nastopil je FOReM, 
kvartet s flavtami

Že tretji od petih Valvasorjevih večerov, ki v poletnih dneh in v 
okviru petega mednarodnega festivala komorne glasbe potekajo v 
Medijski kapeli na Izlakah, se je zgodil v petek, 1. septembra ob 
19.30 uri. Nastopil je Kvartet flavt FOReM, ki ga sestavljajo Matjaž 
Debeljak, Matej Zupan, Matej Grahek in Marko Zupan. Koncert 
je na III. programu - ARS neposredno prenašal Radio Slovenija. 
Organizatorji Valvasorjevih večerov 2000 so: Ministrstvo za 
kulturo RS, Občina Zagorje ob Savi, ZKO Zagorje, KC DD Zagorje, 
TD Izlake, Aktiv kmečkih žena Izlake in Multima d.o.o. Kisovec, 
festival pa je vključen v projekt IMAGO SLOVENIAE - PODOBA 
SLOVENIJE.

Nastopajoči, ki v Kvartetu flavt 
FOReM igrajo od leta 1998, so sicer 
uspešni solistični flavtisti, 
udejstvujejo se kot glasbeni pedagogi, 
umetniško pa so aktivni tudi v raznih 
orkestralnih zasedbah: Matjaž
Debeljak je član Orkestra SNG Opera 
in balet Ljubljana, Matej Zupan igra 
pri Simfonikih RTV Slovenija, Matej 
Grahek v Orkestru Slovenske 
filharmonije, Marko Zupan pa je 
študent Akademije za glasbo v 
Ljubljani. Muzikolog dr. Franc 
Križnar, ki je spremljal koncert, je 
povedal, da gre za edini kvartet flavt v 
Sloveniji, čeprav se pojavlja čedalje 
več ansamblov, ki združujejo 
istovrstne instrumente, kot so naprimer 
kvarteti kitar, kvarteti saksofonov in 
drugi, k čemur pa je pripomnil, da gre

za neke vrste vzporeditev trenutne 
slovenske glasbe z najmodernejšo 
evropsko in tudi svetovno glasbo. 
"Morda je bil današnji koncert eden 
"težavnejših", saj ni pevsko obarvan 
in tudi ne gre za zabavno veselje,” je 
dejal dr. Franc Križnar, "ampak gre bolj 
za resno glasbo, saj opus skladb za 
komorno glasbo ni vedno najlažje 
poslušljiv za občinstvo. Odkrito 
rečeno, pa je publika pokazala izjemno 
glasbeno osveščenost, saj je šlo tako 
izvedbeno kot poslušalsko za 
takorekoč "težko glasbo", kateri so z 
zanimanjem prisluhnili." Številna 
publika je z odobravanjem sprejela 
uspešne zasavske glasbenike (izvzemši 
Matjaža Debeljaka, so nastopajoči iz 
Zasavja), ki so s skladbami Bacha, 
Mozarta, Koblerja, Mauriceja,

Berthomieuja in Schockerja popestrili 
repertoar, ki pa ga menda niso izbrali 
povsem naključno. Kot je povedal 
Matej Županje za zasedbo kvartetov 
napisanih veliko skladb, a so se zlahka 
uskladili glede izbora skladb za 
koncertni program. "Veliko popularnih 
skladb je v klasiki, ki v tovrstni 
zasedbi zazvenijo všečno," je dejal 
Matej Zupan, "saj mora biti koncert 
zanimiv tudi zaradi izbora skladb. In 
najti skupne skladbe, ki jih vsi radi 
igramo, ni bil problem." Nastopajoče 
je spodbudil buren in navdušen 
aplavz, zaigrali so še eno. sedmo

prisluhnila že v petek, 8. septembra ob 
19.30 uri. "Publike se ne more 
zahtevati, lahko se jo samo pričakuje 
ali želi," je še dodal Matej Zupan, 
"vendar ne gre prezreti, da je bila 
publika zelo prijetna." Čeprav za 
glasbenike klasične glasbe velja, daje 
tehnika igranja predpogoj za uspešen 
nastop, pa so mnogo truda vložili tudi 
v svojstveno interpretacijo, ki menda 
daje šarm nastopom Kvarteta flavt 
FOReM. Oziroma kot je h koncertu 
dejal dr. Franc Križnar: "Zdi se, da so 
skladbe šele v igranju Kvarteta flavt 
FOReM zazvenele v pravi podobi in

Kvartet flavt FOReM (od leve proti desni): Matej Grahek, Matej 
Zupan, Marko Zupan in Matjaž Debeljak

skladbo po vrsti, in prijazno razdelili 
nekaj nasmeškov s publiko, ki bo 
naslednjemu koncertu v okviru 
Valvasorjevih večerov lahko

njihov interpretacijski razvoj se je že 
zdaj povzpel na najvišji možni nivo."

Petra Radovič
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PODRLI SOLIDNO 
ZGRADBO

Po naročilu občine Trbovlje so 
delavci podjetja Nemec iz Hrastnika s 
svojo gradbeno mehanizacijo in 
voznim parkom v treh dneh, torej od 
22. do 24 avgusta, čporušili zgradbo 
stare občine na Trgu Franca Fakina 33. 
Stavba je bila na zunaj videti dotrajana, 
ob rušenju pa seje pokazalo, daje bila 
zgrajena zelo trdno in bi ob primernem 
vzdrževanju lahko zdržala še dolga 
leta. Od leta 1939 dalje, ko seje tedanja 
občinska uprava izselila oziroma 
preselila v novo zgradbo na sedanjem 
Mestnem trgu 4, so bila v zgradbi 
stanovanja, nekaj časa pa celo upravni 
prostori gradbenega podjetja. Mnogi 
občani, ki so spremljali rušenje, so ob 
tem izražali hude pomisleke, češ da bi 
lahko stavbo obnovili in jo še nadalje 
ohranili za stanovanja. Del starega 
mestnega jedra je tako izginil.

IL

"KOMM, KOMM!"
Nekoč je živela blizu Kostanjevice na

Krki svetnica Neža. Svojo cerkvico je 
imela na otočku sredi Krke. Neke 
viharne noči se je otoček s cerkvico 
vred potopil v reko. Sveta Neža je ostala 
brez svoje cerkvice in sedem dolgih let 
je blodila po svetu. Potem pa jo je pot 
pripeljala na Kum.

Leta in leta je na hribu v soseščini 
bival sveti Jošt (poleg njegove cerkvice 
so potem postavili pretvornik) in se v 
svoji samoti krepko dolgočasil. Ko je 
zagledal sveto Nežo, jo je pričel vabiti k 
sebi.

"Komm, komm!" jo je klical a 
krepostna svetnica se ni dala 
pregovoriti. Ostala je na svojem hribu.

Tako naj bi Kum dobil svoje ime, 
ampak zgodbice še ni konec.

Nekega dne je v brezno zdrsnila 
Nežina najljubša kravica in poginila. 
Milo in dolgo je jokala svetaNeža, tako 
milo, daje iz solz nastal bister studenec, 
ki ima čudežno moč.

Tako pravi ljudsko izročilo in tukaj 
se legenda konča. Ne konča pa se 
zgodba o vsakoletnem romanju na Kum 
na kumsko nedeljo.

Kum kot božja pot je znan že od 
nekdaj. Posebej znana pa je kumska 
nedelja. Zadnjo nedeljo v avgustu

oziroma prvo po svetem Jerneju, se 
romarji podajo na pot na Kum, kjer je 
božjepotno slavje z mašo.

Tako je bilo tudi na letošnjo zadnjo 
avgustovsko nedeljo.

Lepo vreme in po močni vročini 
zadnjih dni že ohlajeno ozračje, je bilo 
kot nalašč primemo za pohod v hribe. 
Tako so mislili številni pohodniki in 
romarji, ki so se, nekateri že v zgodnjih 
jutranjih urah, drugi malo kasneje, 
podali peš na Kum. No, vsi res niso 
romali peš, ampak pravijo, da namen 
posvečuje sredstvo.

Toliko jih je bilo, da seje oskrbnik 
doma na Kumu, Igor Herman, le težko 
odločil za oceno.

"Nekako okrog 1500 jih je bilo," je 
dejal v telefonskem razgovom in dodal:

"K sreči je bila frekvenca tako velika, 
da smo uspeli zjedačo in pijačo postreči 
vse, ki so to želeli. Prvi planinci so prišli 
okrog sedme ure zjutraj in zadnji so nas 
zapustili romarji iz Kostanjevice na Krki 
okrog enaindvajsete ure."

V majhni cerkvici svete Neže sta bili 
dve maši, ki sta ju imela pomožni škof 
Uran in dobovški župnik Merzelj. Ni 
treba posebej poudarjati, da je bilo

romarjev, ki so prisostvovali obredu, 
zares zelo veliko. Marsikdo je na kumsko 
nedeljo izpolnil svojo zaobljubo.

Romarji iz Kostanjevice na Krki so 
se že pred leti zaobljubili, da bodo sveto 
Nežiko vsakih sedem let preoblekli v 
novo obleko in kmalu bo spet prišel čas, 
da ponovno izpolnijo svojo zaobljubo.

MAH

VEČJI VPIS V VRTEC 
TRBOVLJE

V času letnih počitnic je v Trbovljah 
delovala le enota Pikapolonica v 
okviru zavoda Vrtec Trbovlje. Tu seje 
preko dneva zadrževalo okolo 20% 
vseh predšolskih otrok, ki so sicer 
obiskovali vrtec preko leta. Za šolsko 
leto 2000/2001, ki se je pravkar začelo, 
se je do pred kratkim vpisalo 508 
predšolskih otrok, kar je nekoliko več 
kot zadnji dve leti. Nekaj pa jih je z 
vpisom še čakalo, čeprav je vpisovanje 
potekalo od 15.aprila do 15.maja. 
Računajo, da bo morda v 
nastopajočem šolskem letu vključenih 
v vse enote oddelke in skupine okoli 
550 predšolskih otrok.

IL.
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NA KRAJUVSEGAJE ZAČETEK
...s to mislijo je ravnateljica Gimnazije in ekonomske šole v Trbovljah, 

Darka Lipičnik, pospremila na novo pot letošnje maturante.
V sredo, 23. 8.2000, je bila v kinodvorani Delavskega doma Trbovlje 

svečana podelitev maturitetnih spričeval šesti generaciji maturantov, prvi 
v novem tisočletju in (spet) eni najboljših.

V pozdravnem govoru je ravnateljica poleg mnogo lepih želja in zahvale 
vsem ter vzpodbudnih misli za prihodnost, nanizala tudi nekaj statističnih 
podatkov o letošnji maturi in maturantih.

V junijskem rokuje na trboveljski Gimnaziji in ekonomski šoli maturo 
opravljalo stotrinajst dijakov, oseminosemdeset z Gimnazije in petindvajset 
iz ekonomske šole. Na maturi je bilo uspešnih petinosemdeset gimnazijcev, 
to je 96,6 % in dvajset ekonomcev ali 80 %.

Letošnjo maturo je v Sloveniji opravljalo 8744 kandidatov, med njimi je 
192 maturantov doseglo od 30 do 34 točk. Štirje od teh so trboveljski 
maturantje Roman Šink, Naja Marot, Maja Knez in Neža Majcen, 
najboljša s 34 točkami, kar je med vsemi maturanti uspelo le petnajstim v 
Sloveniji.Vseh 192, ki so letos dosegli naziv "zlati maturant" je 2. 9. na 
posebni slovesnosti v Križankah prejelo maturitetno spričevalo s pohvalo 
in istega dne jih je sprejel predsednik države Milan Kučan.

Letošnji maturanti so bili iz 4.a z razredničarko Nasto Doberlet Bučalič, 
4.b z Marijo Holešek, in 4.c z Ireno Brčon z Gimnazije in iz 4.e z Milano 
Kožuh Kolenc iz Ekonomske šole.

Podeljena so bila tudi posebna priznanja šole. Prejeli sojih štirje dijaki, 
ki so bili vsestransko uspešni. To so Nejc Košnik za štiriletne izjemne 
uspehe na tekmovanjih iz fizike, Naja Marot je dobila priznanje za uspehe 
na tekmovanjih iz materinščine - za Cankarjevo priznanje - in sodelovanje 
pri šolskem časopisu Labirint, šolski košarkaški ligi in računalniškem krožku 
ter brošuri četrtošolcev, Uroš Skrinar za štiriletno angažirano delo pri 
ŠKL, ŠŠD in šolskem parlamentu in Roman Šink za štiriletne izjemne 
uspehe na tekmovanjih iz kemije.

Po sklepu sveta šole je bilo letos že drugič podeljeno pedagoško priznanje 
"učitelj leta" in tokrat si gaje zaslužil profesor Marjan Kozjek. Ob tem se 
je dvorana odzvala s posebno toplim aplavzom. Po njegovi zaslugi poznajo 
mnogi trboveljsko gimnazijo kot dobro šolo. Najboljša spletna stran, številni 
seminarji na šoli, udeležba pri različnih projektih, delo z dijaki, stalna 
prisotnost na sejmih... so sad njegovih prizadevanj. Profesor Marjan Kozjek 
se odlikuje kot dober pedagog, sodelavec in učitelj, njegova delavnostjo 
zabrisala mejo med delom in prostim časom, pohvali pa se lahko z 
ustvarjalnostjo in duhovitostjo, zanj je izredno pomembna vrednota odnos 
do znanja.

Že leta 1998 je Lions klub Trbovlje sklenil, da bo vsem dijakom, ki bodo 
na maturi dosegli nad trideset točk, podelil denarno nagrado v vrednosti 
35.000,00 SIT. Predstavnik trboveljskih lionsov Lado Lindič je štirim zlatim 
maturantom izročil nagrado injim zaželel nadaljnjih uspehov.

Vsem mladim so čestitali tudi župani občin Trbovlje, Ladislav Žiga 
Žgajnar, Hrastnik, Leopold Grošelj in Zagorje, Matjaž Švagan. Edini so si 
bili v želji, da prav vsi tokratni maturanti kot jutrišnji študentje dosežejo 
cilje, ki so sijih zastavili, doštudirajo in se kot strokovnjaki vrnejo v domači 
kraj, ker jih bo le-ta potreboval in pričakoval...

Seveda so tudi oni nagradili najboljše štiri maturante in šolo oziroma 
šolski sklad.

MAH

SLOVENSKI CITRAR
V letošnjem poletju je izšla že druga številka glasila Slovenski citrar, 

ki ima sedež na Citrarskem društvu v Velenju. Trije citrarji so zapisali 
svoj odnos do tega instrumenta, objavljen je koledar citrarskih 
prireditev, rezultati tekmovanja v Grižah, na zadnji strani pa je notri 
zapis Jožeta Galiča Ko zlate citre zapojo, citrarska borza in pristopna 
izjava za članstvo v Citrarskem društvu Slovenije. List sta uredila Pe
ter Napret in Marjan Marinšek.

Fanči Moljk

Odlomek je iz otroške pesnitve Mateja Bora z naslovom 
Ropotalo in ptice in prav neverjetno spominja na našo 
vsakdanjost. Kot seje maestro Ropotalo zaman mučil, da bi naučil 
ptice peti, tako je zaenkrat zaman vse ropotanje o zagotovitvi 
vsaj osnovnih pogojev za razvoj turizma v Trbovljah ali pa, če 
že drugega ne, o estetsko urejenem okolju, v katerem bivamo in 
je nenazadnje "krivo” za dobro in slabo počutje.

MAH

PRENEHALA DELOVATI ZAGORSKA SKD
Zadnjega sestanka članstva, zdaj lahko že zapišemo, »umrlega« občinskega 

odbora SKD, seje v sredo, 30,avgusta v Delavskem domu Zagorje udeležilo nekaj 
manj kot 40 članov. Sestanka se je udeležil tudi gen.tajnik in predsednik sveta 
SLS+SKD Slovenske ljudske stranke Jože Zupančič. Po besedah nekdanjega 
predsednika SKD v Zagotju Andreja Dolšina, ki združitvi dveh strank ni bil naklonjen 
in jo fia svetu stranke ni podpiral, so imeli z zagorsko SLS v maju in juniju več 
sestankov, kjer so usklajevali stališča o združitvi. Dogovorjeno je bilo, da naj bi do 
združitve prišlo na začetku septembra. Vendar se je julija in avgusta na OO SKD Ss 
strani razočaranega članstva vsulo plaz kritik zaradi nezadovoljstva z delom združene 
stranke SLS+SKD. Predvsem po znanih dogodkih spreminjanja ustave. Večji del 
članstva nekdanje SKD se je po njegovih besedah včlanilo v Novo Slovenijo- 
Krščansko ljudsko stranko (NSi) in ti bodo že v kratkem v Zagorju organizirali 
ustanovitveni zbor. Manjši del pa bo lahko svoje politično življenje nadaljeval v 
združeni stranki, kateri so biiapreknjižena sredstva iz žiro računa ugasle SKD Zagoije.

Igor Goste
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BLAGOVNA MENJAVA ZASAVSKE REGIJE S TUJINO
Iz Gospodarske zbornice Slovenije, Območne zbornice Zasavje, so 

nam spet poslali informacijo o blagovni menjavi zasavske regije s tujino 
za obdobje januar-junij 2000. Bistvenih sprememb v primerjavi s 
prejšnjim mesecem ni, saj v Zagorju izvozijo skoraj za polovico blaga, 
medtem ko v uvozu prevladujejo Trboveljčani z 39,8% deležem v 
zasavski regiji.

JANUAR-JUNIJ 2000 Izvoz Uvoz Delež v
izvozu/uvozu regije

Hrastnik 16.286 5.994 35,4/21,9%
Trbovlje 7.111 10.906 15,4/39,8%
Zagorje 22.670 10.479 49,2/38,3%
Regija 46.067 27.379 100/100%

JANUAR-JUNIJ 2000 Izvoz
Hrastnik 19.751
Trbovlje 5.917
Zagorje 18.409
Regija 44.077

ZAVAROVALNIŠKA 
ZGRADBA VZAKUUČNI 

FAZI
Zavarovalnica Triglav 

Območna enota Trbovlje je že lani 

pristopila h gradnji novega 

lastnega poslopja za svoje 

potrebe. Z gradnjo so pričeli

2.novembra 1999, v 

novozgrajene prostore pa se 

bodo vselili iz dosedanjih 

prostorov na Obrtniški cesti 13, 

oktobra letos. Novo zgradbo so 

pozidali na nekdanjem 

cerkvenem zemljišču na Trgu 

Franca Fakina, kjer je do lani stala 

zgradba AMD Trbovlje. 

Gradbena dela in ostala dela je 

prevzelo na ključ podjetje 

Gradbena dejavnost Hrastnik. 

Zgradba ima polkrožno prednjo 

obliko in je v prednjem delu med 

kovinsko konstrukcijo zasteklena. 

Del zgradbe bo obložen z 

marmorjem. Sicer pa ima zgradba 

4 etaže, dve spodnji s po 360 m2, 

zgornji dve pa s po 500 m2 

površine. Hkrati z gradnjo nove 

zgradbe so zgradili tudi nov most 

preko Trboveljščice ter na obeh 

straneh potoka betonske obrežne 

škarpe. Sedanje upravne prostore 

so predali Območni obrtni 

zbornici Trbovlje ter notariatu.

T.L.

Uvoz 
6.531 
8.950 
11.923 
27.404

RM.

ZASAVSKA HRANILNO 
KREDITNA SLUŽBA

Zasavska hranilno kreditna 
služba se med 60-imi podobnimi 
v Sloveniji uvršča v prvo 
polovico. Po zbranih hranilnih 
vlogah je večja od preostalih treh 
zasavskih služb skupaj, torej 
hranilno-kreditnih služb Litija, 
Gabrovka-Dole in Trbovlje. Poleg 
sedeža in blagajne na Izlakah ima 
svoji blagajni še na Dolu pri 
Hrastniku in Zagorju. Njihovi 
varčevalci pa lahko dvigujejo 
gotovino tudi na poštnih enotah 
v zasavju in v vsaki izmed 
devetih poslovalnic Kmetijske 
zadruge Izlake lahko uporabljajo 
tudi njihovo plačilno kartico.

Zasavska hranilno kreditna 
služba ima več kot 4300 
varčevalcev. Krog varčevalcev se 
je v zadnjih letih zelo razširil, 
največ zaslug za to pa imajo 
ugodnosti kot nižje provizije pri 
plačevanju položnic. Vlog na 
vpogled je za dobrih dvesto 
milijonov tolarjev, vezanih vlog 
pa za nekaj več kot 260 milijonov 
tolarjev. Med posojilojemalci sta 
največji izlaška in dolska 
kmetijska zadruga ter kmetje, 
manjši del pa je odobren drugim 
občanom.

Zasavska hranilno kreditna 
služba nadaljuje stopetno tradicijo 
hranilništva, ki se je začelo leta 
1900 na Izlakah. 29.avgusta

tistega leta so bila namreč 
sprejeta pravila Hranilnice in 
posojilnice za Izlake in okolico, 
v naslednjem mesecu pa je bila 
vpisana v zadružni register. Vanjo 
so zapisali tudi, da bodo razmere 
svojih članov v gmotnem oziru 
zboljševali, zlasti spodbujali 
varčnost in s svojim zadružnim 
kreditom preskrbovali svojim 
udom v gospodarstvu potrebna 
sredstva. Zadruga daje svojim 
članom posojila in jim oskrbuje 
inkaso.

Osnovni načeli hranilnice in 
posojilnice sta bili samopomoč in 
solidarnost. Z njeno pomočjo so 
se mnogi izvili iz krempljev starih 
dolgov z oderuškimi obrestmi. V 
njenem delovanju so si sledila 
boljša in slabša leta; najbolj stajo 
prizadeli prva svetovna vojna in 
neugodna menjava kron v dinarje 
po njej ter huda gospodarska 
kriza v tridesetih letih. Zaradi 
slednje si je leta 1937 izborila 
odlog plačil ter se prilagodila 
novemu zakonu o gospodarskih 
zadrugah.

Med vojno je bilo njeno 
delovanje ustavljeno, po njej pa 
so bile stare zadružne zveze in 
kreditne zadruge likvidirane. Delo 
se je nadaljevalo v okviru 
zadruge, v kreditnem odseku, iz 
katerega se je leta 1957 razvila 
zadružna hranilniško-posojilniška 
služba. V takratnem časopisu 
piše, da se bo nova hranilnica in 
posojilnica verjetno razširila še na 
področje kmetijskih zadrug 
Mlinše, Čemšenik in Zagorje. 
Kmetje kar pridno vlagajo svoje 
prihranke, vsako nezaupanje je 
odpravljeno.

Država je z upreki še nekajkrat 
bistveno posegla v zadružno 
organiziranost, leta 1971 pa je bila 
ustanovljena Zveza hranilno- 
kreditnih služb Slovenije. 
15.aprila 1981 so temeljne 
zadružne organizacije Zagorje, 
Trbovlje, Dol pri Hrastniku, Meso 
in Maloprodaja Trbovlje ter 
Gozdno gospodarstvo ustanovile 
Zasavsko hranilno kreditno 
službo. Vsa strokovna in 
administrativna opravila zanjo je 
prevzela Temeljna zadružna 
organizacija Zagorje, ki je imela

potrebne dolgoletne izkušnje.
V zadnjih dvajsetih letih se je 

zgodilo še nekaj bistvenih spre
memb. Tako sta danes 
ustanoviteljici Zasavske hranilno 
kreditne službe le še Kmetijski 
zadrugi Izlake in Dol pri 
Hrastniku. Obeta pa se že nova 
reorganizacija - združevanje 
slovenskih hranilno kreditnih 
služb. Glede na uspešnost 
Zasavske HKS pričakujemo, da 
bo Zasavska hranilno kreditna 
služba postala edina poslovna 
enota v Zasavju.

V LETU 2001 BO 18 
NEPROFITNIH STANOVANJ
SGP Zasavje je po naročilu 

neprofitnega stanovanjskega 
podjetja Spekter d.o.o. Trbovlje 
pred kratkim začelo s 
pripravljalnimi deli pri adaptaciji 
bivšega hotela Rudar v Trbovljah. 
S to adaptacijo se bo spremenila 
namembnost te zgradbe, iz hotela 
bo nastala v centru mesta na Trgu 
revolucije stanovanjska hiša z 18- 
imi stanovanji. Te dni mo bili 
priča izpraznjevanju pohištva in 
drugega inventarja iz bivših 
hotelskih sob, ko pa bo izdano 
gradbeno dovoljenje, pa bodo 
gradbeniki nadzidali obstoječo 
zgradbo za eno nadstropje, hkrati 
pa preurejali notranje prostore v 
stanovanjske enote. Doslej je bilo 
namreč v 25 hotelskih sobah 50 
ležišč. Čez leto dni - avgusta 
2001 - naj bi bila vsa dela 
dokončana. V bodoče naj bi bilo 
v zgradbi 6 garsonjer, 6 enosob
nih, tri dvosobna in tri trisobna 
stanovanja, v skupni izmeri 950 
m2. Kot investitor nastopa Spekter 
d.o.o., stroški nadzidave in 
adaptacije naj bi veljali okoli 170 
milijonov tolarjev. Krili jih bodo 
v glavnem iz republiškega 
stanovanjskega sklada, deloma s 
kreditom občine Trbovlje, deloma 
pa z lastnimi sredstvi. To velja le 
za zgornji bivalni del zgradbe.

V spodnjih prostorih, kjer je 
bila restavracija oziroma 
gostinski prostori, pa so deloma 
že uredili novo slaščičarno 
oziroma okrepčevalnico, v načrtu 
pa je ureditev še nekaterih 
prodajaln.

IL.
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VALVASORJEV ENAJSTI OBISK NA MEDIJSKEM GRADU
"Gnadlivi gospod baron Janez W.Valvasor je 

blagovolil potlej, ko je Turka pri Gradci natepel, 
Medijski grad s svojo inu Portnerjevo peršono 
počastiti..dodali bi še, da seje zgodilo v soboto, 
28.avgusta, če bi hoteli ponazoriti vsem, ki ste 
zamudili sijajni dogodek, kako spevno in tekoče 
je napisal tekst Nande Razboršek in kako spretno 
in profesionalno so ga znali v govor in igro preliti 
člani dramske skupine z Izlak pod režijo Jožeta 
Krajnca.

Avtorje dogajanje postavil v leto 1683, leto 
Turkovega vdora pred Dunaj, čas, kije razburkal 
celo Kranjsko in dal baronu elana za uresničitev

Marjana M.Pikelj (Ana Marija, gospa z Medije), 
Mateja Drnovšek (njuna hči Regina), Milan 
Aničin (Ivan Krištof Portner), Bogdan Pirnat 
(Janez Gašper z Gamberka), Mojca Vetršek(kot 
Elizabeta, njegova žena), Jože Pikelj (graščak 
Adam s Kolovrata), Majda Drnovšek 
(Margareta, Adamova žena), Ivo Klančišar 
(Klemen graščak iz Kandrš), Andreja Kovač 
(Klemenova žena Štefanija), Tine Kralj (grajski 
pater Dominik), Irena Ule (Anžeta, grajska 
oskrbnica), Milan Bedrač (grajski oskrbnik 
Štefan) in Irena Polc (Berta, vojakova mati) so 
zaupane vloge izvrstno interpretirali.

vseskozi, predvsem pa na začetku igre in zdi se, 
da sta kot na kožo pisani igralkama Maijani Pikelj 
in Ireni Ule.

Da je petje na Kranjskem doma, je stara 
resnica, posebej pa v dolini Medije, ki jo tudi 
Nande Razboršek ni obšel. Povezovanje in 
pojasnjevanje sije zamislil v obliki petja, kar sta 
Maja Lavrin in Mojca Kovač odlično opravili, 
zraven pa sta se spremljali še s citrami in kitaro.

Lepo in neprisiljeno so svoje odigrali otroci, 
fantje in dekleta s tekmo na hoduljah in plezanjem 
na mlaj, danes že skoraj pozabljeno družabno- 
športno disciplino.

Končno so pričakali Barona Janeza

pisateljskih in izdajateljskih načrtov. Zgodba se 
odvija na dvorišču Medijskega gradu, v nestipnem 
pričakovanju baronovega prihoda. Tekst, sicer 
preprost, vendar tekoč in bogat, so domači igralci 
Drago Butja (baron J.W.Valvasor), Andrej 
Dolšina (baronov bratranec in gospodar Medije),

...kjer so si štorije pravili...

Pohvaliti velja strokovno postavljeno in 
kvalitetno ozvočenje Delavskega doma Zagorje, 
kar je na predstavah na prostem drugje, velik in 
moteč problem.

Škoda, daje tako imenitna predstava le enkrat 
uprizorjena...

Besedilo MM, slikal IBrezovar

Na grajsko dvorišče so goste pospremili...

Posebej bi izpostavil figuro patra Dominika, 
dušebrižnika, prosvetitelja in nekakšnega 
vzgojitelja domačih otrok, ki gaje odlično odigral 
Tine Kralj.

Hvaležni ženski vlogi gospodarice Ane Marije 
in oskrbnice Anžete sta dramaturško pomembni

...in igre domačih mladcev in deklin opazovali. Vsi, ki so igro pomagali uresničiti



d n 3 m a
7. KIMAVCA 2000 9

DA BO IMEL DOPIS REP IN GLAVO
Saj nisem resno mislil, da ste 

poznavalka področja glasbene 
dejavnosti, kot sem vam v 
rokopisu laskal na tabeli uradnih 
rezultatov tekmovanja v
Nuernbergu. Vaše pisanje splošno 
in tudi v tem prispevku, ki je 
večkrat pristransko, navijaško, 
včasih tudi zlonamerno in temelji 
le na delnih resnicah, polresnicah 
in domnevah, kaže na to, da se le 
skromno spoznate na področje, v 
katerega se spuščate. Rad pa 
verjamem, da je človek
nekaterim stvarem bolj, drugim 
pa manj naklonjen iz takšnih ali 
drugačnih vzgibov. Menim, da bi 
morali pisci, ki ustvarjajo javno 
mnenje, le bolj profesionalno 
posegati po informacijah, 
njihovih virih in preverjati 
njihovo verodostojnost.

Ravno zaradi tega sem vam 
lastnoročno posredoval pet strani 
dokumentacije (v Zasavcu je bil 
objavljen le en dokument) o 
tekmovanju v Nuernbergu, iz 
katerega se da razbrati marsikaj. 
To so izpisi internetnih strani 
Musikfestival2000.de v
Nuernbergu in protokola komisije 
tega tekmovanja. Veste, z uporabo 
računalnikov in mobilnih 
telefonov sta se prostor in čas 
zminimalizirala.

No, pa začnimo lepo pri glavi, 
da postopoma pridemo do repa.

l.Na spletnih straneh 
www.musikfestival2000.de je bil 
27.junija 1999 objavljen razpis 
(Ausschreibung) za mednarodno 
tekmovanje pihalnih orkestrov od 
14.-16.julija 2000 v Nuernbergu. 
Iz razpisa je nesporno razvidno 
naslednje:

- cilji tega tekmovanja- 
srečanja,

- pogoji za udeležbo,
- potek tekmovanj (bili sta dve)
- komisija in ocenjevanje,
- uvrstitve (rating) in nagrade,
- prijava in
- opozorila (priloga l,http://
www.musikfestival2000.de/
ausschre.htm),

kar pomeni, da je dogodek 
popolnoma natančno
dimenzioniran in definiran, zato 
ne ustvarja nikakršnih nejasnosti

ali dilem ter ne dopušča nobenih 
poenostavitev, prilagoditev ali 
razlag po svoje.

2.Iz priloge 2(musik- 
festival200.de/sitel.htm) so 
razvidni cilji tega mednarodnega 
festivala pihalnih orkestrov, 
glasbenikov in tolkalnih 
ansamblov.

3. Pogoji prijave so podobni ali 
skoraj enaki na vseh takih festi
valih (nekaj mark kotizacije, 
kurikulum orkestra, seznam 
članov orkestra, fotografija 
orkestra, izbor kategorije, 
posredovanje partiture skladb po 
lastni izbiri in še kaj).

4. Tekmovanje poteka v dveh 
delih (priloga 3, musik- 
festival2000.de/ablaufl .htm). 
Prvi del (Wettbeverb) ima dva 
teka; v prvem teku vsak orkester 
izvaja obvezno skladbo, ki jo 
predpiše žirija tekmovanja. Prvi 
tek ocenjuje petčlanska komisija 
s tajnim ocenjevanjem po CISM 
kriterijih do 100 točk (CISM-Con- 
federation Internationale des 
Societes Musicales-Mednarodno 
združene zveze glasbenikov).

V drugem teku izvaja vsak 
orkester 20-minutni program po 
lastni izbiri, to kar misli, da je 
najboljše za njegovo predstavitev. 
Ta del je sestavni del drugega dela 
tekmovanja (Wertungspiele), ki je 
odprtega tipa.

V tem delu tekmovanja 
(Wettbewerbe) je bilo prijavljenih 
šestnajst (16) orkestorv, 
sodelovalo pa jih je petnajst (15) 
(priloga 4, musikfestival2000.de/ 
wettbewe.htm).

V prvem delu tekmovanja je 
Pihalni orkester Svea dosegel 
88,13 točk in tretje mesto (priloga 
5).

Drugi del (Wertungspiele): 
odprto tekmovanje-brez obvezne 
skladbe.

V drugem delu tekmovanja 
orkester izvaja 20-minutni lasten 
program, ki je hkrati drugi tek 
prvega dela tekmovanja in je 
odprtega tipa. Udeležilo se ga je 
štiriinštirideset (44) orkestrov.

Pihalni orkester Svea je dosegel 
83 točk ali 33.-37.mesto v srednji 
kategoriji (Mittelstufe)-tretji rang

(priloga 6, musikfestival2000.de/ 
wertungs.htm).

5. Žirija, ocenjevalci in 
ocenjevanje (priloga 7, 
musikfestival2000.de/juryu.htm).

Komisijo so sestavljali- 
predsedstvo: prof.dr.Friedrich 
Weyermueller, častni predsednik 
CISM, Stephan Adam, skladatelj, 
Nemčija, Franco Cesarini, 
skladatelj, Švica, Felix Hauswirth, 
predsednik WASBE, Švica in 
Volker Woerrlein, Nemčija.

Ocenjevalci za odprto 
tekmovanje (Wertungspiele) pa 
so bili:

Dieter Boeck, Ronald Lintner, 
Dietmar Speathe.

V nadaljevanju je popolnoma 
pojasnjen način ocenjevanja in 
kriteriji, ki pa nimajo nič 
skupnega z ocenjevanjem 
orkestrov, kaj šele s težavnostjo 
tekmovanja na Nizozemskem leta 
1981. Tu bi vas blagohotno 
opozoril na dejstvo, ki vam 
verjetno ni čisto znano. Takrat 
sem vodil celoten projekt, kot 
kasneje še vrsto drugih. Če pa vas 
zanima kaj več v zvezi s tem, vam 
z veseljem pomagam razčistiti 
določene pojme in dejstva o 
tekmovanjih na Nizozemskem, 
pa tudi sicer.

6. Uvrstitev in nagrade (priloga 
8, musikfestival2000.de/ra- 
ting.htm).

Iz razpisa je razvidno, da so 
končni rezultati podani v točkah 
(po sistemu CISM, prilogi 5 in 6), 
vrednoteni le opisno in sicer:

90-100 točk odlično, 80-90 
točk prav dobro, 70-80 točk 
dobro, 60-70 točk zadovoljivo, 
pod 60 točk primerno.

Nikjer ni govora o
kakršnemkoli drugačnem 
vrednotenju rezultatov, zato je 
vaše pretapljanje teh rezultatov v 
medalje zaradi jasnosti ali
primerljivosti, kot navajate, 
tolmačenje zadev "prosto po 
Prešernu". Takšnih prijemov si 
noben resen tekstopisec ne bi 
smel privoščiti. Vaša interpretacija 
zavaja bralce in ustvarja megleno 
sliko zadev, ki so jasno in točno 
definirane in jih ni za
poenostavljati. Vsakršno ne

strokovno tolmačenje, kaj šele 
prirejanje, nikakor ne prispeva k 
popolnemu in pravilnemu 
informiranju in je povsem 
neumestno.

Vam pa za ilustracijo in primer 
posredujem izvleček ocenjeval
nih kriterijev po CISM, na katere 
pa se ne sklicujem, saj niso bili 
sestavni del objavljenega javnega 
razpisa tekmovanja v Nuernbergu 
(priloga 9).

Mislim, da smo prišli do repa.
Ne glede na to, daje prispevek 

malce daljši, vztrajam pri popol
ni objavi, brez kakršnihkoli 
krajšanj ali drugih popravkov. 
Odločitev o objavi prilog 
prepuščam vam. Že vnaprej se 
odpovedujem nadaljevanju 
kakršnihkoli polemik o tej temi.

S spoštovanjem, Vladimir Kojnik

Opomba uredništva:
Glede na to, da je g.Kojnik 

vztrajal pri popolni objavi pisma, 
bi bila objava devetih prilog 
prevelik prostorski zalogaj za nas. 
Zato sporočamo vsem, ki želijo 
vpogled v priloge in nimajo 
dostopa do interneta, da to lahko 
storijo na uredništvu Zasavca ob 
predhodni telefonski prijavi.

PRVOŠOLCI
Četrtega septembra je prvič 

prestopilo šolski prag 194 
prvošolcev in prvošolk v zagorski 
občini. Da se bodo med okrog 
2000 učenci zagorskih osnovnih 
šol dobro počutili, bo poskrbela 
tudi občina Zagorje, ki bo vsem 
poklonila lične kape, župan pa jih 
bo pozdravil s posebnim osebnim 
pismom. Še nekaj statistike: v 
matično OŠ Ivana Skvarče v 
Zagorju bo hodilo 53 prvošolcev, 
v podružnični šoli Podkum 8, 
Čemšenik pa 12. Matično OŠ 
Tone Okrogar bo obiskovalo 42 
učencev, podružnico Kisovec 23 
in Senožeti 1 1. Matično šolo Ivan 
Kavčič pa bo obiskovalo 38 
prvošolcev in podružnico Mlinše 
5 učencev prvega razreda. V OŠ 
dr.Slavko Grum bosta prvi razred 
obiskovala 2 učenca.

(Vir: Bilten)
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V Zagorju potres in 
ruševine?

"Bilo je ob treh zjutraj, ko je večina ljudi še trdno spala. Zasavsko- 

litijsko območje je zatresel potres, kije zrušil tudi nekaj hiš v Zagorju. 

Mestu je zavladala panika, nekaj ljudi je ostalo ujetih pod ruševinami. 

Naklučje je bilo, da je ta dan potekala tudi tekma padalcev z Velike 

planine. Enemu izmed padalcev je zatajilo padalo, ki se ni odprlo. 

Ponesrečenca so se odpravili iskati vodniki z reševalnimi psi. Da bi bil 

dan še hujši, seje na območju Čemšeniške planine izgubila še skupina 

cca. 15 tabornikov, ki zaradi slabega vremena in vidljivosti niso našli 

poti v dolino. Sledila je reševalna akcija."

S takšno predpostavko se je v soboto, 26.avgusta,v Zagorju pričela

Prenovljeni objekt Kinološkega društva Zagorje (slika Vera Mikolič)

5. Mednarodna vaja vodnikov in reševalnih psov "Zagorje 2000".

Kinološko društvo Zagorje je bilo v dneh od 23. do 27. avgusta 

organizator Poletnega mednarodnega tabora in 5. Mednarodne vaje 

vodnikov in reševalnih psov. Gostili smo preko 170 vodnikov s psi, 

od tega preko 90 iz tujine. Našemu povabili so se prijazno odzvali 

kolegi iz sosednje Hrvaške, Avstrije, Italije, Madžarske, pa tudi iz

Nemčije, Češke, Slovaške in celo Irske. Nemalo je bilo takih, ki so 

Veliko besedje bilo izrečenih na račun velike, "žive" ruševine v bližini

Nekateri so svoj prostor našli ob zagorskem rudniku (slika MM)

bivše separacije Rudnika Zagorje v zapiranju (stavba je bila porušena 

samo delno, v dobro namenov te vaje), ki je predstavljala izvrsten 

teren za izvedbo sobotne vaje. Prav zaradi svoje naravnosti je bilo 

vedno prisotno tudi določeno tveganje. A dejstvo je, da vodnik in 

reševalni pes v pravi, ne pa v simulirani akciji, vedno operirata s 

kančkom tveganja in nevarnosti.

Vsaka dežela ima svoje specifične geografske značilnosti, ki 

pogojujejo način iskanja ponesrečencev. Tujci pri nas še posebno cenijo 

raznolikost slovenskega terena. Kolegica Helen z Irske je dejala, da se 

pri njih psi urijo predvsem za iskanje po odprtem terenu, skoraj nikoli 

pa nimajo možnosti trenirati npr. na ruševini. Zato ji je bilo še posebno

"Žive" ruševine na Kopališki ulici je zelo spominjala na resnične situacije 
lanskega poletja v Turčiji (slika MM)

žal, ker svojega border-collieja (najpogostejša pasma reševalnega psa 

na Irskem) zaradi šestmesečne preventivne karantene pred vstopom 

v Slovenijo ni pripeljala s seboj. Zanimalo jo je, kako bi se znašel v 

takšni situaciji.

Tudi Nemci in Avstrijci so bili presenečeni nad določenimi delov

nimi lokacijami. Razložili so mi, da pri njih nikoli ne bi mogli izvesti 

treninga ali vaje na objektih določenega podjetja oz. tovarne, ker nikoli 

ne naletijo na zadosten posluh pri odgovornih v podjetju. To mi je 

dalo resnično misliti. Lahko rečemo, da je v Zasavju širša javnost in 

določeni pristojni dobro obveščena in odprtih misli za naše delo. 

Skratka, sledi trendu: misli globalno, deluj lokalno.

V soboto popoldan, ko smo že našli "ponesrečence", smo že lahko
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počasi strnili misli in 

ugotovili, daje akcija 

uspela. Žrtev ni bilo, 

poškodovani so bili 

oskrbljeni s prvo 

pomočjo, vse se je 

začelo vračati na 

ustaljeni tir, samo 

utrujenost je počasi 

lezla na naša telesa. 

Proti večeru je kriza 

že minila, ob živi 

glasbi Vilija Resnika 

pa so se sprostili in 

zaplesali tudi naši 

gostje.

Čeprav je bilo delo 

tekom tabora in vaje 

simulirano, pa je v 

soboto zvečer kljub 

temu nekdo

potreboval resnično 

pomoč. Okoli 30 slovenskih vodnikov s psi je tako že v poznih 

večernih urah odšlo proti domu in zgodaj zjutraj na teren v Ilirsko 

Bistrico. Vaja je postala dejanska situacija.

Čeravno se je veliko Slovencev odzvalo na klic, je bilo v nedelj-

V nedeljo je zagorski župan Matjaž Švagan slavnostno otvoril novo asfaltirano 
cesto in parkirišče pred KD Zagorje (slika MM)

skem sprevodu udeležencev od ribnika do objekta Kinološkega društva 

precej pestro. Različne barve, različna govorica in različni psi so se 

mešali med seboj in ustvarjali prav posebno klimo. V zraku je bilo 

čutiti bližajoči se odhod, a smo ga vsaj za nekaj debelih ur preložili.

Ob 9. uri zjutraj je župan Matjaž Švagan slavnostno otvoril novo 

asfaltirano cesto in parkirišče pred Kinološkim društvom, predsednik 

KD Zagorje Alojz Klančišar, pa je slavnostno prerezal trak ob otvoritvi 

adaptiranega glavnega objekta kinološkega društva. V letošnjem letu 

KD Zagorje praznuje tudi 25. obletnico dela, saj so se ključne ideje o 

začetkih zagorske kinologije porodile v glavah kinoloških 

zanesenjakov že v letu 1975. Formalna ustanovitev društva sicer beleži

Nedeljski nastop Vojaške Policije je vključeval tudi prikaz postopka legitimiranja 
oseb na državni meji. Pes (skrajno levo) budno spremlja dogajanje (slika Lado

Kotar)

v leto 1976. Po toliko letih obstoja je človeku resnično toplo pri srcu, 

ko v današnjem času še lahko vidi ljudi, ki so predani svojemu delu in 

so pripravljeni veliko svojega časa in truda vložiti v skupne projekte, 

tudi za nadaljnje rodove.

Po otvoritvi je sledil nastop službenih psov policije ter poseben pro

gram, ki ga izvajajo vodniki s psi pri vojaški policiji. Tudi sama sem ta 

program videla prvič in moram priznati, da očitno timsko,delo pri njih 

zelo dobro deluje. Njihov prikaz je bil neke vrste niz izsekov iz realnih 

situacij, ko pes posreduje npr. pri legitimiranju oseb na državni meji 

ali pa pri intervencijah v lokalih. Bili so zelo prepričljivi, tako da sploh 

ne podvomim v njihovo učinkovitost. Obiskovalci, ki so si v živo 

ogledali nedeljski program na poligonu kinološkega društva pa se bodo 

verjetno strinjali, da so bili tudi nastopajoči zelo prepričljivi.

V popoldanskih urah so šotorska platna postopoma izginjala, tudi 

avtodomi in vozila alarmantnih barv in napisov so se že odpeljala v 

različne smeri. Ostali smo le še tisti "ta zagrizeni". Za pospravljanje, 

seveda. Pa ni bilo tako hudo. Bili smo srečni, da nam je uspelo. 

Udeleženci so bili zadovoljni, spletlo se je mnogo prijateljskih vezi in 

z nekaterimi bomo prav gotovo ostali v stikih. Še posebej pa smo 

veseli, ker smo s tovrstnim delom tudi mi nekaj prispevali v dobrobit 

vseh ljudi. Lansko leto so pomoč potrebovali prizadeti v potresu v 

Turčiji, morda bomo nekoč pomoč potrebovali tudi mi. Saj veste, 

nesreča nikoli ne počiva.

M.K.

KD ZAGORJE obvešča:

do 15. septembra potekajo vpisi

- v tečaj male šole (psi do 9 mesecev starosti),

- osnovni tečaj poslušnosti,

- nadaljevalni tečaj poslušnosti.

Informacije in prijave na tel.št.: 0601/64-595,

GSM: 031/308-114 (oboje Klančišar); 

v društvu: 0601/66-406 in vsak torek in petek 

med 17. in 19. uro v prostorih KD Zagorje.

"Malce se tresem, ampak bom preživel!'1 - 
Uporaba vrvne tehnike čez potok Medija (slika 

MM)
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Podrobneje ali pobliže spoznati, "skužiti” ali zgolj ugibati..., toda nekateri kar rečejo in sicer prepričljivo, predvsem pa v hipu, da je 
namreč nekdo 'faca'. Izraz je menda malce prilagojen, bi rekli, da s tečaja angleščine, ampak nič ne de. Podobno kot: pica, kokakola, ful 
spon disko, so nekako povzeli tudi 'faca'. Pa ne gre le - za enim bolj in drugim manj priljubljen izraz, saj ga radodarno uporabljajo ne le 
najstniki, ampak tudi drugi, ki navadno ne štedijo s pohvalami, kadar si o nekom ustvarijo dobro mnenje. Za kar včasih porabijo več in 
drugič manj časa, preprosto pa se pustijo presenetiti hipu, srečanju ali prijetnemu sporazumevanju, ki jim je polepšalo košček dneva ali jih 
navdušilo v trenutkih zabave, dopustovanja ali šolskih druženj. Morda mnogi navdušijo, ker iz njihove kuhinje zmeraj prijetno diši po 
pecivu ali znajo pripraviti marsikaj zelo okusnega, ali ker, z izjemnim smislom za zafrkancijo in hece, popestrijo družbo. "Uf, si 'faca'," pa 
se menda reče tudi takrat, kadar bi nekomu sicer radi zamerili, pa je očitno, da zaradi iskrivosti v početju ali magari zavoljo prisrčnosti v 
delovanju, vedno prevaga prijateljska gesta. Kakorkoli, mogoče dejansko večina najlažje oprošča, kadar v kolegialnosti vidijo tudi trud, da 
se premagajo nesoglasja ali tudi konflikti. Saj še nek latinski pregovor pravi: Labor vincit omnia, oziroma da: trud vse premaga. Tudi 
naključni anketiranci so priložnostno povedali, če kdaj komu rečejo, da je 'faca'.

Besedilo in slike: Petra Radovič

Zdenka 
Plahuta, 

gospodinja, iz 
Hrastnika:

"Vsakomur se 
nekateri ljudje 

zdijo bolj 
simpatični od 

drugih. Pa ne le 
zaradi 

zunanjega
videza, marveč prijeten pristop odloča, da ti 

nekdo deluje prisrčno.
Poleg tega pa gre pri tem tudi za prijaznost 
in če k temu zna še zanimivo debatirati, je 
sploh 'faca' oziroma je simpatičen, kot se

Žan Teršek, 
učenec, iz 

Hrastnika:
"Da nekomu 
rečeš 'faca', 

mora biti 
prijazen, 

prijateljski, 
komunikativen 

in sploh tak, 
da se dobro

znajde \ dni/hi."
Ivana Resnik, 
upokojenka, iz 

Trbovelj:
"Vnuki 

pogosteje kot 
jaz rečejo, da je 

kdo 'faca'.
Rajši rečem, 
da se mi zdi 
nekdo Tej st', 

kadar je v vseh 
ozirih zelo

prijazen, ustrežljiv, 
če ima smisel za humor."

Toni Papež, 
sobopleskar, iz 

Zagorja:
"Kadar 

je nekdo 
izjemno 

simpatičen, 
rečeš,

da je pač 'faca'.
Ko ni nujno, 
da je ravno

prijatelj, ampak te 
preprosto navduši 

s prijetnim pristopom, 
da zna biti prijazen in pozoren."

Miloš Ceglar, 
policist, iz 
Zagorja: 
"Ljudje 

so
simpatični 

zaradi prijetnega 
obnašanja in 

lepega 
govorjenja. 

'Faca'
je pač vedno 

ki te zna navdušiti."
le tisti,

Alojz Gorenc, 
kuhar, iz 
Zagorja:

"Vsak,
ki

je vesel 
in optimističen, 

je 'faca', 
saj to

marsikoga 
zelo navduši."

Jure Urbanija, 
dijak, z Izlak:

"Sploh ne gre za 
prvi vtis ali za 
'imidž', ki ti je 

pri nekom všeč. 
temveč 'faca' 

rečeš takim, ki 
so zelo duhoviti 
in se jim vedno 
lahko zaupaš, 

ker znajo prisluhnili in so pač prijetni 
sogovorniki."

Rok Berdajs, 
dijak, iz Litije:

"Seveda 
dostikrat 

uporabim izraz 
Taca', kadar se 
kdo zdi zelo v 

redu, da lahko z 
njim o 

marsičem 
podebatiraš. Ne 

gre toliko za 
zunanji videz, marveč za občutek, da se je z 

nekom prijetno družiti."

Ivanka Učakar, 
upokojenka, iz 

Litije:
"Rajši rečem, da 

mi je nekdo 
simpatičen, 
kot pa da je 

Taca',
čeprav pogosto 

slišim, da je med 
mladimi bolj 

priljubljen izraz: 'faca', če jim je kdo 
izjemno in na svoj način zelo simpatičen."
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Petra Lipec
"TAKŠNI PAČ 

SMO, NEKOGA 
POTREBUJEMO!"
Človeška duša je najnežnejši del 

človeške biti in je tisti del našega 
obstojanja, ki občuti, si zapomni in nosi 
v sebi vse. Vse, kar se je nje kdajkoli 
dotaknilo, oplazilo, ali šlo daleč mimo. 
Ve za vsakogar, kiji je storil kaj hudega 

in pomni vse lepo. In je tisti del nas, ki vedno potrebuje nekoga. 
Da jo poboža in ji vlije upanje. Tudi takrat, ko misli, da ga ima 
dovolj. In tudi zato ljudje vedno stremimo za nečim nežnim in 
iščemo nekoga, ki bo zapolnil praznino v tem delu duše, pa čeprav 
velikokrat izgleda, kot da tega nismo potrebni. Vedno potrebujemo 
nekoga! In vedno iščemo nekoga. Vsak išče svojo "soul-made". 
Vi tudi! In tudi tu s(m)o nekateri uspešnejši od drugih. Saj veste, 
šarmerji po naravi. Pač bolj opazni. Bolj simpatični. Zanimivejši. 
Pa ne govorim o lepoti. Temveč o nečem bolj skritem. Nekje globo
ko in nevidno. Dr. Godina bi rekla temu "mana". Lahko rečete 
šarm. Ali simpatičnost. Kakorkoli. Gre za nekaj na človeku, zaradi 
česar ga imajo radi vsi in spet nihče. In če se nam nekdo zdi na 
prvi pogled simpatičen in če je prvi vtis z njim pozitiven, potem 
ima vse možnosti, da mu bomo verjeli vse, kar reče, in mu oprostili 
vse grehe, ki jih bo storil. S tistim nerazložljivim šarmom bi pač 
lahko premikal gore. Oziroma bi se gora premaknila zanj. Ali 
seveda, zanjo.

Najbrž živi kakšna takšna oseba tudi v vašem življenju. Tista, 
veste, ki vam polepša dan, pa če samo pomislite nanjo. Tista, veste, 
kateri bi najbrž oprostili vse, tudi tisto, za kar mislite, da niste 
zmožni oprostiti. Tudi to bi oprostili.

Kje pa je, konec koncev, meja, koliko, oziroma kaj še lahko 
oprostite in česa res ne morete? Kje je meja - komu kaj oprostiti in 
komu sploh oprostiti? Jo imate? Ali jo postavljate sproti? Odvisno 
od okoliščin, od situacije in od ljudi, ki so vas prizadeli - vas ali 
vaše ideale in vaše principe? Komu oprostite in kdaj pozabite? 
Veste odgovore? Jih veste na vsa vprašanja? Če ste jih izstrelili 
kot iz topa in so za vas odgovori jasni kot dežne kaplje, potem 
lažete! Ne meni, ampak sebi!

Nihče teh meja nima jasno postavljenih. Nihče! In nikdar ne 
oproščate vsem enakih napak enako. Zato, ker so vam nekateri 
ljudje bolj pri srcu kot drugi in se zato zdijo napake enih večje, 
kot napake drugih. Tudi zato, ker se dejanja, ki vodijo tudi k 
napakam, nekaterim zdijo takšna in drugim spet drugačna. Nimamo 
istih meril in včasih se nam malenkost drugih zdi velika napaka. 
Včasih je naša črna pač njihova bela. In naš vsakdan, njihovo 
življenjsko vodilo. Ne lažite si, ko pravite, da so stvari, ki jih ne bi 
oprostili nikoli in nikomur. Ne lažite si, prišel bo čas, ko se vam 
ne bodo zdele omembe vredne.

Zame še ni prišel čas, ko človek lahko reče, da je veliko izkusil, 
vendar kljub temu dovolj, da lahko rečem, da nikoli več ne bom 
rekla "nikoli”. Tudi glede meja moje potrpežljivosti in oproščanja 
ne.

Včasih se mi zdi, daje najlažje nekomu nekaj zameriti. Zameri
ti in potem čakati. Čakati na opravičila, čakati na komplimente, 
na pozornost, ki jo je deležen prizadeti, na vsa priznanja vseh 
grehov, tistih storjenih in tistih izmišljenih. In potem, ko imamo 
vsega zadosti (tudi komplimentov), pač oprostimo. Ali ne. Kakor 
komu. Simpatičnim naši. duši najbrž ja, zoprnim po vsej verjetnosti 
ne. Ali pač. Odvisno od tega, kako sama je naša duša.

Marta Hrušovar
KROOOMPIIIR,

KROOOOOMPIIIIIIR
iiiii•••••

Tako odmeva zadnje dni med bloki in tudi, če 
ne bi bila jutra in večeri iz dneva v dan hladnejši 
in tudi, če ne bi zjutraj, ko zaslišim uro in odprem 
eno oko, bilo še mračno in tudi, če ne bi cerkvena 
ura vsak dan preje naznanjala, daje dneva konec, 
torej, če tudi ne bi bilo vsega tega, bi vedela, da 
je jesen na pragu, ker...

...ker ponujajo krompir, ker v stopnišču diši po kisu za vlaganje in ker je pod 
balkoni kar naenkrat zvečer večji živ žav. Otroci so se vrnili s počitnic (!?), 
ker se bo treba pripraviti na novo šolsko leto.

Same prijetne stvari, ki zaznamujejo konec enega letnega časa in začetek 
drugega.

Kako lepo! Kako idilično!
O, ja, dokler...
Ko po prihodu z dopusta, če ste si ga sploh lahko privoščili, preštejete 

novce, ki (ni) so ostali, se za mnoge, premnoge prične grozljivka. Ne, nič 
preveč grozna beseda ni to, saj najbolj nazorno opiše dejansko stanje v 
"proračunih" številnih državljanov naše majhne domovine, z velikim vladnim 
aparatom. Povprečen slovenski državljan s povprečno plačo, naj bi tudi 
povprečno živel. Pa figo živi povprečno, recimo, da povprečno životari. Saj 
se hecate, če mislite, da ni tako!

Lepo vas prosim, kje naj običajen državljan, ki k sreči še ima delo, vzame 
denar za vse dodatne stroške, ki jih s seboj prinese jesen? Če ni denarja za 
ozimnico, in če ni sorodnikov z njivo in sadovnjakom ter vinogradom, ste 
opleli. Obsojene na sprotne nakupe po možnosti v akcijah in ugodno, bodo v 
trgovinah še dodatno oželi in to prav po njihovih ugodnih cenah.

Torej, odpišimo ozimnico!
Dalje! Naši vrli in nadobudni nasledniki bodo veselo peli :"Spet se šola je 

začela..," ko bodo mnogi starši obupani iskali skrite rezerve po štumfih in pod 
modroci, kjer že zdavnaj nič ni. Nobene naše šole ni brez kupa knjig, zvezkov, 
učbenikov in še cele gore dodatne opreme, brez katere menda niti slučajno ne 
gre, da ne govorimo o raznih ekskurzijah in izbrinih vsebinah in nebodigatreba, 
končnih izletih. Zdaj smo pa tam! Saj, če bi šlo za starše, bi se že uprli in se 
marsičemu enostavno odpovedali. Ampak, tukaj gre za to, da otrok ne bo 
drugačen od drugih, saj je grozno, če doživi občutek, da vsi imajo, samo on 
ne. In še resje tako, da vsi imajo, ker vsi starši enako misiijo:"Da samo moj ne 
bi...? Ne, tega mu ne morem storiti!"

Torej zategnimo pasove, v kolikor jih je še možno. Za marskikoga je že 
veliko vprašanje, čemu naj se še odpove, da bi prihranil kak tolarček. Otroci 
so tisto področje, kjer smo starši najbolj občutljivi in ranljivi, zato bo vsak 
dober strateg načrtoval "napad" na starševska čustva in uspeh je zagotovljen. 
To pomeni, da bodo izbrskali denar za potrebno in nepotrebno, pa če ga iz 
zemlje izkopljejo.

Kaj pa cunjice in čeveljci?
No, saj na tem področju bi se pa lahko našlo kaj pametnega na razprodajah. 

Ampak, glej ga zlomka, jutra so čedalje bolj hladna in večeri prav tako, 
razprodajali so pa same "naramnice" in "plajške", daje bilo za dlan nad in pod 
popkom vse na ljubem sončku. Pa tistih par paskov na nogah, da so se lahko 
videli prstančki, novi modni hit, tisti tudi ne bodo primerni za prvi jesenski 
dež.Torej z razprodajami si nismo za jesen nič pomagali.

Zdaj pa poskusimo še drugače razmisliti zadevo.
Ko pride plačilni dan- pogoj je, da sploh pride- tretjino kar takoj "pokurijo" 

obroki za kredite. Kdor danes nima kredita, ni normalen! Potem odštejemo 
položnice ali pa trajnike, je čisto isti šmoren in če je med trajniki katerakoli 
kartica, potem iskrene čestitke, če od povprečne plače ni ostal samo še 
povprečen minus. Takrat se začne agonija, o kateri pa ne bo danes tekla beseda, 
ker je tole grozljivka, ne pa znanstvena fantastika, kar vsakomesečni boj za 
"pregurati" do naslednje plače, v upanju na pomoč od zgoraj, tudi je.

Novodobna filozofija nas uči misliti pozitivno in hvaležni ji bodimo za to. 
Ako si v mislih iz dneva v dan ponavtjamo:"Bo že kako, bo že šlo, saj v našem 
svetuje vse dobro in prav!", potem ni vrag, da ne bi bilo tako.

Sicer pa v mojem - in meni podobnim - svetu je res vse dobro le v tistih 
drugih, tam nekje levo, desno, sredinsko, levo sredinsko, desno sredinsko, 
skrajno....trapasto - tam je pa vse zelo čudno, kot da so na nekem drugem 
planetu...

Je pa res, da je s polno ritjo lahko srat, oprostite, kakat!
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Zupan On Face, slika: Jože Ovnik

KameN na kameN ... KapitelJ!!!
Tokratni gost našega časopisa je za 

spremembo mlad, skromen, tih mladenič, 

katerega dela, ki jih pušča za sabo povedo o 

njem pravzaprav vse. No, skoraj vse.

Namreč, junija letos je bil v Ljubljani z 

velikim pompom za javnost odprt poslovno 

stanovanjski kompleks imenovan 

»Kapitelj«. Impozanten objekt za Zasavje 

niti ne bi bil tako zanimiv, če pri projektu 

nebi sodeloval mlad arhitekt iz Trbovelj,

Zvone Zupan. Zaradi vloge, ki jo je odigral 

pri izgradnji tega objekta je gotovo dovolj 

zanimiv, da ga predstavimo domači, zasavski 

javnosti.
Zenitalna svetloba riše po kamnitih stenah stopnišča m 

fontane spreminjajoče se mreže senc.
Slika: Miran Kambič

Kakšna je bila dejansko vaša vloga pri izgradnji »Kapitlja« ?
Kot tehnični direktor Kranjske investicijske družbe in tehnični direktor projektnega podjetja MONS, sem usklajeval projektiranje in gradnjo. 

Moram poudariti, daje bil to izjemno zahteven projekt in v rekordnem času nam je v centru Ljubljane, na zelo majhnem zemljišču uspelo zgraditi poslovno 

stanovanjski kompleks »Kapitelj« v izmeri 23.000 m2. Kompleks »Kapitelj« obsega Kapiteljske vrtove z nadstandardnimi stanovanji. Palačo Kapitelj 
s pisarnami, ki imajo čudovit pogled na Ljubljanico in mesto, Galerijo Kapitelj, v kateri je nakupovalna galerija z lokali in Garažo Kapitelj z 250 parkirišči. 

Prav zaradi tako široke programske zasnove so imeli projektanti (arhitektura, statika, strojne in elektro instalacije), ki so sodelovali z nami zelo težko nalogo, 

ki pa sojo dobro opravili. Pri projektu je bila izredno pomembna izbira materialov, tehnologij gradnje in navsezadnje tudi izvajalcev. Za realizacijo takšnega 

projekta je potrebno veliko energije, koordinacijskih sestankov, mnogo reševanja problemov, torej tudi skupinskega dela.

Kapitelj je samo stopnička na vaši poti ... Kam v prihodnje?
Projekt »Kapitelj« je velika pridobitev za Ljubljano in za širšo okolico 

predvsem zaradi povečane možnosti parkiranja v centru mesta ter zaradi 

same ureditve tega dela mesta. Projekt »Kapitelj« je resna stopnica na 

moji poti in še si želim sodelovanja pri podobnih projektih. Zame je pomembno 

sodelovati pri takšnem projektu od začetka do konca, torej od projektiranja 

do finalne izvedbe. S tem imaš pregled nad celotnim projektom in s tem 

lahko zagotoviš, daje izdelan natanko tako, kot je bil tudi zamišljen. Moje 

osebno mnenje je, daje pri tovrstnih objektih zelo pomembno predvsem to, 

da so projektirani funkcionalno, tehnično dodelani in realno izvedljivi. Za to 

pa seveda potrebuješ veliko izkušenj in tehničnega znanja. V šolskem letu 

1998/1999 meje prof. dr. Igor Kalčič

na Fakulteti za arhitekturo povabil k sodelovanju kot zunanjega predavatelja 

pri izbirnem predmetu Detajl v arhitekturni kompoziciji. Študentom sem 

predstavil prednosti sodobne suhomontažne gradnje in njenih osnovnih 

sistemov. Te stvari so pomembne, saj se trendi in tehnologije v gradnji precej 

spreminjajo. S tem se roki izgradnje krajšajo, čas pa je v investicijski gradnji 

vedno denar. Študentom sem pojasnil, daje dobra arhitekturna rešitev vedno 

podkrepljena z dobro tehnično rešitvijo. Za arhitekturo obstajajo različne 

metafore kot npr.; arhitekturaje okamenela glasba, arhitektura je oblikovanje 

prostora ... med vsemi mi je osebno najbolj všeč: „ ... arhitektura je 

reševanje problemov...,,

Zanimivo ... arhitekturo ste primerjali z glasbo ...
Seveda pa arhitektura ni samo tehnična stroka, v sebi nosi tudi veliko prvin umetnosti. Tako kot vsebuje glasba ritem, harmonijo..., poznamo 

tudi v arhitekturi ritem stebrov, harmonijo tlaka ..., kar sem uporabil, ko sem oblikoval ovitek za prvo zgoščenko trboveljskega klarinetista 
Jožeta Kotarja. Na ovitku sem ga predstavil v ambientu Dalavskega doma Trbovlje.

Kakšne so smeri razvoja, kje so meje v arhitekturi? Se pri snovanju modernih urbanih okolij danes upošteva tradicija lokalnih posebnosti?
Smeri razvoja so zelo odvisne od razmišljanja in razvoja same družbe. Arhitektura vedno pride po tem in se prilagaja. Npr. v Ameriki mislijo popolnoma 

drugače kot pri nas. V bistvu je arhitektura odgovor na dogajanje v družbi. Lokalne posebnosti moramo ohranjati, upoštevati in jih v kakšnem primeru tudi 

poudariti. Vsako lokalno območje je individum sam zase zato je preslikava iz drugih urbanih okolij vedno slaba rešitev.



iTib
7. KIMAVCA 2000

Kako modern arhitekt usklajuje tradicionalna okolja z 
novodobnimi trendi snovanja urbanih okolij in modernimi 
materiali?

To so vedno delikatne in težke naloge. Potrebno je narediti takšno 
moderno arhitekturo, ki se z obstoječo tradicionalno arhitekturo 
dopolnjuje. Podoben poizkus sem naredil pri diplomski nalogi. Na 
območju med stanovanjskim naseljem Sallaumines, križiščem 
Dimnik in »Okroglo hišo« sem postavil poslovno stanovanjski 
kompleks. Na tem območju naletimo na izredne napetosti v prostoru. 
Na J strani sta visoki stolpnici, ki s svojo višino in volumnom 
agresivno posegata v ta prostor, na Z strani pa je »Dimnikova« 
hiša, ki je zaradi novejše pozidave degradirana. V takšnem primeru 
je mogoče potrebno postaviti nov objekt, ki nakazuje smernice za 
nadaljnje oblikovanje tega prostora, ker ga je težko vkomponirati v 
obstoječ urbanistični konglomerat. Koliko časa bom samo še maketa... Slika: Jože Ovnik

Bi se potem takem po vašem mnenju dalo v Trbovljah staro mestno jedro urediti in humanizirati v zaključeno celoto tako, da bi le to 
bilo v ponos in v korist Trboveljčanov?

Z močno voljo in sodelovanjem na vseh nivojih je vse mogoče. Trbovlje so neugodno utesnjene v ozko zaprto dolino. Vstop iz doline Save 
proti Trbovljam je za naše razmere prav dramatičen, saj poglede obvladuje reka, strmi hribi in velike industrijske arhitekture. V ozki dolini 
Trboveljščice so natrpani industrija, rudarske kolonije, bloki, stolpnice, po pobočjih pa individualne hiše. Vtis je nepregleden, mestoma 
kaotičen. Trbovlje zato potrebujejo jasno vizijo izboljšanja vizualne strukture ter čitljivosti. To je mogoče uresničiti samo z enotno urbanistično 
potezo in jasnim razvojnim konceptom.

S skupino prijateljev in kolegov ste pred leti zmagali na natečaju za 
ureditev parka v Zagorju ob Savi. Kaj se danes dogaja s tem 
projektom?

Res je. Takrat smo s projektom »Štirje letni časi«, dobili drugo 
nagrado, prva ni bila podeljena. Kandidirali smo na razpisu za izdelavo 
projektov, izbran pa je bil drug izvajalec. Priznati moram, da naš 
namen ni bil prevzeti izdelavo celotnega projekta, temveč pri projektu 
sodelovati, kar pa si želimo še danes. Menim, da bi bilo to zelo v redu, 
saj je bila naša rešitev po mnenju strokovne komisije daleč najboljša.

Kdo ste, Zvone Zupan, ko niste arhitekt?
Tega se ne da preprosto izklopiti. Arhitektura me povsod in na vsakem 

koraku spremlja.

Torej veliko potujete ?
Razmeroma veliko, vendar imam za to vedno premalo časa.

Zvone Zupan v družbi povabljencev ob otvoritvi ..Kapitlja,,. ob njem stoji minister za 
okolje in prostor Umek

Skrajno desno Jože Anderlič, direktor MONS d. o. o., nepremičnine in inženiring. 
Slika: Jože Ovnik

Bred kratkim ste bili v Ameriki? Kakšna je po vašem mnenju njihova 
arhitektura?
Njihova arhitektura je popolnoma drugačna od evropske in jo je tudi težko 

primerjati in preslikati v naš prostor. Pri njihovi sodobni arhitekturi gre 

velikokrat samo za teorijo, ki lahko obstaja samo v računalnikih in njihovi 

izdelki so samo lepe grafike brez vsebine. Zame je merilo Evropa in tisto, 

kar se trenutno dogaja na Dunaju, v Parizu in v Berlinu.

In na koncu vam ponujam priložnost, ki je nima vsak. Kaj bi še 
radi povedali, česa vas ni še nihče vprašal?

Vi kar tako, spotoma, ponujate priložnost ha, ha ... mladi arhitekti iz 

Zasavja si želimo čim več priložnosti, več tržnega gospodarstva, demokracije 

ter čim manj praznih obljub in enoumja ...

Pogovor pripravil: Jože Ovnik

Kompleks, .Kapitelj,,, vpet v živo tkivo ožjega mestnega središča med secesijski 
ambient Zmajskega mostu in nekdanje tiskarne (sedaj Pravne fakultete) ob Ljubljanici, 

srednjeveško zazidavo ob kapiteljski ulici, plečnikov ,,Peglezn,, in Ravnikarjev,, 
Kanarček,,

Slika: Miran Kambič



NIŽJE CENE NEKATERIH VOZIL
IZ ZALOGE ZA 200.000 SIT

MODELI COOL, DEMIO, 323
626 CENEJŠI do 420.000 SIT. B-2500 TD - klima gratis.

To je ponudba, ki jo ne smete zamuditi. 
Avtomobili 323 in 626 s TD motorjem - 

enaka cena kot z bencinskim motorjem
UTA PLATIŠČA SAMO 14 ' 14.200,00 sit VISOKOKVALITETNE PNEVMATIKE KUMHO

15' 16.500,00 sit ŽE ZA 4.759,00 sit

NOVO: Pregledi polnjenje in montaža KLIMATSKIH NAPRAV

Opravljamo visokokvalitetna avtoličarska in 
avtokleparska dela, mešalnica barv, 

Rent-a-car.
V času popravila vašega vozila - nadomestno vozilo 

2 DNI GRATIS

mazaa
AVTOHIŠA KRŽIŠNIK 

Kržišnik Roman s.p.
1410 Zagorje, Selo 65 

Tel- (0601) 64-729, 66-500

MAZDA NAJ BO

odprto: od 8. do 18. ure 
sobota: od 9. do 13. ure
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NA OBISKU PRI ALEKSANDRI
FORTE

Trboveljčanka Aleksandra Forte je državna sekretarka na Ministrstvu za delo, družino 
in socialne zadeve. Še preden je prevzela mesto državne sekretarke, zadolžene za socialne 
zadeve in družino, je bila zaposlena kot kustos v trboveljskem muzeju. Pravi, da ko je v 
Ljubljani na fdozofski fakulteti doštudirala umetnostno zgodovino in sociologijo, je bila sprva 
leto in pol brezposelna. Potem je kratek čas delala v Ljubljanski banki in v nekdanjem S1S- 
u, na področju izobraževanja in kulture. Ima dva otroka. Sina Davida, ki zaključuje ž.letnik 
na FDV-ju in hči Stelo, ki hodi v peti razred OŠ. In še na kosmatinca, leto in pol starega 
nemškega ovčarja ne smemo pozabiti, s katerim obišče marsikateri zasavski hrib.

Preden začneva, ali vam prisluškujejo?
(Smeh) Ne vem, nisem preverjala.

Ni nič pod stoli?
Jih še nisem obrnila. Mogoče bomo kaj našli, 

ko bomo lakirali parket in belili prostore. Če kaj 

odkrijemo, bo Zasavc prvi obveščen. Obljubim.
Ali po vašem živimo Slovenci v socialni 

državi oziroma dovolj socialni državi?
Gre za zelo kompleksno vprašanje. Vsekakor 

bi si želeli živeti v socialni in pravni državi, tako 

imamo zapisano tudi v naši ustavi. Alije država 

dovolj socialna, kažejo določene opravljene 

analize. Tudi analiza revščine. In odstotek revščine 

pri nas je razmeroma velik. Domači in tuji 

strokovnjaki so ugotovili, da so države, kjer vlada 

večja enakost, tudi gospodarsko bolj uspešne. Naš 

cilj ne sme biti pridobivanje čim večjega kapitala 

in izkoristka iz tega kapitala, ampak mora biti naš 

cilj, torej cilj socialne države, kako enakomerno 

razdeliti to družbeno bogastvo med vse družbene 

sloje, tudi med tiste, ki kapital ustvarjajo. Sama 

menim, da kvaliteta življenja pri nas pada. 

Predvsem ugotavljamo, da pri nas slabše živijo 

enoroditeljske družine, družine z več otroci in tudi 

družine s predšolskimi otroci. Ponekod tudi tam, 

kjer sta oba starša zaposlena, pa jim naš plačni 

sistem (ki ne zagotavlja vsem ljudem, ki delajo, 
dostojnega preživetja) dostojnega življenja ne 

zagotavlja. Drugi večji problem naše družbe je 

zagotavljanje stanovanj. Ni spodbuden podatek, 

da velik odstotek mladih oseb nima svojega 

stanovanja, da živijo pri svojih starših. Velika 

brezposelnost in pomanjkanje stanovanj ovira 

formiranje družin.
Kaj pa državna pomoč osebam na 

socialnem dnu?
S spremembami zakona o socialnem varstvu, 

v tistem delu, ki govori o denarnih in socialnih 

pomočeh, naj bi se tem osebam življenje nekoliko 

izboljšalo.
Mislite na povečanje denarne pomoči z 

zdajšnjih 21 tisoč na 35 tisoč tolarjev?
Da. Doslej je bil ta znesek vezan na zajamčeno 

plačo, kije služila le še kot osnova za dodeljevanje 

te pomoči. V sodelovanju s tujimi strokovnjaki

smo izračunali, da naj bi ta znesek socialne pomoči 

znašal okoli 35 tisoč tolarjev na odraslo osebo v 

družini. Dodala bi še to, da opažamo, daje največ 

revnih med brezposelnimi, ki so samski.
Zanima me vaše mnenje, ali se vam zdi 

prav, da morajo brezposelne osebe 
dobesedno »dežurati« na domu, mislim, da 
vsak delavnik od 9-12 ure? Namesto, da bi 
si iskali delo, morajo čakati doma, da ga za 
njih najde zavod. Ponavadi pri tem zavodi 
niso ne vem kako uspešni.

O tem imam svoje mnenje, gledano s stališča 

osnovnih človekovih pravic. Brezposelne osebe 

na ta način omejevati, vsekakor ni primemo. 

Država bi morala biti bolj fleksibilna. Tudi sama 
ne prenašam nekih kontrol. Naša stranka, ko se 

je ta zakon sprejemal, tega omejevanja, 

kontroliranja ni podpirala. Kajti čakati doma in 

biti na razpolago, kdaj te bo nekdo poklical, po 

mojem ni rešitev. Seveda tu prihaja v ospredje 

tudi problem sive ekonomije, a zanjo zagotovo ni 

kriva brezposelna oseba, ki si s priložnostnimi deli 

rešuje eksistenco.

Kako je s projektom izgradnje novega 
VDC-ja v Zagorju? Kar nekaj bojaznijo bilo 
čutiti, tudi v samem VDC-ju, da nova vlada 
ne bo imela posluha za načrtovano gradnjo. 
Je »strah« upravičen?

Ne. VDC sem obiskala prejšnji teden (pogovor 

smo snemali 29.8. op.p.), že prej pa sem se v 

telefonskem pogovoru z direktorico centra 

seznanila z načrti izgradnje novega VDC-ja. 

Dogovorjeno je bilo, da gre predrazpis v javnost. 

Objavljen naj bi bil v petek. S tem ministrstvo 

izkaže namen, da bo neko investicijo začelo. Na 

sestanku v Zagorju, ki se ga je udeležila tudi naša 

delavka, so nam predstavili nekoliko drugačno 
finančno oceno. Prišlo je do velikega razkoraka 

med ceno investicijskega programa, ki je bil 

potrjen na ministrstvu in med projektno 

dokumentacijo, ki so ga izdelali v občini Zagorje. 

Razlika znaša 84%. Ker je obojestranski interes, 

tako ministrstva kot občine, da se v ta projekt 

gre, bo potrebno izvesti ponovno ocenitev projekta 

in se uskladiti v številki, torej koliko je dejansko

investicija vredna. Drugi korak je potem glavni 

razpis.

Začetek gradnje letos torej še ne bo.
Zagotovo ne letos. Niti na ministrstvu (za časa 

prejšnje vlade) ni bila predvidena, saj je bilo za 

izgradnjo novega VDC-ja planiranih le okoli 10 

milijonov tolarjev. So pa predpisani postopki 

izgradnje že stekli.

Vaši cilji, želje, ko ste sprejeli delo državne 
sekretarke?

Zelo pomembna se mi zdi sama organiziranost 

na ministrstvu. Menim, da sem tudi sama nekaj 

prispevala k boljši. Predvsem je pomembno, da

Aleksandra Forte v svoji pisarni na ministrstvu

ima vsak svoje pristojnosti in ne, da se vse dirigira 

iz vrha navzdol. Sicer pa imamo v DZ trenutno 

dva zakona, ki smo jih pripravili na ministrstvu: 

zakon o socialnem varstvu in zakon o starševstvu 

in družinskih prejemkov. Moj posebni interes pa 

je področje otrokovih pravic, posebej kako 

reševati problematiko trpinčenih in zlorabljenih 

otrok. Želim si hitrejšega ukrepanja v takih 

primerih, hitrejšega posredovanje podatkov. 

Upam, da bom v svoji nameri uspešna. Moja želja 

je tudi, obiskati čim več socialnih zavodov in 

poskušati reševati nakopičene probleme.

Boste kandidirali za poslanko?
Zagotovo ne.
Ko ne boste več na ministrstvu, ali vas 

delovno mesto v trboveljskem muzeju čaka?
Po izteku mandata se imam pravico vrniti na 

staro delovno mesto. Tam me kar nekaj dela še 

čaka. Preden sem odšla na ministrstvo, sem 

pripravljala drugo knjigo oziroma material zanjo. 

Vsebina naj bi bila javni spomeniki v Zasavju. 

Opravljenega je že veliko dela, veliko je zbranih 

podatkov. Do konca leta bi moral biti koncept 

knjige pripravljen, a je delo iz znanih razlogov 

prekinjeno.

Prosti čas izkoristite za....
Kar mi je uspelo imeti dopusta, sem ga 

izkoristila v Lepeni. Žal je veliko deževalo. Sicer 

pa, če mi čas dopušča, rada plezam ali pa obiščem 

kakšen bližnji zasavski hrib.

Besedilo Igor Goste, slika Peter Ravnikar
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Cercis siliquastrum - 
judeževo drevo, 

jadikovec
Spomladi še pred olistanjem zacveti drevo 

judeževec, ki se ponaša s fantastičnim cvetenjem, 

ter ga tako lahko postavimo ob bok marsikateri 

japonski češnji, nam malo bolj znani drevesni vrsti. 

Vendar resnično napako bi naredili, če bi si to 

drevo ogledali samo od daleč, kajti vonj cvetov je 

presunil marsikaterega obiskovalca te rastline.

Cvetovi jadikovca so škrlatnorožnati v rahlih 

šopih nameščeni po celotnem drevesu, saj drevo 

okrasijo kar za nekaj tednov. Njegova največja 

zanimivost pa se pojavi prav med cvetenjem, kajti 

cvetovi so raščeni tudi iz debla in vej. Ta pojav 

imenujemo kavliflorija in je predvsem značilen za 

rastline tropskih deževnih gozdov, kar je pri nas 

prava redkost. Tako lahko dejansko rečemo, da 

cvetovi prekrijejo drevo v celoti. Po cvetenju se 

iz njih razvijejo do 15 cm dolgi stroki rjave barve 

s trdim semenom v sredini.

Po cvetenju se pojavi listje, ki počasi prekrije 

pojenjanje cvetenja, ter tako drevo nadaljuje svojo 

okrasno vrednost, kajti listi so prav nenavadne 

oblike. Dolgopecljati, močno okroglasti, celorobi, 

ter pri osnovi globoko zarezani. Jeseni pa nas 

presenetijo s pravo jesensko barvitostjo.

Drevo raste na sončnih mestih. Precej je 

neodporen izpostavljanju dolgotrajnim zimskim 

temperaturam. Pogosto srečamo grmasto rast, 

čeprav zraste v drevo višine 12 metrov. Drevo v 

mladosti požene dolgo glavno korenino, ter je tako 

občutljiv na presajanje, kajti pogosto se zgodi da 

odmre osrednja voditeljica. Zato moramo saditi 

čim manjše rastline. Rastlina pride najlepše do 

izraza, če raste kot samostojno drevo v apnenčasti 

podlagi.

Drevo pa skriva še eno zanimivost, ki smo mu 

je verjetno nehote pripisali ljudje, kajti verjetno že 

od časa Kristusa kroži govorica ali verovanje, da 

seje prav na to drevo obesil Judež in zato naj bi 

še danes rasel skrivenčeno. Od tod tudi ljudsko 

ime judeževo drevo. Pravo latinsko ime pa izhaja 

iz grške besede kerkis, tkalski čolniček (podobnost 

zrelega stroka).

Rastlina sama velja pri nas za samoniklo 

drevesno vrsto, kije vse prej kot pogosta. Samo 

eno nahajališče je poznano v Sloveniji v okolici 

Sočerge. Kakšnih večjih možnosti za širitev po 

naravni poti nima, saj ima velike zahteve glede 

rastišča, marsikje pa ga lahko opazimo kot okrasno 

drevo.

Večje gospodarske vrednosti nima, kajti les ne 

doseže večjih dimenzij. Cenijo ga predvsem v 

umetnostnem mizarstvu in strugarstvu, uporabljajo

pa ga tudi za rumeno ali rjavo barvanje. Mlade 

liste so ponekod pripravljali kot solato, cvetove 

pa so bolj kot zaradi okrasne vrednosti cenili zato, 

ker so bili sladki.

V vrtnem oblikovanju ga le redko zasledimo v 

načrtnem zasajevanju, čeprav bi si kot okrasna 

rastlina zaslužil več pozornosti. Če pa bi si ga 

zaželeli v svojem vrtu vzgojiti kar sami, takrat

lahko rastlino razmnožite s semenom, ki ga 

naberete v jeseni, ter ga še pred zimo zakopljite v 

zemljo. Mlade rastline že naslednjo pomlad 

presadite na stalno mesto ali v primeren lonček. 

Lepe primerke najdete marsikje v Zasavju, le 

zgodaj spomladi bodite pozorni na nenavadno 

cvetenje judeževega drevesa.

Besedilo in slika: Sašo Taškar

Sašo Taškar s.p. 
Ulica talcev la 

1410 Zagorje 
Tel.: 041 832 853 

041 838 013

- načrtovanje in urejanje vrtov
- svetovanje
- obrezovanje dreves
- urejanje grobov
- izdelava vodnih objektov

ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE

INFO - Pred kratkim je pri Založbi 

Mladinska knj iga izšla knjiga Zdravilne rastline 

na Slovenskem. Avtorica Katja Toplak Galle, 

ki je priznana biologinja, specializirana za 

področje zdravilnih rastlin, z mednarodnimi 

izkušnjami, v uvodnem delu knjige pojasnjuje 

izbor rastlin, načela zdravljenja z zdravilnimi 

rastlinami in uporabo pripravkov. V knjigi je 

obširno predstavljenih 120 najpomembnejših 

slovenskih zdravilnih rastlin in nekaj deset po 

učinkovanju sorodnih rastlin. Avtorica je pri 

kriterij ih za izbor upoštevala tudi uporabo rastlin 

v homeopatiji in kozmetiki. V knjigi je posebna 

pozornost posvečena vami uporabi rastlin.

LISICJAK
Je nizka, zimzelena trajnica, ki ima več metrov 

dolgo, poleglo steblo iz katerega poganjajo 

pokončna stebelca. Iz številnih drobnih korenik 

črpa iz zemlje hrano. Ima goste igličaste liste in 

na vrhu stebelc po dva ali tri kijaste trosne klase. 

V njih je rumen prah-trosi. Raste po iglastih in 

mešanih gozdovih, osojnih pašnikih. Vrhove 

nabiramo od julija do septembra. Prah stresemo 

v zaprte steklene posode. In pri katerih težavah 

nam lisičjak pomaga? Čaj iz te rastline nam lajša 

bolečine v mehurju, ledvicah, topi pa tudi kamne. 

Pijemo ga tudi pri revmi in putiki, napenjanju, driski 

in želodčnih ter črevesnih krčih. Pater Ašič je 

zapisal še, da se dobro obnese tudi pri spolnih 

boleznih, zdravi pa tudi jetra in zlatenico. Nekateri 

lisičjakov prah posipajo po ranah, lišajih, srbečici, 

razpokah na koži in celo pri herpesu. Uporabljajo

pa lisičjak tudi živinorejci pri zdravljenju svoje 

živine: krči, kašelj, griža, jetika itd. Ker je lisičjak 

nekoliko strupen, gajemljemo le v malih količinah.

MEDENA DETELJA
Že v starem veku sojo cenili kot dobro zdravilo. 

Čaj iz cele rastline pijemo po požirkih pri bronhitisu, 

boleznih želodca, črevesja, ledvic in mehurja. 

Blaži bolečine, mehča otekline in zdravi otekle 

žleze. Prisili telo, da se preznoji. Kot mazilo se 

obnese pri revmi in putiki. Namočena v olju (14 

dni na soncu) je zdravilo proti glavobolu. Čaj 

pomaga tudi pri hemoroidih in krčnih žilah. Lahko 

pa z medeno deteljo, to rastlino z listi podobnimi 

kot jih ima detelja in rumenimi cvetovi, ki raste 

kot plevel na pustih apnenčastih tleh, preganjamo 

molje.
Pripravil Igor Gašte
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Tildi pri delu z otroki gre 

za razdajanje in spreje
manje. Čeprav je vzgoji
teljica s tolikšnim vesel
jem, da je zadovoljna že z 
malenkostjo, če otroci 
pokažejo vsaj minimalno 
zanimanje za vrteške 
igrarije. Vendar poudarja, 
da je tudi vzgajanje treba 
utrjevati in obnavljati vse 
življenje. Pri otrocih se 
razveseliš, kadar znajo 

pozdraviti ali če znajo biti prijazni, potlej pa medčloveški stiki 
vseskozi terjajo pozornost ali naklonjenost. Zadnjih osem let 
je zaposlena v trboveljski vrteški enoti Ciciban, prej pa je delala 
v preostalih vrteških enotah in pravi, da ji je povsem vseeno, s 
katero starostno skupino predšolcev dela. Omenila je še, da 
predšolska vzgoja na področju ukvarjanja in iger z otroki zelo 
napreduje, kajti igra predšolskemu otroku omogoča, da se lažje 
izrazi in tudi druži s sovrstniki.

Z otroki rada tudi zapoje ali zaigra na kitaro, čeravno s kitaro 
kakšnih drugih ambicij ni imela. Bolj kot poučevanje kitare, jo 
namreč pritegne zabavanje z otroki, da skupno prepevajo, se igrajo 
ali popestrijo izlete. Ne ozira se na to, če jo pri petju kdaj otroci 
tudi preglasijo, saj ji je kontakt z otroki zmeraj prijeten in prisrčen. 
Zato sta se s sovoditeljico Karmen Lindič pred petimi leti okorajžili 
in pričeli z oddajo CICI-VRTILJAK na Radiu Trbovlje, ki poteka 
tudi med počitnicami in sicer ob nedeljah od 9. do 10.30 ure. 
Radijska oddaja, v kateri lahko sodelujejo predšolci in tudi 
osnovnošolci, je pestra v stvareh, za katere ugotovijo, da otroci 
kažejo zanimanje. "Gre pa tudi za kulturo govora," je še dejala, 
"za sproščen način sodelovanja v kvizu in še nastopanje na radiu 
se jim zdi zanimivo." Sicer je sodelavka Radia Trbovlje že šestnajst 
let in začela je kot napovedovalka s prodornim glasom, kontaktna 
radijska oddaja pa ji je zlasti izziv glede pogovorne iznajdljivosti, 
saj jo človek bolj navduši s pogovarjanjem, kot pa z izgledom.

Nasploh se rada pogovarja, rada pa je tudi v vlogi poslušalke, 
saj pravi, da družabnost osvaja počasi. In vztraja pri spodbudnih 
klepetih, saj takšnega ohranja tudi z malošolarji, ki jih poučuje. 
Kajti motiviranje seji zdi, da si do otroka pozoren v vseh različnih 
trenutkih ter ga skušaš razumeti, da zna sprostiti domišljijo in 
ustvarjalnost. Predvsem pa občutek, da ti je mar zanje, otrokom 
pomeni zelo veliko. Z letošnjim septembrom so večidel igralnic 
preuredili, saj pričenjajo z novim kurikulumom oziroma vzgojnim 
programom, kar za vzgojiteljice pomeni, da se bodo lahko 
uspešneje ubadale s tem, kaj otroke zanima, kaj radi počnejo in 
podobno, da je vrteško druženje prijetno, pri čemer je izjemnega 
pomena tudi prijazno sodelovanje s starši. Zadovoljna je z odličnim 
kolektivom v službi, spoštuje poštenost, včasih pa reče tudi, da ji 
"zvezde" kaj uganejo, sploh ker dvojčki po horoskopu zares veliko 
dajo na komunikativnost. Ne mara zahrbtnosti in smatra, da je 
prijateljski pristop slehernemu pomemben. Rada ima družino, 
uživa v kuhanju in pravi, da je vsakdo sam svoje sreče kovač.

Besedilo in slika: Petra Radovič

SLOVENSKI SVETNIKI ZA 3. TISOČLETJE
(16. del)

Ignacij Knoblehar, slovenski misijonar v Sudanu

Lik slovenskega misijonarja Ignacija Knoblehaija je današnjemu rodu 
Slovencev le malo poznan, čeprav je bil v preteklem stoletju eden najbolj znanih 
Slovencev v takratnji monarhiji.

Ignacij seje rodil leta 1819 v Škocjanu ob Radulji na Dolenjskem. Bil je 
najstarejši od petih otrok v kmečki družini. Pri sedmih so ga starši dali v šolo 
v Kostanjevico, nato v Celje, gimnazijo pa je opravljal v Novem mestu, višje 
letnike gimnazije pa v Ljubljani. V času njegovega šolanja je leta 1836 na obisk 
v domače kraje prišel Friderik Baraga, misijonar med Indijanci v severni Ameriki. 
Tedaj seje mlademu Ignaciju porodila želja, da bi šel tudi sam v misijone.

Leta 1839 je vstopil v bogoslovje. Toda želja po misijonu ga ni zapustila. 
V drugem letniku bogoslovja seje s pismom za nasvet obrnil na kneza Altierija, 
papeževega nuncija na Dunaju. Prejel je spodbuden odgovor. Tako seje leta 
1841 odločil za pot v Rim, da bi študiral na papeški misijonski ustanovi De 
Propaganda Fide. Vendar ga najprej niso sprejeli, dovolili pa so mu, daje 
obiskoval jezuitski kolegij, obenem pa seje lahko na Propagandi učil tujih 
jezikov.

Leta 1843 so ga sprejeli tudi na Propagando, kjer je pridno študiral in že 
naslednje leto so mu podelili nižje redove, 14. marca pa je imel novo mašo v 
Rimu. Pripravljen je bil tudi za odhod v misijone.

Najprej so ga hoteli poslati v Indijo, zatem v Stockholm, zatem celo v 
Perzijo. Ponudili so mu tudi mesto predstojnika stolice za cerkveno slovenščino 
in nov uniatsko ukrajinski zavod. Sam pa sije želel v misijone. Dobil je soglasje 
predstojnikov in se pričel pripravljati za pot v Agro v Indiji.

V istem času seje v Rimu zadrževal p. Ryllo, poljski jezuit, kije deloval 
med Druži. Predlagal je, da bi v osrednji Afriki ustanovili apostolski vikariat, ki 
bi obsegal Nubijo, Saharo in Sudan. Vse te dežele so v preteklem stoletju 
imenovali Gornji Egipt, pripadale pa so turškemu cesarstvu. Predlog je dobil 
podporo. Za apostolskega vikarja je bil določen msgr. Casolani, za pomočnike 
pa p. Ryllo, Knoblehar, p. Pedemonte in Angelo Vinco. Knoblehar seje že 3. 
julija odpravil na pot v Aleksandrijo. Od tod je odpotoval najprej v Sirijo in 
Libanon k maronitom, obiskal je Jeruzalem in Betlehem. Šele spomladi 1847 je 
v Aleksandriji pričakal sodelavce. Po prejemu dovoljenj za pot, so se odpravili 
v Khartum. V Khartum so prispeli šele 11. februarja naslednje leto, saj je p. 
Ryllo med potjo zbolel. Vikar Casolani ni mogel vec prenašati naporov in 
podnebja ter seje vrnil. Vodstvo je prepustil p. Ryllu, kije nakupil nekaj zemlje 
za misijon, kjer so pozidali hišo in kapelico. Toda p. Rylloje 17. junija umrl. Še 
pred smrtjo je vodstvo misijona prepustil Knoblehaiju. Ljudje so ga že poznali 
in ga vzljubili. Nadeli so mu ime Abuna Soliman.

Misijonsko delo je dobro steklo. Do binkošti so dokončali kapelico. V 
misijonski hiši so nudili varstvo in pouk mladim, še posebej zapuščenim otrokom. 
Za vzdrževanje pa jim je zelo primanjkovalo sredstev. Imeli so tudi težave. 
Domači pašaje bil nahujskan in je hotel preprečiti delo misijona. Toda Knoblehar 
je s sodelavci vztrajal. Leta 1849 je iz Ljubljane prišlo nekaj pomoči.

V jeseni 1849 sta Knoblehar in p. Pedemonte s sodelavci izročila misijon 
v varstvo domačinom in odplula proti jugu na območja, kjer so živeli svobodni 
rodovi ljudstva Barcev. Prispeli so vse do gore Logwek ob Nilu (okoli 2000 
km južno od Khartuma). Bili so prvi Evropejci, ki so prišli v te kraje. Ogledali 
so si kraje, ki so spadali v njegov misijon. Po vrnitvi marca 1850 seje Knoblehar 
odpravil v Evropo, da bi nabral nekaj sredstev za delo. V Ljubljani je muzeju 
izročil vec zanimivih afriških predmetov, ki jih je prinesel iz svojega misijona. 
Podal seje tudi na Dunaj, kjer seje predstavil cesarju Francu Jožefu. Cesarje 
Knobleharjevo delo podprl in vzel njegov misijon v svoje varstvo. Pri turškem 
sultanu je izposloval pravice, kakršne so že imeli drugi misijoni v turškem 
carstvu. V Khartumu pa je Avstrija odprla svoj konzulat. Na Knobleharjev 
predlog so za podporo misijonu ustanovili tudi Marijino društvo. Pridružili so 
se mu razni ugledni ljudje. Papež Pij IX. je društvo potrdil leta 1852.

(nadaljevanje v naslednji številki Zasavca)
Branko Nimac
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VI PRESENETITE VLOMILCA - NE ON VAS!

POSLOVNA SKUPINA Z VIZIJO 
www.grafex.si

Grafično podjetje Izlake

zaposli
1. kandidata za priučitev na dela v tiskarni 

z izobrazbo tehnične smeri V. stopnje.

2. grafičnega oz. medijskega oblikovalca 
za delo v Studiu GRAFEX Izlake.
Pogoji:

• obvladovanje osnovnih grafičnih programov 
(Photoshop, Freehand, QuarkXpress, Hlustrator, Corel Draw)

• izpit B kategorije in lasten prevoz
• ustrezna izobrazba V. ali višje stopnje
• izrazit smisel za oblikovanje (reference zaželene)

3. komercialista na terenu za območje občin 
Trbovlje - Hrastnik - Litija - Zagorje 
Pogoji:

• izpit B kategorije in lasten prevoz
• i-letne delovne izkušnje iz komercialnih del na terenu
• izkušnje iz grafične industrije so zaželene

Zainteresirani pošljite pisno vlogo na naslov 
1 GRAFEX d.o.o., Podlipovica 31,1411 Izlake
| ali pokličite na tel.: 03 56 57100.
Si
I

y^S™ŽALE
Servis in trgovina d.0.0.. Blatnica 3a, IOC ftin, 1236 Trzin 

prodaja: 061/162-22-42,061/162-37-00
1ax: 061/162-37-05

TOURING moč (kW/KM) MPC

GL 1500 SE Gold Wing 74/100 3.689.000
ST 1100 Pan European 74/100 2.655.000

ŠPORT- touring
CBR 1100 XX Super Blackbird 121/164 2.489.000
CB 1100 SF (X-11) 103/140 2.289.000
VFR 800 F1 81/110 2.412.000
CB 600 F Hornet 71/97 1.634.000
CB 600 S Hornet (poioklep) 71/97 1.719.000

ŠPORT
VTR 1000 SP-1 100/136 2.749.000
VTR 1000 F Fire Storm 81/110 2.137.000
CBR 900 RR FireBlade 112/152 2.366.000
CBR 600 F 81/110 1.889.000
NSR125R 11/15 869.000

CHOOPER
GL 1500 C Valkvrie 74/100 2.724.000
VF 750 C Magna
VT 750 C2 Snadovv

64/87 1.928.000
32/44 1.719.000

VT 750 C Shadow 32/44 1.622.000
VT 600 C Shadovv 29/39 1.510.000
VT 125 C Shadovv 11/15 1.078.000

ENDURO
XL 1000 V Varadero 70/95 2.251.000
XRV 750 V Africa Twin 44/60 1.899.000
XL 600 V Translap 41/55 1.400.000
XR 650 R 45/61 1.581.000
NX 650 Dominator 32/44 1.114.000
NX 250 Dominator 17/23 1.211.000
XLR125 R 8/11 959.000

CROSS
CR 250 R 43/58 1.199.000
CR 125 R 30/41 1.183.000
CR 80 RD 20/27 759.000

SKUTER
X8R-S (cestni)
X8R-X (cross)

4/5.5 444.000
4/5.5 444.000

Cene so v SIT; v MFC je vračunan 19% DDV.
Pridržujemo si pravico do spremembe cene. Cene veljajo od 10.1.2000.
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VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA DELA- MI VAS
NAGRADIMO

Znova smo prejeli veliko pravilnih odgovorov na našo literarno uganko. Odgovor nanjo seje glasil Miško Kranjec. 
Tako je napisala tudi Fani Lekše, Prešernova 47, Zagorje, ki bo prejela knjigo H.G.Konsalika z naslovom Dekle in vrač.

V tej in v naslednji številki Zasavca bomo predstavili novo literarno uganko. Torej boste imeli tudi tokrat dovolj časa 
za razmišljanje. Seveda pa smo za izžrebanega srečneža tudi to pot pripravili lepo knjižno nagrado. Pa pojdimo na delo. 
Sprašujemo vas po imenu pisatelja, ki seje rodil 9.novembra 1928 v švicarskem Baslu očetu Slovencu, premožnemu 
krznarju s svojim lokalom in firmo in materi Nemki. Deset let mu je bilo, ko so, torej tik pred 2,svetovno vojno, prišli v 
Ljubljano. Njegova osrednja dela so:
Deček in smrt. Sporočila v spanju, ro
man Resničnost, avtobiografska teksta 
Pet fragmentov in Prišleki. Pisal je tudi 
mladinsko prozo, a o tem drugič.
Kakorkoli že, pisatelja so literarni kritiki 
oklicali za največjega slovenskega 
pripovednika dvajsetega stoletja.

Še več podatkov o pisatelju, katerega 
ime in priimek napišite v kuponček, 
lahko preberete v 1 .številki mesečnika 
Ampak, V njem je novinarka Alenka 
Zor Simoniti z njim objavila zanimiv 
intervju.V njem je naša uganka o svojem 
romanu Deček in smrt med drugim
povedal: »Tisti novembrski dan - slučajno seje ujemal z mojim rojstnim dnevom- sem vztrajal ob 
odprtem grobu. Na krsto sem metal kamenje, da bi očeta zbudil, prinesel sem mu vejo, da bi mogel ven. Kmalu meje 
postalo strah pokopališča, tega niča, zaustavljenega časa, kije bil tam, okuženega s smrtjo, ki bi sc ga lahko nalezel. 
Potem sem šel vsakih pet, deset centimetrov, korak za korakom proti svetlobi, proti mestu.«

Uganko sestavil Igor Goste

Avtor:

Moje ime: 

Naslov:

KULTURNI
KOLEDAR

2.septembra 1928 se je v 
Suhadelah pri Komendi rodil 
pesnik in esejist Franc 
Pibernik. Izdal je pesmi 
Bregovi ulice. Ravnina, 
Razlage ter nekaj esejev, med 
njimi Temni zaliv Franceta 
Balantiča.

4,septembra 1834 seje v 
Ljubljani rodil pripovednik 
Fran Erjavec. Dela: Hudo 
brezno. Živali v podobah.

7.septembra 1933 seje v 
Ljubljani rodila pisateljica in 
dramatičarka Alenka 
Goljevšček-Kermauner. 
Izdala je zbirko pravljic 
Čudozgode.

19.septembra 1939 se je
v Selah na Koroškem 
(Avstrija) rodil pesnik Gustav 
Januš. Izdal pesmLSredi 
stavka. Pesmi.

Pripravil Igor Goste

NOVA PESNIŠKA 
ZBIRKA VINKA 

HROVATIČA
Pred kratkim je izšla nova pesniška zbirka 

Vinka Hrovatiča, znanega pesnika in slikarja 
iz Prapretnega v Hrastniku, z naslovom Tr u 
pjat (Trn v peti). V njej je avtor objavil 100 
pesmi, ki se vsebinsko nanašajo na življenje 
v rudarskih kolonijah v Trbovljah pred 
desetletji. Pesmi so napisane v trboveljskem 
narečju. Tokratna zbirka je že 12. po vrsti in 
sodi v cikel njegovih pesmi z naslovom Kua 
se u Trboulih gudi. Pesnik je v 1500 pesmih 
opisal življenje ljudi v rudarskih kolonijah, 
njihove navade in razvade, življenjke 
rudarskih družin, opisal je vrsto ljudskih 
posebnežev in zanimivosti in še kaj v jeziku, 
ki so ga v Trbovljah domačini govorili pred 
leti, ko še niso poznali besed "ful" in "kul" in 
še kakšnih te vrste. Za te pesmi je tudi 
značilno, da jih je avtor napisal brez vsakršnih 
ločil, v štirivrstičnih kiticah s klasično rimo. 
Ob branju teh pesmi se mora človek dostikrat 
zamisliti, kako težko, po drugi strani pa zelo 
sproščeno in zanimivo je bilo življenje pred 
leti v kolonijah, s čim vse so se ljudje ukvarjali 
ob svojevrstnem načinu izražanja in 
komuniciranja in še o marsičem drugem. Avtor 
je zbirko sam natisnil in povezal v platno v 
nekaj izvodih. Tudi ta zbirka pesmi bo morda 
dobila svojo pravo vrednost čez desetletja, ko 
morda v rudniku v Trbovljah pa tudi v 
življenju v tipičnih rudarskih kolonijah, ne bo 
več sledu.

ZARJANI V SAVUDRIJI
Moški pevski zbor Zarja iz Trbovelj je v 

drugi polovici avgusta nekaj dni letoval v 
Savudriji, kjer so že doslej večkrat letovali. V 
času letovanja so potekale vsakodnevne vaje 
kot priprave na bližnje koncertne nastope. 
Prihodnje leto bo zbor slavil svoj 70-letni 
jubilej. In za ta svoj visoki jubilej se bo zbor 
kar najbolje pripravil, da ga bo dostojno 
proslavil. Zbor šteje 36 pevcev, vendar jih na 
koncertih v zadnjem času nastopa nekaj manj. 
V načrtu imajo jesenska gostovanja v bližnjih 
zasavskih krajih in na Ljubnem na 
Gorenjskem. Računajo tudi, da bodo odšli na 
pevsko turnejo v tujino. Obnovili pa bodo tudi 
vsakoletna srečanja pobratenih pevskih 
zborov doma in v zamejstvu. Z rednimi 
vajami pa so v domači pevski sobi v 
Delavskem domu Trbovlje začeli konec 
avgusta. Odslej jih bo vodil nov zborovodja 
Rihard Majcen, ki je Zarjanim dirigiral že pred 
leti. Dosedanji zborovodja Blaž Rojko pa bo 
še naprej dirigiral MePZ Akademiku.

H.

Vlado Garantini
AVGUST 2000

Solsticij za nami,
jarem zagatne vročine,
okorno ždenje duha,
skoraj otrplost možganov,
izbruhi telesnih radosti
na prostranstvih mivke, slanice,
v stratosferi nakopičene neslutene energije

nad tem majhnim piščetom 
moje domovine 
na južni strani Alp,
z nezaceljenimi balkanskimi vrezninami, 
cepljenimi s trdovratno slovensko trmo. 
Mediteranska toplota odriva 
zavratne celinske vetrove, 
se mukoma meša z njihovo 
evropsko preračunljivostjo.
Na levici, 
na desnici, drget.
Vremenarji ne upajo tvegati 
dolgoročne vremenske napovedi za jesen.

Vlado Garantini
KRAŠKA RAZGLEDNICA

Kraške hišice, 
mične Kraševke, 
v gručah med kamni, 
s klobučki opečnatordečimi, 
v veter šepečejo 
dekliške skrivnosti.
Iz krčme Kraševci prinašajo
temni teran,
ga cukajo v senci,
počasi, zaljubljeno,
v dolgih požirkih,
ob zidu razgreto zbijajo balince.
Z zenita vriska mediteransko sonce, 
rubinasto barva zemljo, ljudi.

U.
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NAJ GOSTIILNA 
ZASAVJA

Kuponov je že na pretek, 

predlogov za naj-gostišče tudi, v 

naslednji številki časopisa Zasavc 

pa bomo med kuponi, poslanimi 

do 16. septembra izžrebali lepo 

praktično nagrado, ki jo poklanja 

Presad Gabrovka.

IS<

Naj gostilna Zasavja
-------1

® I

Glasov;

L .

DOBRO ZASEDENI PREVOZI 
Z AVTOVLAKOM SKOZI 

BOHINJSKI PREDOR
Slovenske železnice so 6. 

decembra lani začele voziti avtovlak 

skozi Bohinjski predor med 

Bohinjsko Bistrico, Podbrdom in 

Mostom na Soči.Na vlak je mogoče 

naložiti osebni avtomobil, kombi, 

poltovornjak ali avtodom, od 10. 

aprila letos pa je mogoče na 

avtovlakih prepeljati tudi kolesa. 

Potniki med vožnjo skozi skoraj 6 in 

pol kilometre dolgi predor ostanejo 

v svojih vozilih, kolesarji pa potujejo 

v posebnem prirejenem vagonu. 

Prihranek časa je izredno velik, saj 

bi v najugodnejših razmerah po cesti 

čez Petrovo Brdo potrebovali več 

kot uro časa, vožnja skozi predor pa 

traja le deset minut. Ta storitev 

Slovenskih železnic je privlačna tudi 

zato, ker je v ceno prevoza 

avtomobila vštet prevoz potnikov v 

vozilu ne glede na njihovo število. 

Cene za vse kategorije prevozov se 

zaenkrat ne bodo

povečevale.Slovenske železnice z 

občinama Bohinj in Tolmin že pred 

začetkom voženj tega vlaka 

dogovarjale o subvencioniranju 

prevozov. Z Bohinjci je bila 

sklenjena tudi pogodba in sredstva 

za subvencioniranje pritekajo, žal pa 

po uvedbi vlaka tolminska občina 

nima več posluha za to vprašanje.

Tako je prihodnost avtovlaka brez 

izkazanih interesov na obeh straneh 

predora še pod vprašajem, čeprav 

seje storitev dobro »prijela.«. V prvi 

polovici letaje bilo prepeljanih 7012 

vozil in 17.987 potnikov. To znese 

povprečno 63 vozil in 187 potnikov 

na dan oziroma povprečno 5 vozil 

in 16 potnikov na posamezen vlak. 

Avtovlak je najbolje zaseden ob 

petkih, sobotah in nedeljah, ob 

delavnikih pa precej manj.Julija letos 

je bilo prepeljanih 1947 vozil in 5811 

potnikov ter 68 kolesarjev s kolesi - 

koles na avtomobilih v tem pregledu 

nismo posebej upoštevalilTega 

meseca je bil rekordni dan 2. julij, 

ko je bilo samo med Bohinjsko 

Bistrico in Mostom na Soči 

prepeljanih 53 vozil in 211 potnikov. 

Tudi po 24. septembra, ko začne na 

Slovenskih železnicah veljati zimski 

vozni red, se vozni red avtovlaka 

skozi Bohinjski predor ne bo 

spremenil. Manjša sprememba 

zadeva le vlak, ki odhaja zdaj iz 

Bohinjske Bistrice ob 16.55 (po 24. 

septembru bo odhajal pet minut bolj 

zgodaj, ob 16.50!), ustavljal se bo v 

Podbrdu ob 16.58 in imel prihod v 

Most na Soči enako kot poleti ob 

17.25.Na Slovenskih železnicah 

upamo, da bomo tudi s tolminsko

občino končno našli skupni jezik pri 

načelno dogovorjenem

sofinanciranju tega vlaka, katerega 

vožnje so presegle pričakovanja. 

Velika škoda bi bila, če bi morali

vlak, ki je tako dobro zaživel in 

učinkovito, hitro in po ugodni ceni 

prometno povezal dve lepi in 

turistično zanimivi regiji, ukiniti.
Rudi Špan

ZARADI VELIKEGA 
ZANIMANJA BO KOPALNI 
ZELENI VLAK V ATOMSKE 
TOPLICE VOZIL VSE DO 

KONCA OKTOBRA
Vsako soboto od 24. junija do 

konca avgusta je do osvežitve v 

bazenih Atomskih Toplic vozil zeleni 

vlak. Ker je bil ta kopalni vlak vse 

poletje dobro zaseden, so Slovenske 

železnice podaljšale sezono njegovih 

voženj na vse sobote do konca 

oktobra. Vlak bo vsako soboto tudi 

v septembru in oktobru odpeljal iz 

Ljubljane ob 7.30, ustavil se bo v 

Litiji, Zagorju, Trbovljah, Zidanem 

Mostu in Celju, v Atomske Toplice 

pa bo pripeljal ob 9.30. Iz Toplic se 

bo vračal ob 18.20, imel tudi na poti 

nazaj iste postanke ter bo pripeljal v 

Ljubljano ob 20.20. Pri železniških 

vozovnicah velja za kopalni vlak 30- 

odstotni popust, skupine mladih do 

26. leta in starejših od 60 let pa imajo 

40-odstoten popust. Enak popust 

dobijo tudi družine na podlagi 

izkaznice K-17.Ob nakupu 

železniške vozovnice na postajah 

potniki-kopalci dobijo tudi kupone za

ugodnejše cene storitev v Atomskih 

Toplicah. Celodnevno kopanje v 

Termah, stane za odrasle potnike 

kopalnega vlaka 950, za otroke pa 

700 tolarjev. Celodnevno kopanje v 

odprtem bazenu v kampu stane 450 

tolarjev za odrasle in 350 za otroke. 

Ugodna pa je tudi cena kombinacije 

kopanja in kosila: ta stane v termah 

in restavraciji Lipa odrasle 1.900, 

otroke pa 1.300 tolarjev. Kopanje in 

kosilo v kampu pa za odrasle stane 

1.500 in za otroke 1.200 tolarjev. 

Izletniki, ki v Atomske Toplice 

prideoskopalnim vlakom, lahko tudi 

za 10 odstotkov ceneje najamejo 

kolo ali igrajo tenis.
Rudi Špan

TRBOVLJE
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VITEŠKE IGRE NA VALVASORJEVEM
BOGENŠPERKU

Viteške igre, kijih po gradovih širom Slovenije 

kot turistično atrakcijo pripravljajo že vrsto let, so 

si jih lansko leto lahko gledalci prvič ogledali 

(nekakšne poskusne, saj so sodelovale samo dve

poda Bogenšperška

konjenici) tudi na gradu Bogenšperk pri Litiji in 

kot so organizatorji člani Valvasorjeve konjenice 

zatrjevali, da bodo postale tradicionalne, so 

besedo držali in preteklo nedeljo pripravili druge.

Bogenšperški ane ibenge delajo peš...

Na prizorišču pod gradom (ob znanem lipovem 

drevoredu, kjer se je sprehajala bogenšperška 

gospoda) seje bralo šest ekip (tri ekipe domačina 

in organizatorja Valvasorjeve konjenice, dve ekipi

.. '?
nu na •<

Sandija Bogenšperškega so v klado vtaknili kar 
njegovi...

... le zakaj?

Pohorske konjenice in ena ekipa Trboveljske 

konjenice) s po tremi vitezi konjeniki - tekmovalci. 

Pomerili so se med seboj (ekipno in posamično) 

za čast zmagovalca in naklonjenost grajskih 

gospodičen v streljanju z lokom, metanju sulice, 

sekire in zvezde ter vrtenju viteza.

Obiskovalci, zbralo se jih je okoli 1.000, pa so 

si poleg spretnih vitezov na konjih lahko ogledali 

in si tudi kupili na srednjeveški tržnici od pletilje, 

tkalke, orožarja, rezbarja, nečkarja, pletarja, 

lutkarja, zeliščarja, lončarja in mesarja v grajskem 

atriju, lokostrelce in sabljače, ki so se urili na 

posebnem za to pripravljenem terenu, ali pa

gledališki prizor Gospodar in tatič.
Besedilo in slike: Marjan Šušteršič



KREFTI
TAXI

Zagorje o/s
gsm.: 041/613-689,
| 041/755-780,

tel. doma: 03-56-66-555

____________________ Milan Golob s.p.

ŠIVILJA ANA
Izdelovanje oblačil po naročilu

GSM: 041/ 395 301

AVTOPREVOZNIK
Franc Ravnikar Telefon:
NAROF 32 
1411 IZLAKE

KA\ avto
avtomehanika
Razborsek Miran s.p., Majcenova 11, Trbovlje

7xi m
tel.: (03) 56 31 - 521 
GSM (041) 502 - 882

0601/73-615 
GSM: 041/405-828

Računalniško testiranje vozil:
Audi
WV
§eat
Skoda
BMW
Renault
Ford

Fiat
Lancia
Alfa Romeo
Opel
Citroen
Peugeot

PIMEUIVIATIC TRADE Jurij Plevčak s.p.
Trg revolucije 8b, Trbovlje, GSM 041 704 663

na zalogi 2000 kom. letnih gum različnih proizvajalcev ' 
za osebna vozila Vokohama, Sava, Goodyear, Hankook,

Nokia, Semperit. Na zalogi tudi aluminijasta platišča 
vseh dimenzij. Ugodne cene, plačilo tudi na tri čeke.

Odprto: 8-12h, 13-17h, sobota 7-13h.
________V primeru lepega vremena peremo tudi ob nedeljah od 8-12h.________

INTEGRAL
Avtobusni promet in turizem Zagorje d.o.o. 

TURISTIČNA AGENCIJA
Cesta zmage 4,1410 Zagorje,

Telefon: 0601 55 100, 64 443, 64 420, fax: 68 010
Internet: http://www.integraI-zagorje.si

Polelje2000
Ljemife k zadnje sončne žarke 

HRVAŠKA/noVl grad ■ HIL LAGUNA In MAESTRAL do 15.09. 
16.000 Sli (3 dni)

SLOVENIJA/ZLATA JESEN V TERMAH VREČE

RODOS = 52.900 SIT 
SANTORIN! = 54.900 SIT 

KRETA = 52.900 SIT
ENKRAT TEDENSKO VAS VABIMO NA ENODNEVNI 

NAKUPOVALNI IZLET V LENTI, za samo 3.000 SIT

Pojdite z nami na ogled gradov 
Ludvika II. Bavarskega 

datum odhoda: 14.10. 2000

PRIHAJAJO TUDI ŽE ZIMSKI KATALOGI - ŽE 
DANES SE ODLOČITE KJE BOSTE PREŽIVELI 

ZIMSKE POČITNICE!

Za ZAKLJUČENE SKUPINE pripravimo programe po želji, po 
SPREJEMLJIVI ceni in UGODNimi plačilnimi pogoji, lahko pa 

naročite samo naš avtobus za posebni prevoz.

VABIMO VAS, da se oglasite v naši poslovalnici, svetovali Vam bomo 
in Vas podrobneje seznanili z našimi programi.

Odpiralni čas: od 6.00 do 16.00 ure, sobota: 9.00 do 12.00
mvaoauLNi-r jvmajMT-r -ivaoajjii^ ivaoajLNi-r

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827
Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/880 480

- laminati

- itisoni širine 2, 4 in 5m, tekači raznih širin in vzonev
- topli podi širine 2, 3 in 4m
- karnise vseh vrst
- zavese domačih in tujih proizvajalcev
- šivanje zaves po naročilu
- barve akril, jupol, baive za les in kovino

- robimo itisone, tekače in razne preproge po ŽELJI
- polaganje, brušenje in lakiranje parketa,plule in 
ostalih lesenih podov

- preproge, zavese, prti, brisače
- posteljnina

PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV 
GOTOVINSKI POPUSTI.

VABI VAS trgovina 4t#5<5pS»fll v Kisovcu in Litiji. 

Vsak dan od 7“ do 19”, ob sobotah 7” do 13”
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URLAUB 2000 Še nekaj dni časa imate, da boste v naslednji akciji prihodnje leto 

fotografirali z novim fotoaparatom in ostalimi privlačnimi nagradami, 

ki jih ponujamo v naši akciji. Pravila so jasna - pošljite nam fotko z 

vašega dopusta. Edini pogoj je, da je slika posneta na filmu Konica. 

Tokrat smo na naš naslov prejeli štiri fotografije.

0'lih 1 0 cin- Krku sem lizala, lizala - pa ga ni zmanjkalo - mislim

J#
■ m>t

V *

m

Vi'

» " $ ’' v*., 1 /;>■. >

XvV V'’
,;v .''

Pa naj še kdo reče - da Donat mg ni O.K.! Tako je 
O.K., da je moj brat Toni kar zlezel cel v "FLAŠO!"

"Jaz sanjam o peščenih gradovih, ati pa., 
vidite!"

Fotka kar tako!

Naša bralka Marinka Rajner iz Zagorja nam piše: 
Lep pozdrav iz Zagorja! Pojavila se mi je ideja, 
da v vašem Zasavcu manjka nekaj novega! Spet 
in spet je treba vedno nekaj zanimivega početi. 
Predlagam, da odprete, mogoče sedaj, ko je 
sezona pridelkov, novo rubriko (nagradno) - "Naj, 
naj pridelki..."
Pa naj bom prva - če vam je prav - pošiljam vam 
sliko z dovoljenjem prijateljice Nevenke. Njen 
pridelek je viden na sliki!
Kumara je dolga 49 cm in težka čez 1,20 kg!
"O, la, la - to pa je k.... - 49 cm!"

■NA^-FRJZeRKA FRJZtSR ZASAVJA 2000

Ime in priimek frizerja 
in frizerskega salona

Ime, priimek, naslov 
glasovalca (ke)

H komu greste, kadar se želite pogovarjati? K frizerju prav gotovo 

ne, kajne? Tistih pravih razbremenilnih, spodbudnih, zaupnih debat 

so deležni le prijatelji, a ne? No, ampak tudi vzdušje pri frizerju ni kar 

tako in marsikdaj se v sproščenosti razvijejo prijetne debate, navežejo 

novi stiki, spoznajo novi kolegi. Prijatelju zaupate, ker vam je vedno 

v prijetno družbo, frizerju pa nemara zato, ker vam zna polepšati dan 

čisto preprosto - z urejeno pričesko. Pravzaprav ste sedaj vi na vrsti, 

drage bralke in bralci Zasavca: izberite naj-frizerko in frizerja, da bomo 

z Zasavčevo akcijo malce kuštrali ne le frizure, ampak vtise, zaradi 

katerih boste nekatere frizerke in frizerje izglasovali za najboljše. Če 

ste "za", kar začnimo - izpolnite kuponček in ga odpošljite na uredništvo 

Zasavca, C. 20. julija 2c, 1410 Zagorje.
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MATTERHORN (12. DO 14. AVGUST )
V soboto 12. 

avgusta zgodaj 

zjutraj se nas je 
Devet čla-nov AO 

Litija od-pravilo 
proti itali-janski 

Cervinii, enemu od 
izhodišč na
Matterhorn. Po 
sedem-urni vožnji 
nas je pre-senetil 
pogled na prelepo 

goro, ki se je kopala 
v soncu. Odprtih ust smo zrli proti vrhu in si 

želeli priti nanj. Na parkirišču smo še zadnjič 
preverili opremo, iz prenatrpanih nahrbtnikov 
zmetali še nekaj oblačil in hrane ter zagrizli v 
breg.

Do zadnje koče na 2800 metrih je speljana

Nismo imeli sreče z vremenom. Nojtrežjo mesto 
so bilo za nameček še poledenela.

cesta in dvakrat dnevno se lahko za nekaj 
deset tisoč lir do nje tudi pripelješ. Bližnjice 

čez pašnike ti skrajšajo hojo ter obogatijo z 
lepoto cvetja. Ob mnogih potokih, ki derejo 
v dolino, se tare turistov, ki se v najboljšem 

primeru povzpnejo do koče, po večini pa tudi 
do tja ne.

Višina tu že naredi svoje in v glavi marsi

komu prične doneti, da o pritisku v ušesih ne 
govorim. Kratek počitek in malica sta

Pri bivaku Carrel na 3850m je padla odločitev: 
ni vredno tvegati, gremo nazajl

pripomogla k

aklimatizaciji, zato do 

koče nismo imeli več 
težav. Pred kočo nas je 

pozdravila mlada 
oskrbnica ter povedala, 
da zaradi vremena nebi 
bili pametno
nadaljevati.

»Zaradi 
vremena?« 
smo se 

spraševali, 

saj je bilo še vedno zelo toplo. A 

že po nekaj minutah se je 
pooblačilo ter začelo rahlo 
deževati. Umaknili smo se v kočo 
ter se odločili, da prespimo tam.
Pred večerjo nas je presenetila 
novica, da je na novo zapadlo 
nekaj snega in da je v večini vse 
poledenelo. Franc, vodja vzpona, se je po 
kratkem premisleku odločil, da bomo vseeno 
poizkusili. Vsaj do bivaka na 3850 metrih.

Nekaj pred četrto zjutraj smo se torej od
pravili na-prej. Pot nas je dob-re pol ure vodila 

po kamenju rahlo na-vzgor do prve zaplate 
snega. Tu smo vstopili v kamin ter ga, še 
vedno v temi, preplezali. Sledilo je nekaj 
skalnih plošč in že smo bili na snegu. Strmo 
prečenje nas je pripeljalo pod skale in sledilo 
je novo prečenje snega ter večinoma 
poledenelega kamenja. Po treh urah smo prišli 
do sedla ter razočarani pričeli spoznavati, da 

do vrha verjetno ne bo šlo. Megle, ki so se 
neprestano vlekle, so nam le redkokdaj 
naklonile trenutke lepega razgleda.

Vse bolj ledene skale so terjale maksimalno 
previdnost in pozornost. Naveze so počasi 
napredovale proti vrhu in na določenih delih 
smo se dohiteli. Po dveh v led zako-vanih 
vrveh smo priple-zali do kami-na. To je bil 
najtežji del vzpona do bivaka, ola-jšala pa naj 

bi ga ketna, ki je dajala upanje, da bomo 
zmogli tistih 20m višine. Ker v večini nismo 

imeli v rokah toliko moči, da bi se potegnili 

čez, smo si pomagali z vstopnimi zankami. 

Počasi, vendar zanesljivo, smo se prebili čez 
ter po nekaj desetih metrih prišli pod bivak. 

Še nekaj klinov smo mogli preplezati, da smo 

končno lahko stali na balkonu. Vsak zase je 
vedel, da je to naš cilj, Franc pa je to tudi 
glasno povedal. Iz pogovora alpinistov sem 
razbrala, da dva Čeha že drugi dan čakata na 
lepo vreme. Dan prej sta se namreč 200m pod 

vrhom zaradi žleda obrnila. Torej je bila naša 

odlo-čitev pravi-lna.

Sestop je bil za spoznanje lažji, saj je led 

odtajal, mi pa smo se skoraj do sedla spustili 
po vrveh. Kljub sla-bim vremen-skim obe-tom 

smo srečali kar nekaj alpi-nistov, med njimi 
tudi štiri gorske reševalce iz Ilirske Bistrice. 
Utrujeni smo nekaj pred šesto med dežnimi 

kapljami prišli do koče. V dobri uri in pol smo 
pojedli tri obroke v enem ter se odločili za

povratek 
v dolino.

Zjutraj 

nas je 
presenetilo 

izredno 

lepo 
vreme ter 
čudovit 

pogled na 
Matterhorn, 

vendar se 
je v času

našega potepanja po mestecu na hitro 
spremenilo. Da bi praznični dan, ki je sledil, 

preživeli doma, smo se okrog poldneva 

poslovili od gore. Moški del ekipe je obljubil, 
da se kmalu vrne, ženski del pa je bil bolj 
zadržan.

Kljub temu, da nismo dosegli vrha, smo se 
domov vrnili ponosni. Dosegli smo več, kot 
bi v takih razmerah pričakovali in vsi smo se 
strinjali z mislijo : Gora bo počakala!

Špela Bajda, slike: A0L

Pred odhodom domov so naši pogledi uhajali na 
to mogočno Goro. Še se bomo vrnili, Monte 

Cervinio, Matterhorn, Monte nero, ali kakorkoli ti 
že rečejo.

Vsi željni sestopiti na vrh veličastne gore smo 
si oprtali nahrbtnike z vso potrebno opremo.
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KAKO SO POČITNIKOVALI 
TRBOVELJSKI OTROCI

DPM Trbovlje je kot uvod v pripravila zabavno prireditev 
počitniško veselje 26.junija Pozdrav poletju. Od 27.maja do

No Debelem rtiču

V Savudriji: "Mi se žmamo radi...!"

3.junija je 104 trboveljskih 
predšolskih otrokov letovalo na 
Debelem rtiču, kjer je letovalo 
tudi 60 osnovnošolcev. Letos se 
je DPM Trbovlje prvič odzvalo

ponudbi Zavoda za letovanje in 
rekreacijo otrok iz Ljubljane za 
letovanje 30 otrokov v Savudriji. 
Kot vsako leto je so tudi tokrat 
potekale počitnice v Taboru 
Mojca v Dolenjskih Toplicah, kjer 
je letovalo 40 otrok. Za te 
projekte v DPM Trbovlje 
zagotavljajo znižanje visokih 
ekonomskih cen s pomočjo širše 
družbene skupnosti: približno 
petino sredstev za znižanje cene 
vsem otrokom zberejo v posebni 
akciji, ki poteka na nivoju 
občine. Sredstva prispevajo večja 
podjetja in posamezniki: Ter
moelektrarna Trbovlje, Rudnik 
Trbovlje-Hrastnik, Cementarna 
Trbovlje, Semicon, Banka 
Zasavje d.d., Rudis Trbovlje, 
Goltes, Zapis, namenska sredstva

ABORIGINI NA SONČNI STRANI
ALP

Vsake toliko časa je prav 

bagodejno, da se človek izvije iz 

teh zasavskih hribov in se odpravi 

na popotovanje v širni svet. Proti 

Postojni na primer.

V nedeljo, 27.avgusta zvečer, 

so se v Postojnski jami prvič 

predstavili polnokrvni avstralski 

staroselci - Aborigini. Izhajajo iz 

plamena Wororra in Ngarinyin in 

na ogled k nam sta jih -pripeljala 

Beti Bricelj in Brane Červak. Oba

sta namreč pred leti vandrala po 

avstralskem bušu; Beti kot 

raziskovalka aboriginske skalne 

umetnosti, Brane pa si je kot 

inštruktor preživetja v naravi 

nabiral izkušnje po 

negostoljubnih puščavah 

zahodne Avstralce. V divjini sta 

se preživljahf s kenguruji, 

kačami, kuščaijHn beljakovinsko 

slastnimi črvi. Ko so domorodci 

ugotovili, da sta iz pravega testa.

Tabor Mojca v Dolenjskih toplicah

za letovanje enega otroka je 
prispeval Lions klub Trbovlje. Za 
otroke svojih delavcev so znižano 
ceno pokrili: Rudnik Trbovlje- 
Hrastnik, Tika Trbovlje, 
zdravstveno letovanje otrok 
subvencionira ZZZS OE 
Ljubljana. Pri izvedbi 
zdravstvenega letovanja nudi 
veliko pomoč vodja pediatrične 
slu‘be Trbovlje prim.Tomaž 
Vahtar, dr.med., s svojimi 
sodelavci, v letovanje so bili letos 
vključeni tudi trije otroci iz 
sredstev republiške akcije 
Pomežik soncu; in en otrok iz 
sredstev zbranih v posebni oddaji 
lokalne TV Center Pomežik 
soncu. Dva otroka pa sta letovala 
iz sredstev zbranih v oddaji 
nacionalne TV ZOOM. 
Brezplačno letovanje 30 otrokom 
iz socialno ogroženih družin 
zagotavlja proračun občine 
Trbovlje. Vodstvo DPM Trbovlje 
in aktivisti se zavedajo, da tako

Muhasto julijsko vreme, mi pa 
delavni kar seda!

obširnega projekta ni mogoče 
izvesti brez pomoči širše 
družbene skupnosti, zato se 
iskreno zahvaljujejo vsem za 
pomoč.

P.M.

so ju izjemoma posvojili in tako 

sta postala njihova člana. Po 

šestmesečnem plemenskem 

življenju, kjer sta bila posvečena 

v mnogotere skrivnosti 

Aboriginov, sta se vrnila v 

Slovenijo.

Priprave za obisk avstralskih 

domorodcev so trajale skoraj dve 

leti in po neštetih težavah z 

raznimi dovoljenji, denarjem in 

realizacijo same prireditve, jim je 

končno uspelo. Preko 4000 ljudi 

iz vse Slovenije je v dveh dneh 

napolnilo koncertno dvorano v

Postojnski jami in se v 

enoinpolurni predstavi vsaj malo 

dotaknilo življenja prvotnih 

prebivalcev Avstralije, njihove 

mistične kulture in neločljive 

povezanosti z naravo.

Na velikem platnu seje odvijal 

dokumentarni film, ki sta ga Beti 

in Brane posnela na svoji odpravi. 

Vmes so bili tudi stari posnetki 

plesov kot je corrorobree, ki pa 

ga tukaj nismo videli. Na odru se 

je odvijala tudi posvetitev, kjer je 

Aborigin Donny, ki je edini 

govoril nekakšno angleščino,
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izročil Branetu plemenski totem in nas 

pozdravil v slovenščini.

Predstavo je na tradicionalnem glasbilu 

didgeridoo spremljal svetovno znani igralec 

na ta instrument, Gary Cannell, ki bo nastopal 

na otvoritvi OI v Sydneyu.

Dogajanje so popestrile aboriginske ženske.

ki so prepevale stare plemenske pesmi ter z 

Beti izvajale rituale iz njihovega življenja.

Prireditev sta povezovala z glasom in 

dobrim besedilom Borut Veselko in Jana 

Popovič in vse skupaj je kar prehitro minilo.

Na predstavo so kasneje letele tudi kritike, 

češ da so gledalci iz ozadja bolj malo videli, 

da je bilo premalo obrednih plesov, da je bilo 

ozvočenje slabo, do tega, da so bili avstralski 

domorodci izkoriščeni za reklamne namene 

obeh organizatorjev. Vse skupaj spominja na 

tisti stari aboriginski rek, da naj bi sosedu crknil 

kenguru. Pač, takšni smo Slovenci.

Nekateri bi namreč za 2500 SIT najraje v 

živo videli lov na krokodile, kresanje ognja s 

kresili na odru, ženske iz plemena pa bi lahko 

v turistične namene brezplačno poslikale vhod 

v Postojnsko jamo.

Če bi slovensko ministrstvo za kulturo ali 

turizem primaknilo kakšen tolar za ta projekt, 

bi si verjetno ogledali tudi to, tako pa sta skoraj 

vse finančno breme nosila organizatorja z 

redkimi sponzorji iz postojnskega konca.

Pravijo, da je bistvo očem nevidno, gledati 

moramo s srcem in kdor se je držal srčne 

variante, je gotovo zadovoljen zapuščal 

predstavo.

Hvala Aboriginom za prisotnost, Garyju za 

zvoke didgiridooja, Branetu in Beti za 

ogromen napor, ki sta ga vložila v ta projekt 

in hvala vsem maloštevilnim sponzorjem, ki 

so pripomogli, da sem lahjco prvič v življenju 

videl in slišal prave avstralske domorodce na 

domačem pragu. Vse ostalo je že politika!

SPOŠTOVANI BRALCI!
Zaradi izjemno zanimivega razmišljanja mlade Trboveljčanke, smo zaradi prostorske stiske naredili oblikovni kiks in prispevek

objavili na dveh nasprotnih si straneh.
UREDNIŠTVO

V OGLEDALU- (Tadeja Bučar, 15.03.1975, Trbovlje)
Vse norosti, zamujene v mladosti, ne nadomesti 

nobena modrost starosti. Vas zanima še naprej? 

Mladost je most. Je most v modrost. Že od nekdaj 

se sprašujem, zakaj je za modrost nujno potrebna 

starost. In zakaj je to dejstvo? Kolikokrat ste si 

žerekli:”Joj, zakaj nisem imel takrat te pameti, ki 

jo imam zdaj?” Kolikokrat si želite, da bi kakšno 

stvar lahko popravili? Vsaka izkušnja, še najbolj 

tista najbolj grenka, nam odebeli kožo. Naredi nas 

modrejše. Vsaka izkušnja nam je šola življenja iz 

katere želimo potegniti najboljše. Ne želimo 

ponavljati napak. Ne želimo, da se nam grenka 

preteklost ponovi. Želimo živeti naprej - boljše, 

slajše, lepše.

Ko sem zadnjič (ne vem že katerič v tem 

tisočletju) pospravljala podstrešje v svoji glavi, se 

mi je zazdelo, da imam zelo hecno ime in priimek. 

No, o priimku se mi je to že večkrat zazdelo. 

Bučar, Bučar, Bučar, Bučar...Če moj priimek 

izgovorite z rahlim ameriškim naglasom, je njegov 

pomen v angleščini mesar. Če ostanemo pri pristni 

slovenščini, dobimo bučarja - lastnika bučnih

plantaž. Precej mojih nadimkov izvira iz mojega 

priimka - Buča (ta mi je najmanj ljub), potem 

Buči (ta ima tudi poangleženo različico - Bučy), 

temu sledi Bučka (ta me vedno spominja na 

topljeni sir za mazanje Bučko z Lučko) in kot 

zadnja opcija je tu še Buč (ta je najkrajša izvedba, 

za vse tiste, ki za klicanje človeka ne želijo 

izgubljati časa). No in zadnjič (saj sem vam rekla 

- ko sem pospravljala po možganih) se mi je zdelo 

hecno tudi ime. Tadeja, Tadeja, Tadeja, 

Tadeja...Saj seje najbrž tudi vam že zgodilo, da 

ko ste si nekajkrat ponovili eno besedo, se vam je 

zdela hecna. Tako se je zgodilo tudi z mojim 

imenom. Pa da vam povem še to - tudi iz imena 

izvira nekaj mojih nadimkov. Tadejka, Tadejča, 

Tadeus, Tad, Tadeje, TejčL.Ja, kar nekaj jih je 

nastalo. Pa pustimo to ob strani. Želim vam 

pripovedovati o povsem drugi stvari.

Modrost in mladost, smo rekli. Pri tem mojem 

podstrešnem pospravljanju sem se spomnila, kako 

sem pri osemnajstih ugotovila, da sem odrasla. 

Dobila sem volilno pravico - tako v državi, kot za

domačo mizo. Naredila sem vozniški izpit, 

uspešno opravila kakomužerečejo - zrelostni 

izpit-maturo. Imela sem svoj tekoči račun v banki 

(sicer bolj kot ne prazen), imela sem fanta in sanje 

o družini. Cel svet je bil moj. Danes jih pišem 25. 

Imam avto, imam univerzitetno diplomo, na kateri 

piše, da sem diplomirana komunikologinja in tudi 

volilne pravice mi še nikjer niso odvzeli. Imam 

redno zaposlitev (sicer za določen čas, amapak 

tudi to danes v mojih krogih velja za boniteto), 

nimam lastnega stanovanja (v vsej svoji 

neodvisnosti sem kljub vsemu neizmerno odvisna 

od mojih staršev), tekoči račun je še bolj prazen, 

živim v Zasavju (in pridno zalagam Petrolove in 

Istrabenzove bencinske črpalke s svojimi soldi, 

ker se vsak dan vozim na delo v Ljubljano) in se 

vedno bolj pogosto sprašujem, kaj bo z našimi 

mladimi življenji... Vprašam tudi vas - se mi samo 

dozdeva, ali je res, da sem z vsemi pridobitvami v 

zadnji letih izgubila en del v mojih mislih že

(nadaljevanje na P4)
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200 let prve šole in 150 let 
organiziranega šolanja v Čemšeniku

Petnajstega septembra bodo krajani Čemšenika 

praznovali visok jubilej, 200 let prve šole in 150 

let organiziranega šolanja v Čemšeniku. Zasavski 

muzej Trbovlje se pridružuje praznovanju s 

pripravo razstave o razvoju čemšeniške šole in 

izborom gradiva za publikacijo z istim naslovom.

Čemšenik, slikovita vas, naslonjena v pobočje 

Čemšeniške planine, se omenja že v trinajstem 

stoletju, ko so nastale tudi nekatere druge vasi 

ali le zaselki na višjem svetu, odmeknjenem od 

običajnih prometnih poti, in večje strnjene 

poselitve. Dolga stoletja je Čemšenik pripadal 

gamberški gospoščini, župnija, nastala v trinajstem 

stoletju, pa mengeški pražupniji do leta 1596, ko 

je postala samostojna župnija, podrejena stiškemu 

samostanu (do leta 1750), leta 1787 pa ljubljanski 

škofiji. Vas s svojo okolico je šele po drugi svetovni 

vojni pripadla zagorski občini, pred tem je bila v 

okviru okrajne gosposke Brdo, glavne občine Št. 

Ožbalt, podobčine Trojane (leta 1900 so občino 

Št. Ožbalt preminovali v občino Trojane).

Takšen razvoj kraja pa ni vplival na razvoj 

šolanja, ki ni bilo drugačno kot v drugih krajih 

takratne Kranjske in tudi Štajerske. Prvi učitelji 

so bili duhovniki, ki so v cerkvah, mežnarijah ali 

kakšnem drugem cerkvenem prostoru poučevali 

otroke branja, pisanja, včasih tudi računanja. V 

Čemšeniku je leta 1800 pričel z izobraževanjem 

otrok župnik Frančišek Fargar. To leto pomeni 

začetek šolanja v Čemšeniku. Kaj drugega o prvi 

šoli v Čemšeniku ni znanega, verjetno pa se ni 

dolgo obdržala. Razvoj kraja, večanje števila 

prebivalcev in ne nazadnje državni šolski zakoni, 

ki so uveljavili splošno in obvezno osnovno šolo, 

so tudi tukaj pripeljali do ustanovitve osnovne šole 

- najprej nedeljske, potem pa trivialke, 

enorazredne šole, kije dajala otrokom osnovno 

znanje, kraju pa s svojo dejavnostjo kulturni utrip.

(nadaljevanje s P3)

osvojenega sveta? Strinjam se, da mladi nismo 

najbolj modri (manjka nam starosti), hkrati pa se 

zavedam (in temu ne morete oporekati), da na 

mladih svet stoji. Vendar če bomo mladi še naprej 

v tako brezizhodnih in zmedenih situacijah, bomo 

bolj slab temelj naše skupne prihodnosti. Pri vsem 

tem velja tudi opozoriti, da problemi mladih vse 

preredko ležijo na mizah tistih, ki o njih odločajo. 

Mladi smo največji del naših problemov, zato 

želimo vložiti večji del v njihovo reševanje.

Letnica 1850 pomeni za Čemšenik leto, ko so šolo 

za trajno ustanovili. Letnica sovpada z letom, ko 

so ustanavljali prve modeme občine. Na podlagi 

skopih podatkov iz tistega časa lahko skoraj z 

gotovostjo trdimo, daje bila ta prva šola nedeljska 

šola. Predvidena je bila kot nadaljevanje rednega 

osnovnošolskega šolanja in imenovana nedeljska 

ponavljalna šola. Mnogi otroci med tednom zaradi 

zaposlenosti osnovne šole niso obiskovali, zato ni 

bilo z njimi kaj ponavljati. Šole so nujno postale 

nedeljske začetne šole ali pa so bile oboje hkrati, 

začetne in ponavljalne, odvisno od prejšnjega 

znanja učencev. Šola še ni imela svojih prostorov. 

Nekaj časa so se otroci zbirali pri »Čolnarju«, v 

gostilni Matije Ravnikarja (v šolski kroniki iz leta 

1929 je podatek, da je bila to hiša gospoda 

Krežeta, danes Skokova). Leta 1856 so v stavbi, 

kije nekdaj služila za urad obmejne straže (pozneje 

jo je kupil neki gostilničar in jo rabil za svoje 

potrebe) uredili prostor za šolski razred. 

Poučevala sta L. Kalan in Jakob Šerak. Verjetno 

gre za stražarnico, del čemšeniškega dvorca, ki 

je narisana na starem Valvasorjevem bakrorezu. 

Ker je nastal bakrorez skoraj dvesto let pred 

pričetkom omenjene šole, lahko samo ugibamo, 

kje je v resnici stala stražarnica. Šola je bila tipična 

podeželska šola, trivialka, z eno učilnico in enim 

učiteljem, kije poučeval vse učence hkrati ali pa 

jih je razdelil po prajšnjem znanju v dve skupini in 

ju poučeval po dve uri: eno skupino dopoldan, 

drugo pa popoldan. Tak pouk je bil najcenejši. Z 

večanjem števila učencev so morali razmišljati o 

novih prostorih. Novo učilnico so uredili v 

Prosvetnem domu, zgrajenem leta 1912, v 

katerem so eno sobo namenili za učilnico. S tem 

je postala čemšeniška šola leta 1913 

dvorazredna. Leta 1935 je bila čemšeniška šola 

preimenovana v trirazrednico, leta 1938 pa v

Statistični podatki o zmanjševanju slovenske 

populacije do 15 let in zvečevanju tiste nad 65, 

bodo še bolj vzbujali pozornost. Resje, da se po 

presoji urada za statistiko na podlagi projekcije 

prebivalstva v Sloveniji za naslednje desetletje 

absolutno število mladih do leta 2010 ne bo 

bistveno spremenilo, vendar želim na tem mestu 

kljub temu dodati eno misel. Izrekel jo je moder 

mož Fran Milčinski - Ljudje, prižgimo luč! In 

naj to misel še nadaljujem - ...dokler ne bo tema 

tako gosta, da je tudi luč ne bo več razsvetlila!
Lepo Vos pozdravljam, Tadeja Bučar, Trboveljčanka

štirirazrednico. Naslednjo učilnico so uredili leta 

1940 v novozgrajenem gasilskem domu, kjer je 

potekal pouk do leta 1962. Po osvoboditvi leta 

1945 seje pouk lahko pričel le v gasilskem domu, 

kije bil edini nepoškodovan. Zaradi raztresenosti 

šolskih učilnic v več stavbah, od leta 1954 tudi v 

novozgrajenem Zadružnem domu, so si krajani 

začeli prizadevati za eno šolsko poslopje. Želja 

sejimje pričela uresničevati leta 1958. Z izkopom 

za postavitev nove šole so začeli poleti 1958. 

Domačini so za šolo zbrali veliko lesa in pri gradnji 

prispevali mnogo prostovoljnih ur. Leta 1960 je 

bilo poslopje pokrito, leta 1962 (3. junija) paje 

bilo njegovo slovesno odprtje. V šoli so uredili tri 

učilnice, en prostor pa namenili telovadnici. K 

šolskemu poslopju so prizidali tudi stanovanjski 

del s tremi stanovanji. Od župnišča so dobili 80 

arov nacionalizirane zemlje s sadovnjakom in 

njivo, ki so ju učenci v šolski zadrugi pričeli 

obdelovati. Nad šolskim poslopjem so uredili 

prostor - igrišče za športne dejavnosti.

Šolsko poslopje je ostalo do danes isto, v 

notranjosti pa so prostore preurejali, kakor so 

zahtevale potrebe. Leta 1978 so v šoli uredili 

centralno ogrevanje. V kletnih prostorih so leta 

1981 uredili kuhinjo, že pred tem pa so v procesu 

celodnevne šole leta 1979 preuredili nekaj 

prostorov v pritličju, in s tem pridobili tudi prostor 

za šolsko knjižnico.

Šola je preživela vsa obdobja šolanja in šolskih 

zakonov in se obdržala, tudi ko so nekatere dinge 

podružnične šole po letu 1965 pričeli zaradi 

varčevanja zapirati. Razvoj kraja in njegove 

okolice, boljša prometna povezanost z »dolino« 

pa je v novejšem času pripeljala do tega, daje 

vedno manj otrok, ki se šolajo v Čemšeniku. 

Upam, da to ni grožnja in nevarnost za zaprtje 

šole v prihodnosti, saj bi kraj s tem mnogo izgubil.

Irena Ivančič Lebar

TRBOVLJE
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RENAULT

Stisnimo jih!

Pomislite na varnost, preden vas prevzamejo čustva! Čas je, da izročite vaše 
dotrajano vozilo v roke Renaulta in tako poskrbite zase, pa tudi za druge udeležence 
prometa. Če je vaš registrirani avto starejši od 10 let, ga do 30. septembra pripeljite 
v naš salon, kjer bo ob nakupu novih, varnih modelov Renault vreden celih 
200.000 tolarjev*.
'Odločitev za nakup vozila v tej akciji izključuje druge akcijske ponudbe.

ffiBHMJMr MALGAJ
Trbovlje

'Očimi proda ja (03) 56 33 1 K), 
servis (03) 56 33 120

A,
I.-mail: proda ja.trl><»iji*(S) avtohisamal^aj.si.
\v\v\v.avtohisamal}»aj..si RENAULT

O

Vasje kdaj spreletelo, da bi "ujel 
trenutek"? Če imate fotoaparat in st 
dovolj iznajdljivi, potlej veste, katei 
trenutki vam veliko pomenijo. Eder 
takih nenavadnih seje v tem tednu 

zglasil na Zasavcev naslov - s 
fotografijo neznanega avtorja, s čime 

pa bi spodbudili tudi preostale 
Zasavčane, da pošljejo kakšno "fotkt 
kar tako", ki pa naj bo domiselna ali 

po svoje prisrčna in bo popestrila 
Zasavčevo foto-rubriko.
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NA KORITNIKU SO CITRE PELE
Na Kopitniku so citre pele; pele, pele, da so 

ptice onemele... Tako pravi ena izmed pesmi 
hrastniškega slikarja in pesnika Vinka 
Hrovatiča, ki jih je v knjižni obliki poklonil 
Petru Napretu, organizatorju Popoldneva ob 
citrah. "Letos je to že deseta prireditev in vesel 
sem, da se je prijela," pravi Peter. "Tako je 
Kopitnik postal eden izmed štirih slovenskih 
citrarskih prireditev, ki vsako leto privabijo 
številne ljubitelje tega starega instrumenta."

V soboto, 26.avgusta se je zbralo na 
Kopitniku okrog tisoč ljudi, ki so prišli iz vseh 
krajev Slovenije. Saj so bili iz različnih krajev 
tudi nastopajoči - iz Velenja, Sevnice, 
Maribora, Kranja, Ljubljane... in seveda iz 
zasavskih logov. Izmed trideset nastopajočih 
omenimo Kompolske pevke iz Štor, ki so bile 
na Kopitniku še vsako leto. Pa Dejana 
Praprotnika, ki je igral s sestro Urško. Dejan 
je letošnji državni prvak 4.finalnega 
tekmovanja slovenskih citrarjev v Grižah, ko 
je v duetu nastopal z Nino Mandžuko. Prav 
zato sta zastopala s citrami Slovenijo na 
mednarodnem citrarskem kongresu na

Dunaju v začetku 
tega meseca. Dejan 
nosi tudi naslov 
mojster citer, ki ga 
podeljujejo v 
Grižah. Vrhunec 
prireditve pa so 
predstavljali Kamni
ški koledniki, ki so 
po večletnih dogo
vorih le uskladili 
termine in razvese
lili hrastniške obiskovalce. Vodja Tomaž 
Plahutnik iz Stahovice je sicer naš star znanec 
- citre poučuje v Kamniku, pevca Rok Lap in 
Janez Majcenovič pa sta bila na Kopitniku 
prvič. Svoje pesmi imajo že na petih kasetah 
in enem cedeju, navdušujejo pa Slovence tudi 
na turnejah - poleg Evrope so prekrižarili že 
Južno in Severno Ameriko, Kanado, 
Avstralijo...

Simpatije je požela tudi citrarka Janja 
Diemat, dijakinja iz Pernice pri Mariboru, ki 
si je lani pridobila naslov "slovenska 
Esmeralda". Z aplavzom soji ta naslov potrdili

tudi kopitni.ški obiskovale saj s svojim
prijetnim obnašanjem, vitko postavo in

MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠMA!

V prejšnji številki smo želeli iz Antitalentov objaviti več 
prispevkov, pa se ni izšlo. Pa drugič. Tudi tokrat so prispevki iz 
šolskih glasil - Hrastiči in Sonček, ki ste jih poslali v začetku 
počitnic. Ker bo ena izmed prvih domačih nalog Kako sem preživel 
počitnice, predlagajte, da najbolj zanimive oziroma prisrčne 
pošljete še na Mišmaš.

Ko že pišete o spominskih knjigah, predlagamo nasvet, če boste 
v zadregi, kaj poleg risbice zapisati. Ne ponavljajte zguljenih 
verzov. Raje sami poiščite takega, ki vam je všeč. Lahko je tudi 
misel v prozi, ki ste jo opazili v zadnji prebrani knjigi... PRIJETEN 
ZAČETEK ŠOLSKEGA LETA VAM ŽELIM.

- šel sem k stari mami,
- pospravil sem sobo,
- šla sem v Čateške Toplice,
- gledala sem TV,
- opazoval sem sončni mrk,
- kuhala sem,
- bil sem na morju.

PIČILA ME JE KAČA
Med počitnicami me je pičila 

kača. Pri naši hiši je studenec. Ker 
sem bila žejna, sem šla k studencu 
pit vodo. Tam pa sem stopila na 
kačo. Opazila sem jo šele, ko me

KAJ SEM POČEL MED 
POČITNICAMI?

(anketa med učenci)
- Kosil sem travo,
- vozil sem se s kolesom,
- vozil sem se z motorjem,
- kopal sem se,
- pomagal sem v hlevu,
- bil sem v bolnici,
- grabila sem seno,
- na počitnicah pri nas bila 

bratranca.

in odpeljali so me k zdravniku. 
Zdravniku sem povedala, kakšna 
je bila kača. Prevezal mi je nogo 
in dal obkladek na rano. Potem 
me je poslal na kirurški oddelek 
v bolnico Trbovlje. Tam mi je 
zdravnik pogledal rano in spravil 
strup iz nje. Dobila sem tudi 
injekcijo. Mamica je čakala v 
bolnici. Po pregledu je mamica 
odšla domov, mene pa so 
obdržali v bolnici. Vsak dan so 
mi pregledovali kri in urin. Na 
rano so mi dajali obkladke. Po 
enem tednu sem odšla domov.

Na nogi se mi še vedno pozna, 
kam meje pičila kača. Že prej sem

Mateja Leskovšek, OŠ Vitka Pavliča, 

Hrastnik

PRIŠEL SEM V NOVO ŠOLO
Opisal vam bom, kako sem 

prišel v novo šolo. V to šolo sem 
prišel zato, ker mi v šoli na Dolu 
ni šlo. Rajši hodim v to šolo kot 
na Dolu. V tej šoli se zelo dobro 
počutim. Tudi učiteljice in učitelji 
so tu boljši. Mislim, da mi bo tu 
šlo veliko bolje.

Boštjan Seničar, OŠ Vitka Pavliča

NA IZLETU PO DOLENJSKI
Odšli smo na izlet na 

Dolenjsko. To je bila ekskurzija. 
Potovali smo z avtobusom. Izpred
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zelenimi očmi res spominja na priljubljeno 
igralko.

Prireditev je potekala utečeno, prijetno, brez 
izrazitih poudarkov desete obletnice. Čeprav 
je nekaj poudarkov le bilo... Opazili smo 
prelep aranžma s cvetjem pred kozolčkom, 
kjer so citrarji nastopili. Novo betonsko 
ploščo nedaleč od koče, kjer so se po 
končanem popoldnevu zavrteli obiskovalci. 
Prelete članov padalskega društva Metulj, ki 
so prišli obiskovalce tudi pozdravit s

sporočilom, da citre lepo zvenijo tudi sto 
metrov nad prozoriščem...

Milko Požun, zadolženo za brezhibno 
postrežbo s hrano in pijačo, smo povprašali, 
kako stvari potekajo. "Ljudje so zadovoljni, 
še posebno me veseli, da letos ni zmanjkalo 
domače potice in krofov kot prejšnja leta..."

Pridružujemo se posameznikom, ki so 
izražali željo, da PD Rimske Toplice in Peter 
Napret pripravijo Popoldne ob citrah vsaj še 
do 20.obletnice.

Fanči Moljk

ALPINISTIČNE NOVICE
V soboto, 19.avgusta je bil član 

alpinističnega odseka Planinskega društva 
Trbovlje, Sebastijan Jančič, še posebno 
uspešen. Skupaj s svojim dolgoletnim 
plezalskim prijateljem Matjažem Čukom iz 
Kranja sta se lotila plezanja v severni steni 
Storžiča (2132 m). Že kar v začetku sta menila, 
da bi se jima lahko posrečil podvig, ko bi v 
enem dnevu preplezala tri smeri v tej steni. 
Sebastijanu se je šlo predvsem tudi za to, da 
preizkusi svojo fizično in psihično 
usposobljenost za še večje podvige. Najprej 
sta plezalca vstopila v 615 m dolgo 
Kramarjevo smer s težavnostno oceno IV/III

in jo preplezala v dveh urah. Potem, ko sta 
stopili na vrh te gore in se preko njega spustila 
v 300 m dolgo Peto žrelo in se vrnila pod 
severno steno. Takoj sta nadaljevala s 
plezanjem v 630 dolgi Cankarjevi smeri, ki 
ima tudi oceno IV/III. Tudi za to smer sta 
potrebovala nekaj več kot dve uri plezanja. V 
obeh smereh sta plezala še v senci. Lotila sta 
se plezanja še v tretji smeri in to v Mladinski 
smeri z dolžino 600 m z oceno IV/III. Tu pa 
ju je ovirala peklenska vročina in padajoče 
kamenje, ki so ga sprožili obiskovalci Storžiča. 
Prav zavoljo tega sta morala zadnjo tretjino te 
smeri plezati nekakšno varianto do 
Kramarjeve smeri, od koder sta nato izstopila 
na vrh Storžiča in to tretjič v enem dnevu. 
Kljub hudi utrujenosti po tem enkratnem 
uspehu sta previdno sestopila in se še isti dan 
vrnila na domove.

Sebastijan Jančič se namreč skupaj s 
soplezalcem Zdravkom Zajcem pripravlja na 
plezanje v Poiljski smeri na 6958 m visoko 
Aconcaguo, najvišji vrh Južne Amerike. Zato 
pa si mora pridobiti zadostno pripravljenost.

T.L

MISMAS MIS MAS MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ
šole smo odšli ob 8.00 uri. Peljali 
smo se po Dolenjski cesti. Pot nas 
je vodila na grad Turjak. Ko smo 
prispeli, smo nadaljevali pot do 
gradu. Pet minut smo hodili peš. 
Ogledali smo si viteško dvorano, 
ječo, cerkev,... Bila sem prijetno 
presenečena nad življenjem v 
starih časih v gradu. Najprej smo 
se odpeljali do samostana v 
Stični. Tam nas je pričakala 
vodička in nas odpeljala do 
vodnjaka z ribicami, potem nas 
je odpeljala v samostan. 
Pripovedovala nam je o življenju 
menihov in nun. Ukvarjajo se z 
delom v hlevu, na vrtu, z obrtjo. 
V prostem času molijo, gledajo 
televizijo, gredo v knjižnico. 
Imajo tudi trgovino s čaji in 
lesenimi gospodinjskimi 
pripomočki. Ko smo odšli iz 
samostana, smo odšli v šolo na 
kosilo. Po kosilu smo se odpeljali 
domov. Upam, da bomo še kdaj 
imeli tako ekskurzijo. Imela sem 
se zelo lepo, ker smo bili tudi v 
naravi. Zelo rada se spominjam 
Županove jame.

Vanja Omenu, OŠ Vitka Pavliča

V ŽUPANOVI JAMI
Jama je bila na pogled zelo 

velika. Raziskanih je že 610 
metrov. Jamo je odkril župan.

Videli smo kapnike, stebre in 
kraške zavese. V jami je bilo zelo 
mrzlo, saj se temperatura nikoli 
ne dvigne nad pet stopinj. V jami 
je bilo zelo lepo. Upam, da bomo 
še kdaj odšli v Županovo jamo.

Nermin Karaman, OŠ Vitka Pavliča

V MODERNEM SADOVNJAKU
Ko smo šli v Čreto smo komaj 

čakali, da bomo prišli do 
sadovnjaka: Gospa nam je dejala, 
da imajo nov, velik sadovnjak.

Šli smo si ogledat sadovnjak. 
V njem so nasajene jablane. 
Drevesa so nizka in zelo gosto 
nasajena. Imajo naslednje vrste 
jablan: zlati delišes, jonagold, 
ajdared in delborestivale. Gospa 
Ivanka nam je povedala, da je v 
sadovnjaku veliko pikapolonic in 
da so zelo koristne , ker jedo uši.

Ko smo šli iz sadovnjaka je 
gospa prinesla pehar jabolk, da 
smo se posladkali. Potem smo 
morali nazaj v šolo. Lepo smo se 
zahvalili in odšli nazaj v šolo. 
Bilo je lepo in prijetno.

Julija Balaša

BILI SMOVPRESADU
Iz šolskega dvorišča smo se 

odpeljali v Gabrovko. V Gabrovki 
je tovarna Presad. Pred tovarno 
nas je pričakal gospod Franci, ki

nas je peljal po tovarni. Najprej 
nam je pokazal, kako očistijo 
jabolka in kako jih zmeljejo. 
Pokazal nam je tudi velike sode, 
v katere spravljajo sok. Ogledali 
smo si tudi, kako očistijo in 
pregledajo steklenice, v katere 
napolnijo sok ali sadno kašo.

Videli smo tudi delavca, ki je 
zlagal zaboje s traka na paleto. 
Nato je prišel viličar in odpeljal 
paleto v skladišče. Gospod Franci 
nam je razdelil sok. Nato smo se 
odpeljali nazaj v Hrastnik.

Mojca Ferme, OŠ Vitka Pavliča

Moii z9 loboSlfS
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Šolsko leto:



POD KOŽO SMO VSI.....

LJUBO &-ROBOLJŠEK. - LUKA. JADRALNI PADALEC
Luka, kot mu pravijo prijatelji, občasno zamenja 

kakšno delo (trenutno je brez zaposlitve), a 
jadralno padalo je pa ZAKON, če si malo 
sposodim znano besedico iz še bolj znane reklame. 
Temu je zvest, še bolj pa bi lahko rekli, daje zvest 
adrenalinu. Sem kar prepričan, kako in za kaj bi 
zapravil denar, če bi zadel na lotu sedmico. A se 
bojim, da bi pri tem preveč tvegal. Zato Luka, ne 
igraj loto.

1. Radovan Skubic je pritekel na Mt. 
Blanc, Martin strel je po dolgem preplaval 
(ne samo počez) Donavo, ti si s padalom v 
tandemu že poletel s Triglava. Kaj načrtuješ, 
skupaj s padalom, v bližnji prihodnosti ?

Tudi jaz imam že nekaj časa v mislih polet z 
Mt.Blanca v tandemu, toda zadeva mora 
dozoreti.

2. Zaupaj nam pregovor, ki je ekstremnim 
športnikom pisan na kožo.

Potešiti svojo željo po adrenalinu in pri tem 
preživeti.

3.Si izučen kuhar, delal si kot rudar, znaš 
variti, doma si tudi v padalstvu, glasba ti ni 
tuja... Kaj še nisi delal pa bi srčno rad?

Veliko stvari še nisem počel, vendar ni vsako 
delo zanimivo. Srčno rad pa bi bil upokojenec.

4.Ker vem, da rad pripoveduješ šale, še 
bralcem Zasavca zaupaj eno.

Če morda ne veste, zakaj v aferi Lewinsky 
Clintona niso obsodili, se govori da zato ne, ker je 
Monica požrla vse dokaze.

S.Zadnjič smo v tej rubriki gostili lastnika 
Sex shopa. Zahajaš v tovrstne trgovine?

Redno zahajam, ko »fehtam« nagrade za 
kakšno jadralno padalsko tekmo.

b.Ljudje seksajo na različnih mestih (ne 
bom našteval). Kaj praviš, bi se dalo to delati 
v zraku, naprimer med letom z jadralnim 
padalom?

Če bi bilo to mogoče, sploh ne bi bilo več solo 
padalcev, ampak vsi na tandemih. Sicer pa, Bog 
te usliši.

7. Trenutno si brez rednega delovnega 
razmerja. Če bodo najin pogovor brali tudi 
podjetniki, ki potrebujejo delavca, kako bi 
se jim priporočil?

Za redno zaposlitev vam s padalom zvozim vse 
vaše ljubice.

8. Predvidevam, da te višine ni strah. Te 
je sploh česa strah?

Življenja v Sloveniji.
9. Če bi ti neka politična stranka kupila 

padalo z izpisanim logotipom:
a. ) bijadralznjim, če bi bila stranka prava,
b. ) se ne bi prodal za tovrstne propagandne 

namene.

Glej sliko in beri naprej:...«daj nam naš vsakdanji 
kruh«

c.) bi po tvojem-mojem še ptiči protestirali.
Obkrožim c, kajti naj imajo v vsaj v zraku mir 

pred to zmešnjavo.
10. Zaupaj nam še glasbenega in športnega 

vzornika.
Če bi imel v glasbi toliko volje kot moj oče, bi 

bil profesionalec. Sicer pa kakšnega posebnega 
glasbenega vzornika nimam, mogoče Oliverja 
Dragojeviča. Moj športni vzornik je pokojni 
Stanislav Rus. Bilje odličen padalec; ampak še 
prej človek.

Spraševal Igor Gošte, slika arhiv LG.

DNEVNIK ROMANE TRAMŠEK
Nedelja, 27. avgusta / Po petindvajsetih letih 

ponovno pišem dnevnik- če ne štejem tistega za 
pedagoške delavce, ki ga bolj ali manj vestno 
izpolnim vsak delovni dan. Tako imate pred seboj 
dnevnik čisto navadne mame,gospodinje (ne 
preveč dobre-nisem še nič vlagala) in vzgojiteljice. 
Vsako leto sem zadnje avgustovske dni malo 
otožna. Sonce izgublja moč, listje počasi rumeni 
in počitnice se nepreklicno iztekajo. Tolažim se s 
tem, da večina ljudi nima tako dolgega dopusta. 
In sem hvaležna za to, kar imam. Jutri je jutri.

Ponedeljek, 28. avgusta / Vstala sem zgodaj, 
čeprav seje sestanek začel šele ob 9.uri. Pri nas 
(Dijaški dom Trbovlje) smo vsi točni, ponavadi 
pridemo še prehitro. Nekaterih nisem videla vse 
počitnice, občasno pa smo vsi hodili v dom- kar 
tako, ali preverit, če je kaj novega in nujnega. 
Dežurstvo je mene še najmanjkrat doletelo, saj 
sem doma najdlje stran. Zjutraj smo najprej imele 
zbor delavcev, kar pomeni, da smo si razdelile 
dolžnosti in odgovornosti. Drugače pa smo spet 
“babji kolektiv”-razen hišnika, ki pa pride le 
občasno. Za dolge klepete ni bilo časa, vsaka je 
hitela po svojih opravkih, le pri malici smo sedle 
skupaj. Telefoni so pridno zvonili. Kličejo tisti naši 
dijaki, ki jim je naš dom pravzaprav edini dom. 
Starši nekaterih ne znajo, ali nočejo skrbeti za 
njih, otroci pa nič krivi teden pred šolo ne vedo, 
ali bodo lahko hodili v šolo in živeli v domu. Ker 
doma nihče noče nič podpisati, kaj šele plačati.

In ne dobijo štipendije, ker starši nočejo podpisati 
vloge. Na centru za socialno delo pa pravijo, da 
so starši dolžni skrbeti za svoje otroke (se strinjam, 
a naj jih prisilijo, da to tudi bodo). Kaj naj rečemo 
otroku? Da nismo krivi, ker se je rodil v tako 
družino?! Podobnih primerov je nekaj in na 
seznamu prijavljenih so označeni z vprašajem. 
Bomo videli, kaj se da narediti do nedelje.

Torek, 29. avgusta / V službi sem bila že 
kmalu po šesti uri zjutraj.Treba je zamenjati 
tiskalnik in namestiti drugega.Pri takem delu 
imam rada mir in do kave ob sedmih je bilo že 
vse urejeno. Imela sem velike načrte, kaj vse bom 
postorila, pa je prišel strokovnjak iz Ljubljane 
naložit ŠKIS program in sem tri ure “asistirala”. 
Dobra stvar tega je, da mi je uredil dostop do 
interneta, ki ga na svojem računalniku še nisem 
imela. Klicalo je precej dijakov- preverjajo, če je 
vse tako kot smo jim poslali po pošti. Večino starih 
spoznam po glasu, razveselimo se drug drugega.. 
Po kosilu sc me je loteval dremež, zato sem 
pospravila po hiši in kletki. Imamo “skakača”, ki 
je nazadnje ostal meni v oskrbo. Poleg rib, s 
katerimi ni veliko dela, pa še tiho so.

Sreda, 30. avgusta / V domu je še veliko za 
postoriti. Kot nalašč zmanjka elektrike . 
Računalniki mrknejo. Lotim se ročnih opravil. 
Pokličem dve deklici, povprašam, kako je z njima 
in ali prideta. Ena bi, pa ni opravila zaključnega 
izpita, druga bi, pa nimajo denarja, da bi poravnali

dolg in plačali akontacijo. Naročim, naj jutri 
pokličejo starši, da skupaj najdemo rešitev. 
Popoldan peljem sina na trening, sama pa izpolnim 
obljubo, dapridem na obisk k znanki, kije pred 
kratkim ovdovela.

Četrtek, 31. avgusta / Zadnji dan pred 
prihodom dijakov. Po hitri kavi se zatopimo v 
delo. Vse mora biti brezhibno. Smo utečena ekipa 
in ni treba veliko besedičenja, vsaka ve, kaj mora 
storiti. Pripravljam izjave, pogodbe, pravilnike, 
obvestila, tiskalniki meljejo. Obišče nas naš edini 
lanski maturant. Imel je smolo, padel je iz tujega 
jezika in danes je pisal ponovno. Slab občutek 
ima in rušijo se mu načrti za naprej. Tako seje 
veselil študija! Tolažimo ga, daje vsaka stvar za 
nekaj dobra, ne vem pa, če smo ga prepričale. 
Kolikor vem, je v osnovni šoli pomagal učiteljici 
na vrtu in imel solidno oceno in fino se mu je 
zdelo-takrat. Ko je prišel k nam, smo mu predvajali 
angleške risanke in niti besedice ni razumel. Pa 
se je trudil potem in veliko nadoknadil z 
inštrukcijami - žal, še nekoliko premalo. Vem, da 
mu bo uspelo, ker je vztrajen, trmast pa tudi. 
Popoldanski dež me ni razveselil. Sprememba pa 
je za mnoge vendarle dobrodošla in na življenje 
gledam tako, da nikoli ni prav za vse.In vsak ima 
pravico do svojega mnenja. Da bo prav še za 
druge, končujem to pisanje in vas pozdravljam.

Dnevnik ureja Igor Gošte
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^Revirčani - Svež cvet v pozabljenih 
glasbenih Revirjih

Pred petimi leti je svojo glasbeno pot začel 
ansambel,čigar korenine vsaj po imenu izhajajo 
iz glasbe, ki sojo igrali njihovi predhodniki po 
imenu.Da pa niso kar od muh ali muha 
enodnevnica pa so dokazali z odmevnim 
nastopom na letošnjem ptujskem festivalu, kjer 
so si v močni konkurenci pripeli srebrno Orfejevo 
značko. V sedanji zasedbi so v glavnem stari 
prekaljeni glasbeni mački od vodje trobentača 
Hansa Tratnika do kitarista Štefana Štrovsa (tudi 
prej pri ansamblu Akvamarin). V zasedbi tako 
igrajo vodja Hans Tratnik trobento, klarinet Zlatko 
Spojler. za kitaro je poprijel Štefan Štravs, na basu

je Franci Kreže, harmoniki Franci Vrtačnik (30 
let poučeval na glasbeni šoli), pojeta pa Irena 
Kreže in Marjan Kerin - Kaja.Igrajo v glavnem 
narodno-zabavno glasbo in to izredno dobro. 
Revirčani iz Zagorja so ravno tako nastopil na 
nekaj ptujskih festivalih, saj je od njih na vinilu 
nekaj skladb od katerih je bolj znana V revirjih je 
lepo. Slednji so pred približno 15 leti razpadli.Pred 
petimi leti pa je Hans okrog sebe zbral štiri 
instrumentaliste. Do tega imena je bilo težko priti 
m kot je dejal Hans, je bilo to ime zaščiteno, ter 
daje nekaj težav okrog tega imel tudi eden od 
zasavskih glasbenikov Franci Lipičnik imel težave 
v Kamniku kamor se je preselil.Slednji jim je 
odsvetoval, tako da so kot ansambel hoteli 
prevzeti ime Slovenski rožmarin. Glede na to, da 
se nam to ime ni zdelo primemo, smo se pogovorili 
s člani prvotne zasedbe, od katerih pa ni nihče 
'mel kaj proti ponovni rabi tega imena.Hans je 
povedal, da so se prav pri prvih skladbah, ne glede 
na lastno znanje obrnili na tekstopisca Ivana Sivca 
m aranžerja Francija Lipičnika.Pri tem pa že 
razmišljajo o avtorjih kot so Nande Razboršek, 
slišati pa je da tudi pevka Irena nekaj adutov skriva 
v rokavu.Tematike pesmi ne bo samo zasavska, 
bodo pa delali na tem, da bi Zasavje predstavili 
zunaj tega in v dragi luči. Irena j e s petjem pričela 
že pred petimi leti v duetu s svojim možem 
Francem, nato pa sta se pred dvema letoma skupaj 
z njim pridružila ansamblu.Problem je bil najti 
dobrega klarinetista,a so ga našli.Kot so nam 
Povedali vadijo v sobi v Domu Svobode v 
taisti,malce preurejeni v kateri so vadili že Veseli

Rudarji.Kar se drugih tekstov tiče, iščejo besedila 
skladb Veselih Rudarjev, predvsem avtorjev 
Raušla in Tineta Jelena. V pripravi pa je že izdaja 
kasete in CD- plošče na kateri bo 10 do 12 
narodno-zabavnih skladb.Hansje svojo glasbeno 
pot pričel z učenjem že leta 1950 pri trboveljski 
pihalni godbi.Zgodba s godbo se je pričela v 
mladinski pihalni godbi oz. Orkestru pod vodstvom 
gospoda Avšiča.Potem gaje dirigent zaradi krize 
pri novih glasbenikih prestavil na bas na katerega 
je igral kar 28 let vse do odhoda v Nemčijo, in 
nato pri Veselih Rudarjih vse od leta 1958 do 
odhoda v JNA leta 1961 ter nekaj časa po njej.

Sprva so kot rudarji bili 
še kvartet, ko je prišel 
še klarinetist Raušel in 
pevka Nanda
Guček. Poleg zabav za 
knape pa so pripravljali 
koncerte s katerimi so 
nastopali po zdraviliščih 
po Sloveniji. Potem se 
je odločil za igranje v 
tujini, kjer je imel svoj 
narodno -zabavni 
ansambel pod imenom 
Marburger kvintet. V 
tujini seje začelo leta 
1972 s zasedbo 
Karavanken kvintet, 

ker pa se vedno člani menjajo, je Hans šel na 
svoje in zMarburgerji igral cca. 27 let po Bavarski 
in celotni zasedbi in posnel dve kaseti. Celotna 
zasedba je bila mednarodna od tega sta bila 
Slovenca Hans in kitarist. Ostali so bili Nemci in 
Avstrijci.Spoznali so v Munchenu, kjer so začeli 
v popolno slovenski zasedbi, potem pa zaradi težav 
postopno prešli na mešano. Že takrat pa je imel 
željo, da po vrnitvi v domovino sestavi svoj 
ansambel doma, pa čeprav v pokoju.

Kar pa se tiče festivalov, so se prijavili že lani, 
a jimje uspelo šele letos in to s zadnjim vlakom, 
ko sta se strokovna komisija in Franc Lačen po 
poslušanju Revirčanov v živo odločili in jih sprejeli 
v izbor za festival. Sicer pa Hans še vedno poprime 
za bas, saj pravi daje izredno povpraševanje- 
pomanjkanje basistov v vseh godbah.Revirčani 
so torej pričeli znova in upamo, da jih bomo 
poslušali še vrsto let, kako ponosno predstavljajo 
Revirje doma in po celi Sloveniji.

Slika pred lovskim gradičem v Trbovljah- foto Stane Weiss

Rudi Špan

JZ7307Z 2000
Sedaj že tradicionalni zbor motoristov, je spet 

potekal na edinem, tem srečanju primernem placu 
naKipah.

Satan's Brothers so se potrudili po svojih 
najboljših močeh in izpeljali dogodek od začetka do 
kraja brez večjih zapletov.Včasih je zmotila 
dogajanje le prevroča kri v glavah ali prevelika 
količina popitega alkohola, včasih pa še to ne, ker

seje vse to zgodilo na samem.Posledica tega pa je, 
da tistega, ki jih je dobil, skorajda ne prepoznamo. 
Dogodka seje udeležilo ogromno ljudi, za prave 
pristaše verjetno preveliko.Vse večja priljubljenost 
se kaže iz leta v leto.Vsevečji 'firbc', kaj se na 
takšnih srečanjih dogaja.Ne dogaja pa se nič 
takšnega, kar bi bil razlog za masovni naval na 
Kipe.Dogaja se tisto, kar naj bi se dogajalo na 
podobnih srečanjih.Razkazovanje motorjev, 
razkazovanje tattoo-jev, pogovori članov različnih 
klubov, glasba, striptiz, izbiranje najboljšega 
motorja, najmočnejšega motorista, zabava, 
druženje, igre, predvsem pa dobra volja vseh 
pristašev jeklenih konjičkov, vseh isto mislečih in 
vseh kijih zanima ta subkultura.

Tega so se naši organizatorji močno zavedali in 
zaradi tega tudi omejili število nastopajočih 
skupin.Nastopili sta samo dve.Ljubljanski Sausages 
in domači veterani Razvaline, kateri so spet ohranili 
sloves najboljšega motooldrock banda v 
Sloveniji.Igrali so dva dni skupaj in podrli rekord v 
koncertnem igranju.Če seštejemo čas na odru brez 
vmesnih pauz, je to sigurno čas, ki ga ne prekaša 
nobena druga rock skupina.

Ta omejitev glede skupin, pa ni ne vem kako 
pripomogla k ustvarjanju cilja, naj na srečanje ne 
hodijo weekend motoristi ali firbci zaradi skupin, 
temveč naj pridejo tisti ki so s srcem pri tej stvari, 
ki stvar resnično podpirajo, ki jo ljubijo, pripomogla 
pa je k tem, da so tako obiskovalci, če ne že zaradi 
skupin, pa prišli zaradi striptiza.Tako in tako so 
bili vsi takšni potlej razočarani, ženske niso bile po 
njihovem okusu, pa še težili so da je karta 
predraga.Raje bi ostali doma in ob isti uri na RTL 
gledali topless z vrhunskimi lepoticami in uživali v 
slinjenju na udobnem naslonjalu z 'limonado' v

roki.Zastonj.Tisto, še tako malo, pristnosti, pa naj 
bi pustili našim organizatorjem in tistim, ki so prišli 
na zbor zaradi srečanja, in ne zaradi striptiza ali 
sobotne zabave.

Pred leti so bila takšna srečanja namenjena le 
ozkemu krogu pristašev, tistim ki so to počeli s 
srcem, tistim ki so verjeli v neodvisnost, danes pa 
je vse to le en skomercializiran vikend moto frik 
show, ki postaja vse bolj moderen in kateri se bo 
čez par let izgubil v množici podobnih prireditev.

Besedilo in slika: Matej Ocepek
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NA KOLESIH NA VAČE
Kljub neznosni vročini so 

moravski upokojenci-kolesarji 

vztrajali in se odločili, da obiščejo 

središče Vač z okolico. To so 

storili v četrtek, 24.avgusta 2000. 

Vožnja po moravski dolini je 

enkratna, ne preveč hitra, pa tudi 

ne tako naporna, da bi pedala ne 

mogli vrteti. Vztrajali so in dosegli 

njihov cilj - prispeli so v Vače.

Zaradi lepe lege, čudovitega 

razgleda in zgodovinskih 

znamenitosti so Vače izredno 

privlačna izletniška točka. Vače 

se razprostirajo med Slivno na 

višini 880 metrov in Zasavsko

Sveto goro na 852 m. Ob cesti iz 

Vač do Klenika so postavljene 

skulpture, ki sojih izdelali kiparji 

ob koncu osemdesetih let. Alejo 

ustvarjalnosti zaključuje 

povečana kopija Vaške situle. Nad 

pokopališčem je odkrita fosilna 

morska obala. Družinsko 

gledališče Kolenc vam ob 

predhodni najavi tudi odigra igro. 

Nato so se kolesarji ustavili v 

gostilni pri Mrva, kjer so se 

okrepčali. Izlet je bil enkraten, 

prav tako vrnitev domov, saj so 

se vračali čez občine Litija, 

Zagorje ob Savi in Moravče.

Povsod, kjer smo se ustavili smo 

bili deležni toplega sprejema. 

Skratka, imejmo se radi, dokler 

smo na tem svetu, pomagajmo si

drug drugemu pa bo vsem prav 

in zadovoljni ter srečni bomo.
Jože Novak

ZAGORSKI INVALIDI OB TREH KOROŠKIH JEZERIH
V vsakoletnem delovnem načrtu 

zagorskega društva invalidov sodi 
poletni dvodnevni izlet po tujih logih 
v neke vrste poslastice. Gre za 
spoznavanje zanimiVosti in lepot 
sosednjih dežel in pokrajin pa 
nenazadnje tudi prijetno razvedrilo.

Tokrat je društveni odbor uvrstil 
v svoj program izlet, ki bo vsem 
udeležencem zagotovo ostal v lepem 
spominu. Nadvse lepo vreme je še 
posebej pripomoglo k dobremu 
počutju. Na pot z avtobusom se je 
odpravilo 36 društvenih članov. Pot 
jih je popeljala skozi ljubeljski predor 
na Koroško. Ucvrli so jo mimo 
Borovelj čez Dravo ter mimo 
Celovca do Vrbskega jezera. Po 
ogledu Otoka (tamkajšnje Primoževe 
in Roženvenske cerkve) so se podali 
na barko in po enournem prevažanju 
pristali v Vrbi. Sledil je kratek

Podružnična cerkev Sv.Ane v 

Šemniku, ki spada pod izlaško 

župnijo, je v zadnjem času 

prestala temeljito obnovo. Tako so 

krajani s samoprispevkom zbrali 

sredstva za popolno obnovitev 

konstrukcije zvonika, strehe in 

fasade, medtem ko bo morala 

notranjost cerkve zaradi 

pomanjkanja denarja počakati na

sprehod po letovišču in nato z' 
avtobusom do bližnjega Rožeka ob 
Dravi. Mimogrede so si ogledali 
najnovejšo zbirko voščenih figur 
zgodovinskih osebnosti.

Polna doživetij je bila zagotovo

tudi vožnja do Beljaka, ogled reliefa 
Koroške in skok do Osojskega jezera. 
Spet so se vkrcali v barko in pristali 
v Osojah. Tudi tu je sledil zanimiv 
ogled samostana, zelo lepe cerkve s 
križnim oltarjem in groba

J

boljše čase. Poleg krajanov so 

denar za obnovo prispevali še 

Občina Zagorje, SKD in 

posamezni obrtniki. Ob tem bo 

17.septembra ob 10.uri potekala 

slovesna maša ob prenovi cerkve, 

ki jo bo daroval izlaški župnik 

Janez Miklič.

RM„ slika PRAV

Aškerčevega Mutca Osojskega. Nič 
manj zanimivo ni bilo potovanje po 
dolini Trebnjice in skozi Cobriško in 
Brensko jezero do Millstattskega 
jezera. Kratek ogled gradu 
Sommeregg in muzeja srednjeveških 
mučilnih naprav pa pot po soteski reke 
Liser v Spihal ter proti Malti, in že 
so bili na koncu prvega dne izleta, 
zato se je počitek s prenočitvijo več 
kot prilegel.

Drugi in zadnji dan tega izleta je 
popotnike najprej peljala do 
prečudovite cerkvice, ki se ponaša s 
fresko noseče Marije; ljubeznivi 
župnik jim je marsikaj razložil, za kar 
so mi bili vsi hvaležni. Nadvse 
zanimiva je bila vožnja z zobato 
železnico do Reissecka. Udeleženci 
so bili soglasni, da kaj tako lepega že 
lep čas niso videli. Pa tudi pot po 
dolini Drave ter čez hrib v dolino 
Belega potoka jih je navdušila. Vzlepi 
so se na goro okoli 2250 m visoko in 
uživali v edinstvenem razgledu. Še 
enkrat so se zatem vkrcali na ladjico 
in se popeljali po Belem jezeru. In 
ker je lepega prehitro konec, je bilo 
treba po vsem doživetem počasi 
domov.

Ni potrebno posebej omenjati, da 
je bilo ozračje v avtobusu vseskozi 
več kot sproščeno; za to sta med 
drugim poskrbela tudi Filip Čop, pa 
neumorna predsednica društva Marta 
Lebar pa drugi. Skupaj vzeto: za 17 
tisočakov, kolikor je vse skupaj stalo 
posameznika, zlepa ne bi naleteli na 
tako, tudi plitvejšim žepom, primemo 
potovanje, mar ne...?

Ivan Obreza
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ČETRTO SREČANJE LOKALNIH ČASOPISOV SLOVENIJE
V petek, 1.septembra je bilo v Portorožu 

četrto srečanje lokalnih časopisov Slovenije, 
ki ga je v hotelu Slovenija organiziralo 
uredništvo časopisa PRIMORSKI UTRIP. 
Udeležilo se ga je okrog sedemdeset 
predstavnikov lokalnega tiska, kar je približno 
dvakrat več kot na prvem srečanju v Rogaški 
Slatini. Goste sta pozdravili obe županji - Izole 
in Pirana in župan Kopra ter še drugi 
predstavniki tega področja. Težo temu 
dogodku je s svojo prisotnostjo dodal tudi 
dr.Dimitrij Rupel.

Uvodni referat je imel Franc Krajnc, urednik 
časopisa Primorski utrip, ki je zbral nekaj 
zanimivih podatkov. Da je pri nas okrog 700 
tiskanih medijev, od tega 60 lokalnih oziroma 
regionalnih. Lokalni časopisi se lahko 
pohvalijo s skupno naklado 200.000 izvodov, 
s katerimi pokrivamo 17% medijskega 
prostora v Sloveniji, v nekaterih občinah celo 
50%. Kar pomeni, da lokalni tisk opravlja 
pomembno vlogo informiranja in postaja 
tako vse bolj zanimiv za lokalne skupnosti 
in gospodarstvo. Seveda pa bi se morali le-ti 
ob tem zavedati pravilnega pristopa - 
plačujemo storitve obveščanja - ne pa 
razmišljati v tej smeri, da pomagajo 
lokalnemu časopisu. Novinarji pa bi se 
morali zavedati, da s svojo besedo lahko

krepijo, nagrajujejo, spodbujajo - pa tudi 
ubijajo. Javna beseda ima veliko moč, zato 
je ne bi smeli zlorabljati. Franc Krajnc se je 
lotil tudi vprašanja globalnega obveščanja, 
konkurence elektronskih medijev in rumenega 
tiska. Predstavil pa je tudi stanje informiranja 
v piranski občini.

V razpravi je znani novinar Drago Mislej 
posvetil nekaj pozornosti novinarski svobodi, 
ki je zelo relativen pojem. Zato je bolje 
govoriti o moralnem obnašanju novinarja. 
Meni, da bi morali dobiti lokalni mediji večji 
pomen, pozornost pa naj bi posvetili 
uporabnosti informacij - na primer objavo 
občinske uredbe o čisto vsakdanji zadevi... 
Elektronskim medijem pa se najlažje upirajo 
tisti, ki izhajajo večkrat mesečno.

Dr.Dimitrij Rupel je govoril o spremenjeni 
podobi sveta v zadnjem času in medijih, ki s 
svojim vplivom urejajo življenje v družbi. 
Bistveno seje spremenil tudi vpliv na politiko, 
predvsem zunanjo. V preteklosti so se na 
primer diplomati spoprijemali z zaupnostjo 
informacij, danes pa smo vsak hip priklopljeni 
na informacije po celem svetu, zato ni mogoče 
ničesar prikrivati. Vse je vsem na očeh, je 
poudaril. Lokalni časopisi pa so del svetovne 
mreže. Med pomembne naloge spada 
vprašanje, ali smo sposobni nekoga

primorski ufrip 

primorski uMp

Udeležence srečanja je pozdravila tudi 
piranska županja Vojka Štular (foto 

Primorski utrip)
zainteresirati - za svoj kraj na primer.

Precej pozornosti so posvetili organizatorji 
svoji problematiki - turizmu, pomorstvu..., ki 
pa vplivajo tudi na celotern slovenski prostor. 
Problematična je neurejena zakonodaja. 
Novinarji bi lahko vplivali na te zapreke, če 
bi probleme obravnavali v celoti.

V odmorih smo si lahko ogledali živopisno 
razstavo lokalnih glasil, ki so jih iz vseh 
koncev Slovenije prinesli udeleženci srečanja. 
Zaključek pa so prijazni gostitelji popestrili z 
izletom na ladji Burja. Peljali smo se vse do 
rta Madona v hrvaškem morju pa do 
Mesečevega zaliva na strunjanskem področju.

Fanči Moljk

Na nogometnem igrišču 

Športnega društva Rudar Trbovlje, 

ki je bil tudi letos gostitelj bolj ali manj 

kosmatih lepotcev in lepotic, sejih 

je zbralo 333 na štirih tačkah in še 

lepo število njihovih 

lastnikov in spremljevalcev. 

Zastopani so bili predstavniki 152

Po uradni otvoritvi ob 9.30 uri, se 

je pričelo ocenjevanje. Številčno 

najbolj zastopana pasma je bila 

nemška doga, najbolj redka pasma 

pri nas prvič videna, pa je bil švedski 

laphund in ta je bil samo eden.

Ocenjevanjeje potekalo v desetih 

razstavnih krogih. Sodilo je enajst

sodnikov iz Portugalske, Madžarske, 

Slovenije, Češke in Nemčije.

Po končanem ocenjevanju je bil 

nastop šolanih vojaških psov in prikaz 

praktične "uporabe" pasme belgijski 

in neški ovčar v vojaške namene.

Vrhunec razstave je bil seveda 

izbor najlepšega psa razstave. Izbor 

poteka po točno določenih pravilih 

in končni rezultat je razglasitev 

najlepšega oziroma BIS. Letos je to 

predstavnik pasme Ihasa apso 

lastnice Mojce Bregar iz Ljubljane, 

rezervo BIS, to pa je dobil sharpai

izpsameGolding.

Pri organizaciji razstave, izdelavi 

kataloga, pošiljanja prijavnic in 

zbiranja povratnih informacij so se 

angažirali trije člani Kinološkega 

društva, za samo izvedbo pa je bilo 

potrebno okrog štirideset ljudi. Z 

lastnimi sredstvi in ob pomoči 

sponzoijev, jim je uspelo organizirati 

zares dobro prireditev s katere so 

odšli zadovoljni razstavljalci, nekateri 

že sedmič in sodniki, predvsem pa 

okrog 1200 gledalcev.

MAH

CAC2000
V nedeljo, 28. avgustajebilav različnih pasem. Razstavljalci so 

Trbovljah že sedma državna prišli iz Francije, Nemčije, Belgije, 

razstava psov CAC 2000, ki jo je Italije, Slovenije, Madžarske, 

organiziralo Kinološko društvo Slovaške, Češke in Hrvaške.
Trbovlje.

Letošnja prvaka na stopničkah
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LITIJSKA GIMNAZIJA
Litijska gimnazija, za katero je bil temeljni 

kamen položen v aprilu 1997 je tri in bo še eno 

leto gostovala v prizidku Osnovne šole Gradec, 

kije bil zgrajen v ta namen, pozneje po izgradnji 

gimnazije bo za potrebe devetletke.

V preteklem tednu pa so delavci litijskega 

gradbenega podjetja pričeli z gradnjo ene 

naj večjih in najpomembnejših letošnjih investicij 

v Litiji, Gimnazije Litija. Po pogodbi naj bi bila 

zgrajena v letu dni tako, da bo peta generacija 

litijskih dijakov lahko pričela šolanje v novem, 

sodobnem objektu. Investitor objekta je 

Ministrstvo za šolstvo in šport, Občina Litija pa 

mora k gradnji prispevati 80 milijonov proračunskih 

sredstev.
Besedilo in sliko: M.Š.

FOTOGRAFSKA 
RAZSTAVA HRASTNIK 

2000

Simon Janšek

Od četrtka, 31.avgusta pa do sobote, 
2.septembra, je potekala v Hrastniku prva 
fotografska kolonija, ki so se je udeležili že 

uveljavljeni fotografi iz Slovenije. Zadnji 
trenutek sta zaradi obveznosti odpovedala 
sodelovanje fotografa, iz Poljske in 
Hrvatske.

V sredo, 30.VIII. je župan Leopold Grošelj 
seznanil novinarje z namenom tega dogodka 
- poleg umetniške fotografije promovirati 
hrastniško občino. Pritegnili so Foto klub

Hrastnik, ki ima že bogato tradicijo. Marko 
Planinc, eden izmed pobudnikov tega 
projekta, je poudaril, da ima Foto klub 
pomembno zgodovinsko preteklost. 
Hrastniški fotoamaterji so bili namreč že leta 
1932 člani foto odseka PD Trbovlje, 1936 pa 
so se že sami organizirali v društvo. Postavili 
so si svoj dom in ga leta 1940 poimenovali 
po Janezu Puharju, izumitelju fotografije. 
Takrat so se predstavili tudi s prvo razstavo 
umetniške fotografije v Sloveniji. Prva v 
Sloveniji je tudi tokratna fotografska kolonija. 
Doslej so znana le enodnevna srečanja 
fotografskih amaterjev in profesionalcev.

Danes šteje klub dvajset članov, ki se želijo 
vključiti v tokove moderne fotografije. 
Nekaterim to že lepo uspeva. Polet jim dajejo 
prostori v nekdanji stari lekarni. 
Podpredsednik Foto kluba Vinko Žagar, ki je 
tudi sam sodeloval v tej koloniji, je povedal, 
da so se udeleženci dobro počutili, njihovi 
izdelki pa bodo gotovo prikazali detajle, ki 
bodo marsikoga navdušili. Pet fotografij bo 
vsak udeleženec poklonil namreč Hrastniku, 
kjer bodo kasneje razpolagali z njimi. V teh 
dneh. ko so se mudili v tem delu Zasavja pa

Vinko Žagar

so v hrastniški galeriji razstavili po pet svojih 
del, ki so jih prinesli s seboj. Tako lahko 
obiskovalci opazijo, da Dominika Steinerja iz 
Beltinec zanima akt in eksperimentalna 
fotografija, Vitomir Pretnar z Jesenic, ki je v 
Hrastniku že razstavljal, pa ima rad 
angažirano fotografijo s poudarjeno 
sporočilnostjo, ki včasih celo šokira. Svoje 
umetniške fotografije so razstavili še 
Aleksandra Vajd iz Maribora, ki se je 
predstavila s fotografijami, ki so še pred nekaj 
dnevi krasile Moderno galerijo v Ljubljani, 
kjer je Aleksandra sodelovala v okviru letošnje 
Manifeste. Je študentka fotografije v Pragi. Na 
razstavi je s fotografijami navdušil tudi 
Mariborčan Matjaž Wenzel, ki prisega 
predvsem na fotografske študije obrazov. 
Skupaj z Alekandro sta v Hrastniku postavila 
kar foto studio na prostem in mimoidoče vabila 
k fotografiranju. Na razstavi sta svoje 
fotografije predstavila tudi domačina Simon

Dominik Štajner
Tanšek in Vinko Žagar.

Gostje so bili nastanjeni v Gorah, svoje mo
tive pa so iskali tudi na Kopitniku, na Kalu, v 
Hrastniku, na Dolu... V petek so obiskali 
steklarno in rudnik, presenetil pa jih je izredno 
lep obisk v galeriji delavskega doma v 
Hrastniku.

Fanči Moljk

VAŠKI DAN
Vaški dan, celodnevna turistična in etnografska 

prireditev v organizaciji krajevne skupnosti, 

društva žena in deklet, gasilskega društva in 

kmetijske svetovalne službe je letos privabila v 

Osnovno šolo Vače in na igrišče ob njej okoli 

1.500 gledalcev, ki so imeli kaj videti. Dopoldne 

so si lahko ogledali kulinarično razstavo s 

prikazom ročnih del (večina od njih je danes že 

pozabljenih), kuhanje žganja in stiskanjejabolk. 

Žganje in mošt so gledalci lahko tudi poskusili.

Popoldne pa so člani domače gledališke skupine 

in pevci prikazali ženitovanjske običaje izpred 100 

in več let, »kuharji« pa so tekmovali kdo bo 

skuhal najboljšo svatovsko kislo juho po oceni 

obiskovalcev. Razglasili pa so (kot vsako leto) 

tudi najlepše ocvetličeno hišo in njeno okolico na 

Vačah po mnenju strokovne komisije.
M. Š.

PROTIPROMETNE
OVIRE

Pred tržnico, trgovino ob Cesti zmage, pri 
srednji šoli in na starem uvozu na Polje so 
pred kratkim postavili 65 protiprometnih ovir. 
Črno parkiranje je velik problem v vseh 
mestih. Vzgoja in opozorila ne zaležejo kaj 
dosti, če s fizičnimi barierami ne ustavijo 
črnega parkiranja. V Zagorju je bila največja 
težava povezana s prostorom ob fontani, kjer 
je ploščad namenjena pešcem, tlakovana 
površina pa ne prenese teže avtomobilov. V 
občini so dolgo iskali najbolj primerno 
možnost ureditve tega dela mesta. Odločili so 
se za mobilne konfine, ki tehtajo okrog 200 
kilogramov (naredili sojih v Betonarni Izola), 
da jih ne more vsak prestavljati po svoje. 
Možno pa jih je odstraniti, če bodo površino 
ob večjih prireditvah rabili kako drugače.

(Vir: Bilten)
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KVALIFIKACIJE ZA 
EVROPSKO PRVENSTVO 

ŽENSKIH REPREZENTANC DO 18 LET 
(SKUPINA C1)

SLOVENIJA
LITVA

MADŽARSKA
BELORUSIJA

Razpored tekem:

Sobota, 9.september 2000 ob 16.30 uri
Kisovec pri Zagorju: SLOVENIJA - BELORUSIJA 

Hrastnik: MADŽARSKA - LITVA

Ponedeljek, ll.september 2000 ob 16.30 uri
Dob pri Domžalah: SLOVENIJA - LITVA 
Hrastnik: MADŽARSKA - BELORUSIJA

Sreda, 13.september 2000 ob 11.00 uri
Kisovec pri Zagorju: LITVA - BELORUSIJA 

Hrastnik: SLOVENIJA - MADŽARSKA

Vstopnice bodo za vsako posamezno tekmo po enotni ceni 500 SIT in jih je možno kupiti pred tekmami ter v poslovalnicah Integrala v
Zagorju in Trbovljah.
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Drugi del pogovora z Radovanom Skubicem - Hilarijem:
11

VSAJ
n

V prejšnji številki Zasavca smo govorili o tem, zakaj je 

Radovan odšel na pot, o tem, da ne smeš dvomiti v svoje 

sposobnosti, slišali smo zgodbico o dveh policistih in kombiju, 

opisali povprečen dan na poti in še več stvari, tokrat pa 

objavljamo še drugi del res zanimivega pogovora.

tekaču, poleg seveda že 
omenjenih spustov...

To se je meni zgodilo pri teku 
iz Cemšeniške planine na Trdinov 
vrh, ko sem moral prenehati teči 
po 80-ih kilometrih. Zdi se da 
vlagaš veliko naporov v projekt.

Največja težava, ki vas je 
doletela na poti, je verjetno 
natrgana mišica. So bile še 
kakšne težave?

Takoj, ko se mi je mišica 
natrgala, sem vedel, da bo drugi 
dan izredno težko teči. Te dneve 
in ure sem bil v največjih 
dvomih, če bom uspel priti do 
konca. Razmišljal sem, ali bo 
noga zdržala, se bo mišica nehala 
trgati, se je "normalno" 
natrgala,... Bo šlo, vem da bo šlo. 
In vedel sem, da mi bo šlo. Takoj 
ko smo po začetku tega dne 
zavili na drugo cesto, sem videl 
oznako ceste "13" in sem si 
rekel, da mi ta številka nekaj 
pomeni. Takoj naslednja cesta pa 
je imela oznako "28", kar je moj 
datum rojstva. Te stvari sem nato 
nekako povezoval in se zamotil. 
Tista cesta je vodila ob prekrasni 
deroči reki in raftal sem po njej 
in nisem tekel. Seveda samo v 
mislih in tako sem skušal odvrniti 
svojo pozornost od poškodbe. Pri 
tem mi je pomagala tudi misel, 
da me pri izlivu te reke v večjo, 
čaka skupina ljubljanskih naf
tarjev. Bolečina je ostala vse dni 
in še danes jo čutim, če naredim 
prevelik korak. Poleg mišice mi 
je najbolj ponagajal prehlad 
mehurja. Pri vsakem ovinku na 
majhno potrebo... In to še v 
dežju. Tekel sem... In se ustavil... 
Pa spet tekel... In ustavil... To ni 
bilo dobro zame, poleg tega sem 
moral izgubljeno tekočino 
nadomestiti z napitki, za kar pa 
je poskrbela moja ekipa. Potem 
opekline od sonca in soli in to je 
vse, kar se poškodb tiče.

Toliko govora o spremljevalni 
ekipi, katero pa nisva niti pred
stavila...

No, kot sem že dejal, je bila 
spremljevalna ekipa sestavljena 
iz štirih članov, kasneje se nam 
je pridružil še en. Žena Ivi me je

spremljala že pri več projektih in 
obvlada kuho in napitke, Klemen 
Kalšek je vozil kombi in hkrati 
imel stike z župani in mediji, kjer 
smo se srečevali, starejši sin 
Donovan je imel na skrbi karto in 
pravilno smer poti. Oba sta imela 
kar naporno delo in predvsem 
odgovorno, da se nismo izgubili. 
Oba sta tudi prevajala, ker sam ne 
obvladam veliko tujega jezika. 
Znam na primer povedati, če sem 
žejen ali lačen in zato sem ob 
poteh, kjer so me ljudje marsikaj 
spraševali, poklical kombi in 
spremljevalci so jim vse razložili. 
Mlajši sin Janez je bil zraven za 
moralno podporo in je skrbel za 
prepir. Vendar sta Donovan in 
Klemen že toliko starejša, da sta 
uvidela, da se z Janezom ne da 
priti do konca in sta ga pustila pri 
miru. Ker je Janez star le 11 let, je 
bila pot zanj toliko bolj utrujajoča, 
tako da je bil na trenutke tudi sam 
sebe sit. Res so imeli vsi 
odgovorno delo. Sploh sem 
opazil, da jih je skrbelo po 
poškodbi mišice, saj so opazili, 
kako se "matram", kar sem jim 
videl na obrazu. Razumljiveje, da 
jim ne bi bilo všeč, če bi moral 
odnehati, kaj šele meni.

To je verjetno nekaj najbolj 
strašnega, kar se lahko zgodi

potem pa prideš domov in te 
različni ljudje zbadajo, češ kaj se 
spuščaš v to, če nisi sposoben in 
to te psihično ubija. Tak primer 
je bil, ko sem moral leta 1998 
odpovedati tek na Mt.Blanc in 
sicer so se pojavile govorice, da 
se je že vnaprej vedelo, da tega 
projekta ne bom izpeljal do 
konca, da nisem sposoben, da 
sem se ustrašil... Večina ljudi pa 
vendarle ceni vse moje projekte 
in napore, ki so vloženi.

Kakšna je bila vloga petega 
člana spremljevalne ekipe?

To je moj dober prijatelj Mitja 
Kovačič. Z njim sem sploh začel 
hoditi v visokogorja. Z njim sem 
bil tokrat že tretjič na Mt.Blancu. 
Z njim sem "dal skozi" že veliko 
štiritisočakov. Spoznala sva se, ko 
sem deloval v Sekciji za gorske 
teke. Bil je alpinist in gorski 
reševalec v Školji Loki. Zato sem 
se za njega odločil, ker sem vedel, 
da dobro pozna teren in razmere. 
On se je na primer pravilno 
odločil, da pri samem vzponu na 
Mt.Blanc nisva šla čez ledenik, 
ker se je v navarne razmere 
prepričal že dan prej. No, in 
ravno prejšnji teden smo slišali, 
da seje na tistem področju utrgal 
plaz in je šest alpinistov zasulo. 
Imel sem zaupanje vanj. Sicer so

mi v Chamonixu ponujali svojega 
vodiča, toda kaj, ko se z njim ne 
bi mogel pogovarjati, niti nisem 
poznal njegove sposobnosti, 
vprašanje je bilo, če bi me vodič- 
aplinist lahko dohajal, kajti 12.dan 
sem imel še ogromno moči za 
vzpon. Še Mitja sam ni mogel 
verjeti, kako lahko po toliko dneh 
še držim takšen tempo. Skratka, 
imel sem dober občutek in to 
kljub temu, da sva štartala precej 
pozno in da so nama drugi 
alpinisti pred samim vzponom 
govorili, da nama ne bo uspelo 
priti na vrh v enem dnevu. Toda 
midva sva šla kot srni. Je pa 
predvsem zaupanje tu poglavitno. 
To so le stvari, ko predajaš 
življenje v druge roke. Bil je 
primer, ko sva pred zadnjo kočo 
na 3.800 metrih morala iti po 
stranskih poteh, saj je bilo v steni 
polno navez in bi sigurno čakala 
vsaj 3 ure. Tako pa me je Mitja 
vprašal, če sem sposoben iti brez 
priveza in sva šla po stranski poti. 
Le zadnji del, kakšnih 200 m, pa 
sva se privezala, ker je tako on 
želel. Sicer pa sem človek, ki ne 
silim v nevarnosti in zato sem ga 
poslušal. Zmeraj se lahko nekaj 
zgodi, potreben je lahko le sunek 
vetra in že si v nevarnosti. Le tri 
ure, preden sva prispela do 
zadnjega zavetišča, je zdrsnil al
pinist in umrl.

Občutki, ko sta prispela na 
vrh?

Nekaj prečudovitega. Na vrhu 
nam je narava poplačala za vse, 
kar nam je v prejšnjih dnevih 
zagodla. Sam veliko hodim po 
hribih in gorah, vendar kaj 
takšnega, tako jaz kot Mitja še 
nisva doživela. Potem pa veselje, 
poplačan trud in tri minute sva 
bila na vrhu objeta, čisto tiho in 
prišle so solze sreče. Čudovito... 
Sva pa imela srečo, ker sva na 
vrhu srečala še dva alpinista, ki 
sta naju lahko oba slikala na vrhu, 
potem pa sva sama uživala na 
vrhu. Bilo je brezvetrje, spodaj 
oblaki in ob spustu še prečudovit 
sončni zahod. Res, tisto je bilo 
pravo poplačilo za ves vloženi 
trud.
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Ni dvoma, da ljudje cenijo 
vaše napore in potemtakem vam 
motiva za naprej ne bi smelo 
manjkati...

Motiva mi ne manjka. Toda 
začetki so bili precej drugačni. 
Večina se je spraševala, zakaj se 
spuščam v takšne projekte, če 
nimam pametnejšega dela in tako 
naprej. Toda sedaj so časi 
drugačni in tudi v Zasavju je vse 
bolj usklajeno in predvsem se 
med sabo bolj poznamo. Vesel

sem, da imam podporo, da ni 
metanja polen pod noge in tudi v 
Zagorju se bo situacija popravila, 
saj imam v načrtu, da bi delal z 
mladimi atleti v atletski šoli. To 
bo še vse prišlo, le strpen moram 
biti. Nisem se še odločil, katere 
projekte bom izpeljal v bližnji 
prihodnosti, čeprav mi je na 
primer trboveljska občina 
ponudila vso podporo pri 
naslednjemu projektu, pri katerem 
bi predstavljal njihovo občino. 
Nekaj želja je tudi iz litijske 
občine, kjer želijo, da bi tekel z 
GEOSSA. Še zmeraj pa bi bil rad 
doma, v Zagorju. Kajti jaz imam 
tisto v sebi, da pripadam temu 
mestu, tem ljudem. Mogoče 
nekdo drug tega nima, ker je 
samovšečen. Toda življenje že 
samo po sebi poskrbi za takšne, 
tako da ne smeš biti nesramen do 
takšnih, grdo govoriti o njih. Pride 
čas, ko ti življenje vse vrne ali te 
kaznuje.

Omenili ste delo z mladimi v 
atletski šoli. Je to pogojeno z 
izgradnjo atletske steze ob 
nogometnem igrišču v Zagorju?

Ne vem, če se bo v sklopu 
gradnje tribun gradila tudi 
atletska steza. Ta steza naj bi bila 
narejena najprej in šele potem 
dvorana, sedaj pa se steza čedalje

bolj odmika od gradnje. Ne vem 
zakaj, kajti to stezo ne potrebuje 
le atletika, potrebuje jo ves 
zagorski šport. V zagorski občini 
ne moremo nikamor peljati 
otroke na testiranja na kakšno 
atletsko stezo, ker jo preprosto ni. 
Res bi rad pričel delati z mladimi, 
ker mislim, da sem tega sposoben, 
kar nenazadnje priča tudi 
dogovor z Ženskim rokometnim 
klubom, katerim bom pomagal 
pri kondicijskih pripravah za

novo rokometno sezono.
V vaših načrtih sc najbolj 

omenja leto 2003. Kaj 
načrtujete takrat?

Povabljen sem na tek na Olimp, 
na goro bogov v Grčiji in to bom 
nekako združil s praznovanjem 
Abrahama. Ta tek naj bi bil dolg 
1600 kilometrov. Sicer pa za letos 
še nisem zaključil s teki. Ob 
koncu sezone imam v načrtu še 
tek iz GEOSSA na Pohorje. 
Drugo leto v maju bom tekel na 
Rab, kjer bom predal balinček 
Balinarskemu društvu Prijatelji, 
ki so letos zmagali na turnirju v 
Trbovljah in s tem tudi pričel 
balinarski turnir. Glavni projekt 
bo pa Tek kurirjev in vezistov. To 
je naša najdaljša planinska pot v 
Sloveniji in to bo tek za dušo. 
Leta 2002 imam neke ponudbe, 
toda tisto leto je še daleč, tako da 
ne vem še, kaj bom takrat tekel. 
Nekaj projektov bom sigurno 
izpeljal, toda vse se bo 
napeljevalo na tek na Olimp leta 
2003. Organizacijsko bo ta tek 
potrebno zelo dobro izpeljati. Kar 
se težavnosti tiče ne bo tako 
zahteven, toda organizacijsko in 
medijsko bo vendarle potrebno to 
stvar dobro izpeljati. Vleče pa 
najbolj povabilo na goro Olimp, 
na goro bogov. Načrtov je še

dovolj in načrtujem, da bom tekel 
vsaj še deset let, če ne bo kakšnih 
večjih poškodb.

Ko že govoriva o medijskem 
pokritju mi povejte, kako je bilo 
s tem na teku na Mt.Blanc?

Nad odzivom ljudi sem bil zelo 
presenečen. Vedel sem, da je 
Občina Trbovlje obveščala vse 
države in mesta, skozi katera bom 
tekel. Ljudje so mi tako kazali 
izpiske iz njihovih časopisov, v 
vseh turističnih krajih (Gortina, 
Bormio, St.Moritz, Chamonix, 
op.a.), imeli smo predstavitve, 
razdelili smo ogromno brošuric in 
zastav, tako da je bilo na tem 
področju ogromno narejenega. 
Ljudje so me ustavljali, mi 
ponujali hrano in pijačo. 
Zanimivo je bilo, ko sem tekel 
skupaj dve etapi na Giru Dolo
mite. Pri meni je ustavil avto z 
italijanskim napisom "direktor 
dirke", iz njega je stopil ta direktor 
in mi čestital in rekel, da je to 
nekaj neverjetnega. Tekel sem 
skozi gorske prelaze po končanih 
dirkah, ko so bile ceste še 
popisane z imeni kolesarjev in 
potem se malce zamisliš na 
kolesarstvo in to te žene naprej. 
Skratka, presenečen sem bil nad 
tem, da je toliko ljudi vedelo za

ta moj tek. So bili pa na drugi 
strani ljudje, ki niso verjeli, za 
kakšen projekt gre. To se je 
zgodilo pri oskrbniku zadnje koče 
pred vzponom na Mt.Blanc. 
Skupaj z Mitjo sva pred vzponom 
odšla v kočo na kavo in tam 
oddala pet brošur. Vedel sem, da 
oskrbnik koče ni dojel, za kaj gre. 
Ko sva se vračala iz vzpona, je 
bilo vseh pet brošur že na stenah 
njegove koče. Ko naju je videl, 
je priletel do naju in priznal, da

ni takoj dojel za kaj gre in naju 
povabil v kočo, kjer sva se nato 
zamudila uro in pol. Za človeka, 
ki nič ne sledi športu, se mu to 
zdi neverjetno.

Tako kot ni projekta brez 
sponzorjev, tudi ni 
sponzoriranja brez projekta. 
Vam so gotovo znali prisluhniti, 
kajne?

Največja zahvala gre Občini 
Trbovlje in njenim občanom za 
sprejem. Potem so tu še ostali 
sponzorji; Piramida Zagorje, 
Stanovanjsko podjetje Zagorje, 
Zavarovalnica Triglav,
Termoelektrarna Trbovlje, MTO 
Zagorje, Gradbena mehanizacija 
Kisovec, Mesarija Litija, Kovina 
Šmartno, Nova Ljubljanska 
banka-Banka Zasavje, Mladinska 
knjiga Zagorje in Cementarna 
Trbovlje. Proti koncu je k 
sponzorstvu prispevalo še 
podjetje Ultra d.o.o. Res, brez njih 
tega projekta ne bi bilo. Je bilo 
pa naporno zbirati ta denar in 
moram se še enkrat zahvaliti 
Občini Trbovlje, ki mi bo 
pomagala pokriti še dodatne 
stroške, kajti v turističnih krajih 
je bila vsa hrana draga in veseli 
me, da bo projekt v celoti 
finančno pokrit. Prejšnja leta sem

namreč moral na banko po kredit, 
da sem pokril vse stroške, tokrat 
pa temu ni tako. Tako da se tudi 
po tej plati ta projekt razlikuje od 
prejšnjih. In še enkrat moram 
omeniti prekrasen sprejem v 
Trbovljah, čeprav bi raje videl, da 
bi bil ta sprejem v moji občini. 
Verjamem, da bom tudi to še 
doživel, kajti sem vztrajen človek.

Peter Motnikar
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V AVTOHIŠI MALGAJ 
STISKAJO

Nič se ne ustrašite, saj gre za akcijo, katera naj bi na naših cestah 

zagotovila večjo varnost vseh udele‘encev v cestnem prometu. V 

renaultovih salonih širom Slovenije so se odločili za ponovno uvedbo 

akcije, pri kateri vam za avto, starejši od 10 let in še registriran, nudijo 

ob nakupu novih, varnih renaultovih modelov, 200.000 SIT. Sicer pa 

akcijo najbolj označuje slogan - Stisnimo jih - pomislite na varnost, 

preden vas prevzamejo čustva!
RM., slika PRAV

JUBILEJNI 10.VZPON NA KUM 
S KOLESI

START: Nedelja, dne 10.9.2000 ob 10.00 uri iz parkirnega 

prostora Železniške postaje Trbovlje.

PROGA: Trbovlje - Kum, dolžina proge 10 km 

CILJ: Planinski dom na Kumu 

STARTNINA: 2.000,00 SIT

Kolesarji bodo razdeljeni v 7 (sedem) kategorij:

I. ŽENSKE 2 (dve) kategoriji do 35 let

nad 35 let

II. MOŠKI 5 (pet) kategorij do 30 let

od 30 let do 40 let 

od 40 let do 50 let 

od 50 let do 60 let 

nad 60 let

Tekmovalci 10.vzpona s kolesi na KUM dobijo spominsko 

plaketo. Zmagovalci posameznih kategorij od 1. do 3.mesta 

dobijo pokale. Kolesarji vozijo na lastno odgovornost. Obvezna 

je uporaba čelade. Otroci do starosti I5-ih let se brez spremstva 

staršev ali druge pooblaščene osebe vzpona ne morejo 

udeležiti. Na cilju dobi vsak tekmovalec malico in napitek.

Vse informacije dobite po telefonu na številko 03/56-30-595 

ali 03/56-35-310.
Vabljen!!

ZAHVALA
Plavalni klub Cementarna Rudar Trbovlje je v poletnem času 

izvedel tečaj plavanja za odrasle.

Vsi, ki smo se tečaja udeležili, smo ob strokovni pomoči učitelja 

Darka Raušla - Rufa osvojili veščine plavanja.

Zato se za uspešno izvedbo tečaja zahvaljujemo učitelju Darku 

Raušlu, Plavalnemu klubu Cementarna Rudar Trbovlje in 

delavcem kopališča Trbovlje.
Udeleženci plavalnega tečaja za odrasle

Zahvale, informacije:
(03) 56 64 250 
(03) 56 64 166

o.

TRBOVLJE
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PLANINA DOWNHILL 2000
Prejšnji vikend je na področju od 

Planine navzdol, mimo Prvega 

junija, potekal sedaj že drugi spust z 

gorskimi kolesi, katerega se je 

udeležilo več kot 30 mladeničev in 

mladenk iz cele Slovenije.Proga je 

bila zelo zahtevna, vsebovala je 

veliko skokov, nepreglednih ovinkov, 

nekateri predeli pa so bili tako zelo 

strmi, da je moral zmagovalec 

pokazati kar največjo sposobnost 

obvladanja svojega kolesa in proge,

da je lahko stopil na najvišjo 

stopničko.

Proga je bila dolga 1900 metrov, 

višinska razlika pa je bila 340 

metrov.

Med dekleti, bile so sicer samo 

dve, je prepričljivo zmagala naša 

TANJA JERMAN iz Trbovelj, 

katera je kljub hudemu padcu in 

udarcu v glavo na treningu 

prejšnjega dne, vseeno odpeljala 

progo brez napak, in tako pokazala

Rokometni turnir v 
Trbovljah

KDO GRE NA 
OLIMPIJSKE 

IGRE?
V Trbovljah je v dneh od 31.8. do 

1-9. potekal rokometni turnir, ki je 
služil za priprave slovenske rokometne 
reprezentance za bližajoče se 
olimpijske igre v Sidneyu. Turnir se je 
prvič odigral v novi dvorani Polaj, ki 
Pa je v dnevih pred turnirjem izgledala 
še precej nepripravljena za rokometne 
ali kakršnekoli tekme. Vendar se je 
izvajalec del skupaj z organizatorji 
(RKAvtomikolič Rudar Trbovlje) zares 
Potrudil in dvorana je v dneh turnirja 
zasijala v vsem sijaju.

V prvi tekmi je reprezentanca Bosne 
in Hercegovine gladko izgubila proti 
madžarskim državnim prvakom 
botexom, katerega najbolj zveneča 
okrepitev je prav gotovo Saračevič, na 
klopi pa je bivši trener Celjanov
Zdravko Zovko.

Druga tekma je bila zelo zanimiva, 
igralci Rudarja so dodobra namučili 
slovensko reprezentanco in ni dosti 
manjkalo, da bi prišlo do prvovrstnega

presenečenja. Predvsem gre v postavi 
Rudarjev pohvaliti mladega Teržana, 
ki je dosegel kar 1 1 zadetkov in 
zanesljivo dal misliti selektorju Jerasu.

Tako sta se v tekmi za 3.mesto 
pomerili ekipi Avtomikolič Rudar in 
BiH-a,k uspešnejši pa so bili domačini. 
V finalu turnirja pa je slovenska 
reprezentanca še enkrat več razočarala 
in doživela poraz proti madžarskemu 
Fotexu, ki bo očitno velik konkurent 
Barceloni in Celjanom za osvojitev 
evropskega klubskega prvaka.

Ob koncu turnirja se je pojavilo 
razmišljanje, kdo pravzaprav potuje na 
olimpijske igre, kajti forma, ki so jo 
pokazali naši "asi", je bila več kot 
zaskrbljujoča in v šali je bilo rečeno, 
da naj na olimpijske igre potuje kar 
ekipa Avtomikolič Rudarja. Toda časa 
je še kar nekaj, zato ne gre obupati kar 
tako hitro.

Statistika turnirja v Trbovljah:
BiH - Fotex 23:38(11:19)
Športna dvorana Polaj, 650 

gledalcev, sodnika Janko Požežnik in 
Darko Repenšek (Slovenija).

BiH: A.Efendič, Buljugija 4, 
Kulovič, Hasanefendič, D.Doborac 2, 
Andelija 5, Subašič, Muhič 4, 
Kahriman 3, Malagič 2, Šabanovič,

marsikateremu fantu, kako je treba 

včasih malo stisniti zobe, pozabiti na 

bolečino in odpeljati dirko kot se le 

da, neodvisno od okoliščin, pa naj 

gre za smučanje, kolesarjenje ali 

vaterpolo.Tudi zmagovalec med 

fanti se je tega dobro zavedal in 

odpeljal dirko res odlično.BOŠTJAN 

FELC (Sloga Idrija), letovšnji 

državni prvak, je bil spet 

nepremagljiv in je dosegel zavidljiv 

rezultat proge. Drugi je bil JANEZ 

JAMNIK (KD Prevalje), tretji pa 

naš odlični, SEBASTJAN 

ZMRZLAK (Mountinbike Klub

Suton 1, S.Efendič 1, A.Doborac 1. 
Selektor: Mehmed Bašič

Fotex: Szabo, Diaz 2, Ivanesik 6, 
Gulyas 1, Habuezki 4, Perez 4, 
Scoknyai 1, Fazekas, Oslanezy 3, 
Pasztor 7, Szathmari, Bakos 1, 
Saračevič 8, Jovič, Toth 1. Trener: 
Zdravko Zovko

Avtomikolič Rudar - Slovenija 
27:31 (12:12)

Športna dvorana Polaj, 1200 
gledalcev, sodnika Marjan in Dragan 
Načevski (Makedonija).

Avtomikolič Rudar: Madžarevič, 
Dobravc 3, D.Arlič, Tavš, Kosec, Senčar 
2, Stojakovič 6, Denič, Ocvirk 4, 
J.Arlič, Privšek 1, Knez, Podbregar, 
Teržan 11. Trener: Dušan Žagar

Slovenija: Pušnik, Šavrič 1, Šerbec 
8, Vugrinec 1, Jovičič 2, Banfro 3, 
Bedekovič 1, Kastelic 2, Cvijič, Puc 2, 
Pungartnik 3, Impcrl, Tomšič 2, 
Likavec, Pajovič 2, Lapajne, Lubej 4. 
Selektor: Leopold Jeras

Za 3.mesto:
Avtomikolič Rudar - BiH 32:31 

(14:15)
Športna dvorana Polaj, 1000 

glealcev, sodnika Darko Repenšek in 
Janko Požežnik (Slovenija).

Avtomikolič Rudar: Šikovec, 
Dobravc 7, D.Arlič 4, Tavš, Senčar 2,

Trbovlje), domačin in eden izmed 

organizatorjev, kateremu gredo 

pohvale tako za vožnjo, kot tudi za 

organizacijo tekmovanja.

Čestitke pa ne gredo samo njemu, 

temveč vsem fantom Mountinbike 

Kluba Trbovlje, kateri so uspešno 

izpeljali tekmovanje in postavili tako 

dobro progo, da so dobili pohvalo od 

najboljših v Sloveniji, pa tudi možnost 

organiziranja tekme, ki bo štela za 

državng prvenstvo.

Pa naj kdo reče, da se mladina 

v Trbovljah ne trudi.
Besedilo in sliki: Mote| Ocepek

Stojakovič 2, Denič, Ocvirk 7, J.Arlič, 
Prošt, Privšek 4, Knez 1, Podbregar 1, 
Teržan 4. Trener: Dušan Žagar

BiH: A.Efendič, Buljugija 11, 
Kulovič, Hasanefendič, Andelija 6, 
Subašič, Muhič 3, Kahriman 4, 
Malagič, Šabanovič, Suton, S.Efendič, 
A.Doborac 1. Selektor: Mehmed Bašič 

Za 1.mesto:
Slovenija - Fotex 27:30 (15:14) 
Športna dvorana Polaj, 1300 

gledalcev, sodnika Marjan in Dragan 
Načevski (Makedonija).

Slovenija: Pušnik, Šavrič, Šerbec 3, 
Vugrinec 2, Jovičič, Banfro 1, 
Bedekovič, Kastelic 4, Cvijič, Puc 1, 
Pungartnik 5, Imperl, Tomšič 1, 
Likavec, Pajovič 10, Lapajne, Lubej 
I. Selektor: Leopold Jeras 

Fotex: Szathmari, Habuezki, Diaz4, 
Ivaneszik 2, Gulyas, Perez 8, Scoknyai 
1, Fazekas, Oslanezy 3, Pasztor 7, 
Szathmari, Bakos, Saračevič 5, Toth, 
Szabo. Trener: Zdravko Zovko 

Najboljši igralec turnirja: Uroš 
Šerbec (Slovenija)

Najboljši vratar: Boris Denič 
(Avtomikolič Rudar)

Najboljši strelec: Bakir Buljugija 
(BiH) 15.

Peter Motnikar
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ZAGORSKI IN IZLAŠKI 
KICKBOXARJI SE PRIPRAVLJAJO 

NA ZAKLUČNI TURNIR

Čeprav je še nekaj časa do zaključnega, 

finalnega turnirja v kickboxu, ki bo konec 

septembra v dvorani šolskega centra na Ptuju, 

se oba zagorska kluba nanj že dalj časa 

pripravljata. Šolske počitnice sta oba kluba 

izkoristila za vadbo in s tem čim boljšo pripravo 

na zaključni turnir. Zagorski Pon-do-kwan klub 

bo na Ptuju sodeloval s petimi člani: Klemen 

Buzina, do 63 kg, Klemen Juvan, do 69 kg, Bojan 

Forte, do 74 kg, Igor Kalšek, do 84 kg in Andrej 

Bračič, do 94 kg, sodelovala bosta še mladinca 

Sašo Stojanovič, do 56 kg in Raniš Smajlovič, do 

71 kg. Izlaški, istoimenski klub bo imel na 

zaključnem turnirju več predstavnikov v mlajših 

konkurencah. Nastopili bodo: med dečki do 48 

kg Andrej Ocepek ter deklici Barbara Mrva, do 

45 kg in Maja Vetršek, nad 45 kg, potem mladinka 

do 50 kg Liljana Gošte, mladinci Blaž Plevnik, do 

48 kg, Sašo Plemenitaš, do 56 kg, Marko 

Razpotnik, do 63 kg in Jure Urbanija, do 71 kg, 

člane bo zastopal trenerjev sin in trenutno vojak 

Miloš Rozman, do 63 kg ter članice Brigita 

Plemenitaš in Tea Roglič, obe do 60 kg in Urška 

Dolinšek, do 65 kg. V obeh klubih pričakujejo vsaj 

nekaj naslovov državnih prvakov-inj.
Igor Gošte

IZ TABORA NK RUDAR

Zadnjo sezono smo obširno pisali o doseženih 

rezultatih nogometnih selekcij NK Svobode 

Kisovec, v tej bomo predstavili še rezultate selekcij 

trboveljskega Rudarja. Zaenkrat se nam je uspelo 

dogovoriti s trenerjem trboveljskih nogometnih 

upov Hajrudinom Ibrakičem, ki pri Rudarju 

trenira ml, dečke do 12 let. Upam, da nam bodo 

na uredništvo svoje rezultate pošiljali tudi vaditelji 

starejših selekcij. Z veseljem bomo objavljali 

njihove rezultate.

Trener mlajših dečkov nam je povedal, da ima

Mlajši dečki NK Rudarja so v prijateljski tekmi v 
Kisovcu z visokim rezultatom in kombinatorno 

igro ugnali vrstnike NK Svobode.

v selekciji preko dvajset mladih nogometašev, ki 

pridno vadijo. Letos tekmujejo v l.MNZ

Ljubljana. Že v prvem kolu so na gostovanju z 

zmago s 4:1 proti ekipi NK Domžale razveselili 

trboveljske ljubitelje okroglega usnja. Že v prvem 

polčasu so vodili s 3:1. Gole za Rudar so dosegli 

Marko Sotenšek tri in Rahen Sadiki enega.
Besedilo in slika Igor Gošte

IZ TABORA NK SVOBODE

Tudi v tej sezoni bomo predstavili rezultate 

kisovških selekcij. Pa začnimo z najmlajšimi. 

Varovanci Metoda Uleta so na gostovanju v 

prvem kolu igrali neodločeno. Edini gol proti ekipi 

NK Črnuče je dosegel Daniel Džombič. Starejši 

dečki, kijih trenira Marjan Ocepek, so doživeli 

pri NK Tabor Grosuplje visok poraz. 

Grosupeljčani so jim dali kar 19 golov, 

Kisovčanom gola ni uspelo dati. V drugem kolu 

so doma igrali z ekipo Cerknice in znova doživeli 

poraz. Tokrat s 4:0.Več uspeha ima zaenkrat 

združena kadetska ekipa. V 1 .kolu so varovanci 

Miloša Rogliča na gostovanju zmagali z 

rokometnim izidom 16:1, v drugem kolu sodoma 

igrali neodločeno 1:1, znova pa so v tretjem kolu 

na gostovanju zmagali. Tokrat s 6:1.

Tudi člani so v 2.MNZ Ljubljana začeli s 

prvenstvom. Doma so v prvem kolu s 3:1 

premagali zelo slabo ekipo NK Komenda. Gole 

za domače so dali: Škofca, Veladžič in Kos, ki 

se mu je v četrtek rodil sin.
Igor Gošte

PORTRET SKAKALKE 
KATJE ROŽU N

V prejšnji številki smo vam 

predstavili najmlajšo kisovško 

skakalko Manjo Pograjc, danes, le 

nekaj mesecev starejšo Katjo 

Požun. Trenirajo Borut Markošek

Katja Požun

in je stara sedem let. Na treninge ji 

ni treba daleč, saj stanuje v Kisovcu. 

Tudi njen vzornik je nemški skakalec 

Martin Schmit. Povedala nam je 

tudi, da se s puncami ni šaliti. In prav

to ji morajo- hočejo ali ne- fantje 

skakalci verjeti. Kajti Katja jih na 

tekmah nemalokrat preskoči. 

Dokaz: lahko se pohvali, da je 

dvakrat zmagala v konkurenci 

dečkov do 8 let (Tržič in Kisovec), 

enkrat pa v Žirovnici med tri leta 

starejšimi deklicami. Med večje 

uspehe, v njeni še ne enoletni 

skakalni karieri, šteje še dve drugi 

mesti med deklicami do deset let 

(Vuzenica in Mislinja) ter rekordno 

daljavo na uradni tekmi, ki znaša 

17,5 metrov. Poleg skakanja še 

kolesari in se rola. Aja, da ne 

pozabimo. Za skakanje, ta 

neobičajni šport za nežnejši spol, so 

jo navdušili kdo drug kot kisovški orli 

in orlica: Luka, Dejan, Urban in 

Manja.
Besedila in slika Igor Gošte

Mali nogomet
MNL ZASAVJE - PORAZ 

PRVAKA

Zagorje - S tekmami prvega 

kroga se je ta teden pričela nova

sezona v vseh štirih zasavskih 

malonogometnih ligah, kjer v sezoni 

2000/2001 nastopa 52 ekip.

Že prvi krog v najmočnejši ligi je 

prinesel pravo presenečenje, saj so 

aktualni prvaki GIP Beton MTO 

izgubili z Vačami s 3:6, resda pa so 

varovanci vodje moštva Branka 

Praznika odigrali tekmo z igralcem 

manj. Drugi naj večji favoriti za 

naslov prvaka - Pekama Leniči - 

je svoje delo opravil po pričakovanjih, 

morebiti je presenečenje le še prva 

točka novinca v ligi, ekipe Mexico- 

Alex bar, ki pa bo sodeč po izkušnjah 

iz prejšnjih sezon velik tm v peti 

vsem ekipam, ki se bodo borile v prvi 

ligi.

V drugi ligi velja omeniti le zmago 

Branko bara proti Imperiusu z 18:2, 

ob tem pa je zanimiv podatek, daje 

Ljoljič (lani najboljši strelec 3.lige) 

na tej tekmi dosegel kar 10 

zadetkov.

Rezultati (prejeti do 
zaključka redakcije);

l.liga, l.krog: Čolnišče/Integral-

Mexico Alex bar 3:3, DMN Panterji 

- Pekama Leniči 1:4, GIP Beton 

MTO - Vače 3:6, Planinski dom 

Sveta gora-Malo po malo 4:2, ŠD 

Mlinše - KMN Juventus 3:2, 

Kovinostrugarstvo Gobove - 

Pizzerija Kukuca preloženo.

2.liga, l.krog: Izlake I/AS 

poropatič - Šentlambert 3:3, Branko 

bar - Imperius 18:2, Buldožer - 

Potepuhi/Strela bar 2:2, SMP 

Ocepek - ES Potočnik/Ašič 2:2, M 

šport - Trgovina Čop 2:4, ŠD 

Prapreče - Ni da ni 2:2.

3.liga, l.krog:ETI-UdamikTSG 

7:0, Trinajst M - Zlatama Lea 8:0.

4.liga, l.krog: ŠD Prapreče - 

Zasavc 1:2.
Peter Motnlkar

TRBOVLJE
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Novice iz tabora KK Zagorje
VELIKO SPREMEMB

Zagorje - V zagorskem 
prvoligašu, ki je lansko sezono 
zaključil na solidnem sedmem mestu, 
se že nekaj časa pripravljajo na novo 
sezono. Tako je prišlo med 
prestopnim rokom tudi do nekaterih 
sprememb v moštvu. Klub so tako 
zapustili Peterlin (službene 
obveznosti), Boštjan Leban, ki seje 
vrnil v ZDA zaradi študija, Luka 
Bassin in Jadranko Čovič.

»Za Peterlina bomo 
organizirali še poslovilno tekmo, 
z Lebanom smo v dogovoru da 
se v primeru, če se bo okrog 
študija kaj zalomilo, vrne v 
Zagorje, kar pa se Čoviča tiče, z 
njegovimi predstavami nismo 
bili zadovoljni,«pravi Sandi Krofi, 
sicer pomočnik trenerja Martina 
Gorenca, ki pa je v klubu zaposlen 
kot profesionalec.

Kar nekaj prahu je dvignil odhod 
Bassina iz kluba, ob tem pa so se 
Pojavile raznorazne govorice. 
“Nikakor ne drži, da smo 
odganjali klube stran od 
Bassina, saj smo navezali stike 
z novim prvoligašem iz 
Šentjurja, kjer bi Bassin lahko 
nadaljeval kariero. Prav tako ne 
drži, da bi zaradi tega, ker naj bi

se nekaj igralcev »potegnilo 
zanj«, te igralce nagnali iz kluba. 
To preprosto ne drži. Razumem 
Bassina, saj bi rad igral v prvi 
ligi, toda glede na sestavo 
letošnjega moštva smo ocenili, 
da nanj ni potrebno računati. 
Ocenili smo namreč, da 
potrebujemo pravega playa, kar 
Bassin ni. S tem pa nikakor ne 
mislim, da je slab igralec, še 
zdaleč ne,” je še povedal Krofi.

Novinci v klubu so močan in 
mladi Knavs iz Trbovelj, ki bo z 
Muminovičem tvoril zelo udarno 
dvojko na poziciji trojke, 208 cm 
visoki tujec Admir Bukva, (center, 
igralec sarajevske Bosne in 
reprezentant BiH-a), z Unionom 
Olimpijo so se Zagoijani dogovorili 
o nastopanju 212 cm visokega 
Milana Klepa, mladinskega 
reprezentanta Slovenije, 204 cm 
visoki Konakovič, dolgoletni kapetan 
sarajevske Bosne, stara oziroma 
nova okrepitev je tudi 19-letni 
Karadžič iz Sarajeva, ki je že 
prejšnjo sezono treniral v Zagorju, 
letos pa se bo vpisal na Fakulteto 
za šport v Ljubljani in v tem trenutku 
v klubu urejajo njegov status bivanja, 
saj je z Zagorjem podpisal 6-letno

pogodbo. V klubu sta novinca še Igor 
Thaler ter Rok Kandžič, ki seje vrnil 
s služenja vojaškega roka.

»Rok je igralec, ki se je 
izkazal v l.B ligi, toda 
dokazovanje v l.A ligi ga še 
čaka. Pridobil je nekaj mišične 
mase, tudi trenira dobro, tako da 
bo zanj ta sezona pravi izziv,« 
meni Krofi.

V ekipo se vrača tudi Mario Japič, 
ki je v vojski in trenutno trenira z 
ekipo Bežigrada. Tako ne bo izgubil 
preveč na formi in se bo po prvi 
tretjini prvenstva lahko normalno 
priključil ekipi.

V marsikatero ekipo so nova 
pravila vnesla malce nervoze in 
negotovosti, kako se bo vse skupaj 
obneslo v praksi. Pri zagorskem 
klubu temu ni tako. Ekipa se že dlje 
časa privaja na nova pravila in v 
klubu menijo, da s tem ne bodo imeli 
težav, čeprav bo igra razumljivo bolj 
hitra. Ker bo delitev tekme na 
četrtine tekmo podaljšala, v klubu tudi 
pripravljajo razne popestritve 
programa med odmori. Za to naj bi 
poskrbele njihove plesalke in 
akrobatske skupine, v prvi vrsti 
Flyersi iz Trbovelj, prava popestritev 
domačih tekem pa so nedvomno 
Crazy boysi, s katerimi so v klubu 
tako zadovoljni, da so jim celo 
organizirali prevoz za ogled tekme

slovenske nogometne reprezentance 
Slovenije, za kar so jim navijači 
seveda hvaležni.

Sandi Krofi nam je še zaupal, 
da pred pričetkom sezone 
načrtujejo še nekaj prijateljskih 
tekem. Promocijska tekma je 
planirana 8. ali 9.septembra z 
Lovčenom iz Jugoslavije, omeniti 
pa še velja, da se bodo v Avstriji 
pomerili z berlinsko Albo, v 
Zagorje pa prihaja tudi Croatia 
osiguranje, Zrinjevac in morebiti 
celo Gibona, skratka, zanimivih 
tekem bo pred pričetkom sezone, 
ko uprava upa na ponovitev 
sedmega mesta, medtem ko 
trener in igralci ciljajo na 4. do 
5.mesto, več kot dovolj.

Sicer paje Sandi Krofi v pogovoru 
z nami povedal še, da pozdravlja 
odločitev ravnateljice OŠ Ivan 
Skvarča Zagorje Alenke Ašič o 
tem, da bo ta šola v naslednji sezoni 
nastopila v Šolski košarkarski ligi. Po 
njegovem mnenju gre za zelo 
kakovostno in dobro organizirano 
tekmovanje, ki bo mladim 
košarkarjem iz Zagorja prišlo še 
kako prav in zagorski klub bo 
osnovnošolcem nudil vso pomoč pri 
izvajanju projekta ŠKL.

Peter Motniker

ŽNK JARŠE V NOVEM 
BEOGRADU

Po uspehih v državnem prvenstvu v sezoni 1999/ 
2000 - osvojeno drugo mesto (brez poraza) in 
osvojenem pokalu za leto 1999/2000 smo bile igralke 
ŽNK JARŠE iz Jarš pri Domžalah povabljene s strani 
Ženske nogometne zveze Jugoslavije, Nogometne 
zveze Jugoslavije ter Ženskega nogometnega kluba 
NOVI BEOGRAD, na tretji mednarodni turnir ženskega 
nogometa v Novi Beograd od 23.08.2000 do 27.08.2000 
’ m katerem jei sodelovalo sedem ekip in sicer tri 
okipe iz Jugoslavije ( ekipa Yumco iz Vranja, ter dve 
ekipe iz Beograda), dve ekipe iz Madžarske, ekipa iz 
Bosne in Hercegovine ter ekipa iz Slovenije. Povabljene 
so bile tudi ekipe iz Avstrije, Nemčije, Romunije in 
Bolgarije, vendar se le-te niso udeležile turnirja.

Vse udeleženke turnija s svojim strokovnim 
"vodstvom smo bile nastanjene v študentskem naselju 
v Novem Beogradu, na katerem igrišču seje tudi odvijal 
nogometni turnir. V Novem Beogradu so nas sprejeli 
Poleg predstavnikov Ženske nogometne zveze 
Jugoslavije, Nogometne zveze Jugoslavije tudi župan 
občine Novi Beograd, ter minister za šolstvo in šport, 
kateri je tudi uradno otvoril turnir.

Ekipo ŽNK JARŠE je zastopalo 16 igralk in sicer: 
Nlojca Kamnik (Kisovec) Petra Mikeln (Ravne na 
Koroškem) , Barbara Fon (Kobarid) Jana Hervatin,

Snežana Maleševič, Snježana Pejič, Katjuša Nemec, 
Branka Mišič (vse Nova Gorica), Alison Skočaj (Izola), 
Feri Vukčič (Mengeš), Vera Petrovič, Nataša Petrovič, 
Snežana Petrovič, Zdenka Dominkovič, Gorana 
Perkovič ( vse Ljubljana), Tajana Mlakar (Kamnik). 
Trener Darko Krump iz Nove Gorice. Zaradi določenih 
obveznosti (služba , izpiti) se turnirja niso udeležile 
Nika Mali (Kamnik), Manca Doblekar, Anja Milenkovič 
(obe Ljubljana), Mateja Kaliope (Kisovec) ter Ana 
Kovač ( Dravograd)

Na turnirju smo igrale v močni skupini in sicer z 
ekipo Vumco-izgubile 3:0, ekipo Borac iz Banja Luke 
- premagale z 2:0, ekipo Viktorija iz Madžarske - 
premagale z 1:0. V tej skupini smo se uvrstile na drugo 
mesto ter tako igrale v finalu za trejte mesto z drugo 
ekipo Vroče iz Macfžarske, katero smo premagale z 1:0, 
ter tako osvojile tretje mesto. Poleg pokala za tretje

mesto, smo osvojile tudi pokal za fairplay. Prvo mesto 
je osvojila ekipa Vumco iz Vranja, drugo mesto pa ekipa 
Novi Beograd iz Beograda.

V času našega bivanja v Novem Beogradu smo si 
tudi le tega pod vodstvom vodiča ogledale. Obiskale 
smo Kalemegdan, Hišo cvetja, stadiona Crvene zvezde 
in Partizana ( tu smo smi tudi ogledale nogometno 
tekmo med Partizanom in Sielmo iz Malte), seveda pa 
smo si ogledale tudi posledice bombardiranja v 
Beogradu. Nekaj časa nam je ostalo tudi za nakupe.

Da smo se lahko udeležile turnirja v Novem 
Beogradu, pa se imamo zahvaliti tudi našim 
sponzorjem, ki so nam pomagali materialno in finančno 
, da smo bile na tem turnirju vse enako oblečene in s 
tem dajale lep estetski videz celotne ekipe.

Tekmovanje na tem turnirju je bilo pripravljalno 
obdobje za naše nadalnje tekmovanje v sezoni 2000/ 
2001, kakor tudi za sedanje kvalifikacije za Evropsko 
mladinsko žensko nogometne prvenstvo U-18, kajti v 
mladi reprezentanci Slovenije igra 5 naših igralk, 
Manca Doblekar, Anja Milenkovič, Jana Hervatin, 
Branka Mišič in Tajana Mlakar.

Sedaj nas čaka državno prvenstvo v l.ŽSNL, v 
kateri sodeluje sedem ekip in sicer: ŽNK SKALE iz 
Velenja, ŽNK POHORJE iz Ruš, ŽNK ILIRIJA iz 
Ljubljane, ŽNK MARIBOR iz Maribora, ŽNK RADIO 
KRKA iz Novega mesta , ŽNK SJZ SENOŽETI iz 
Jevnice in ŽNK JARŠE iz Jarš pri Domžalah, kakor 
tudi tekme za pokalnega zmagovalca.

ŽNK JARŠE
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ZASAVSKI FRKER

OB PRIČETKU NOVEGA ŠOLSKEGA LETA 
POVEČANA KONTROLA PROMETA

Policisti PO Hrastnik so v sodelovanju s 
SPVCP Občine Hrastnik in šolami že pričeli 
aktivno izvajati aktivnosti ob pričetku novega 
šolskega leta. V prvih dneh šole bodo policisti 
in prostovoljni člani različnih organizacij in 
društev spremljali otroke na šolskih poteh in 
nevarnih križiščih. Voznikom priporočamo, da 
so previdni v okolici prehodov za pešce in v 
okolici šol, saj lahko otroci nepričakovano 
skočijo na vozišče. Starši, bodite zgled svojim 
otrokom pri prečkanju ceste in uporabi 
varnostnih pasov v vozilu, saj gre za varnost 
vašega otroka. Podobne aktivnosti so policisti 
začeli izvajati tudi na področju Trbovelj, 
Zagorja in Litije.

Kljub povečani aktivnosti policistov pa je

TOVORNJAK V AVTO, NATO PA 
V BEG

Hrastnik, 28.8. ob 16.45 uri je R.P. iz 
Trbovelj vozila osebni avtomobil znamke fiat 
punto po regionalni cesti I. reda iz smeri 
Riklovega mostu proti Steklarni v Hrastniku, 
kjer ji je nasproti, po levi strani ceste, pripeljal 
neznan voznik tovornega avtomobila, CE 
registrskega območja. Voznica R.P. se je, da 
bi preprečila trčenje, umikala desno in 
zavirala, pri tem pa z vozilom trčila v betonsko 
ograjo. Na njenem vozilu je nastalo za okoli 
100.000,00 SIT materialne škode. Neznan 
voznik tovornega avtomobila na kraju nesreče 
z vozilom ni ustavil, zato ga policisti, ki so z 
zbiranjem obvestil tudi ugotovili registrsko 
številko vozila, še iščejo.

TOVORNJAK V TRBOVEUŠČICO
Trbovlje, 30.8. ob 7.32 so policisti 

obravnavali prometno nesrečo v neposredni 
bližini trgovine Klečka, kjer je voznik 
tovornega vozila zapeljal preblizu desnega 
roba, tako da je padel v potok Trboveljščica. 
Nastala je materialna škoda, voznik pa ni bil 
poškodovan. Za dlje časa je bilo vozišče 
zaprto, ker so tovorno vozilo z avtodvigalom 
dvignili iz potoka.

OTROK HUDO POŠKODOVAN
Trbovlje, 3.9. ob 14.10 uri je na križišču 

Kamnikar prišlo do prometne nesreče, kjer je 
R.M. z osebnim vozilom zadel peško oziroma 
otroka. Policisti so ugotovili, da se je otrok v 
spremstvu matere z rolerji peljal po pločniku 
iz Kešetovega proti ulici Pod gozdom. Pred 
prehodom za pešce se otrok ni ustavil in v 
tem času je iz Gabrskega proti Trgu revolucije 
pripeljal R.M. Otroka so odpeljali v Bolnico 
Trbovlje, kjer so ugotovili, da gre za hude 
telesne poškodbe.

IZSILIL PREDNOST
Izlake, 19.8. ob 22.30 uri se je zgodila

4.9.2000 ob 10.30 uri prišlo na Dolu pri 
Hrastniku do prometne nesreče, ki jo je z 
osebnim avtomobilom znamke renault 5 
povzročila B.M. iz Hrastnika, ker je izsilila 
prednost voznici skuterja D.D. z Dola. Vozni
ca kolesa z motorjem je v nesreči dobila lahke 
telesne poškodbe. Policisti so zoper B.M. 
podali predlog SP.

Ob 10.40 uri pa je N.S. vozil osebni 
avtomobil znamke peugeot 205 po lokalni 
cesti v Brcah, kjer je zaradi neprilagojene 
hitrosti vožnje trčil v osebni avtomobil VW 
pasat, ki ga je vozil PF. Na vozilih je nastalo 
za okoli 80.000,00 SIT škode. Zoper N.A. je 
bil podan predlog SP.

prometna nesreča pri lokalu Valvasor, ko je 
voznik osebnega avtomobila M.R. zapeljal iz 
parkirišča na regionalno cesto in izsilil 
prednost vozniku motornega kolesa S.F., ki 
je padel po vozišču in se telesno poškodoval. 
Ob tem je nastalo tudi za 100.000 SIT škode, 
voznik pa je bil predlagan sodniku za 
prekrške.

VOZNICI STA TRČILI
Zagorje, 21.8. ob 17.31 uri so bili policisti 

obveščeni o prometni nasreči na Podvinah. 
Patrulja je ugotovila, da je voznica J.F. vozila 
po cesti, za njo pa na prekratki varnostni 
razdalji voznica U.D. Ko je voznica.J.F. 
ustavila pred prehodom za pešce, je prišlo do 
trka obeh vozil. Nastalo je kar za 200.000 SIT 
škode, medtem ko poškodb na srečo ni bilo. 
Storilki je bil na kraju nesreče izdan plačilni 
nalog.

PRI POSTOPKU SKUŠAL 
POBEGNITI

Zagorje, 25.8. ob 22.35 uri je patrulja PO 
Zagorje ustavila voznika A.S., za katerega je 
obstajal sum, da vozi pod vplivom alkohola. 
A.S. ni hotel opraviti postopka in je skušal 
tudi pobegniti. Zato so policisti uporabili 
prisilna sredstva in voznika vklenili ter ga 
pridržali do iztreznitve. Napisan mu je bil tudi 
plačilni nalog ter predlog SP-ju.

TRČIL V JAZBECA
Cerovica, 21.9. je prišlo do prometne 

nesreče v Cerovici, kjer je voznik osebnega 
vozila trčil v jazbeca in poškodoval vozilo.

HUDO TELESNO POŠKODOVAN
Zgornji Log, 22.8. je voznik tovornega 

vozila med Zgornjim Logom in Hotičem 
zapeljal na levo stran ceste in trčil v nasproti 
vozeč avtomobil. Pri tem se je voznik 
avtomobila hudo telesno poškodoval, zoper 
povzročitelja pa sledi kazenska ovadba.

VZELI SO JIM MOTORJE
Litija, 22.8. so policisti zaradi večkratnih 

kršitev cestno-prometnih predpisov zasegli 
občanu kolo z motorjem tomos APN 6. 
Naknadno je bilo tudi ugotovljeno, daje kolo 
z motorjem ukradeno. Postopek sledi. Ista 
usoda je na področju Litije v naslednjih dneh 
doletela še več voznikov kolesa z motorjem.

PREVRNIL SE JE
Litija, 23.8. je voznik kolesa z motorjem 

pri dvorišču OŠ Gradec zapeljal iz vozišča in 
se prevrnil ter se telesno poškodoval.

KAR NA NASPROTNO STRAN
Vače, 23.8. je voznica osebnega avtomobila 

zapeljala na nasprotno stran in trčila v drugo 
vozilo. Povzročiteljici je bil izdan plačilni 
nalog.

JE BIL VINJEN?
Litija, 24.8. je voznik kolesa z motorjem 

zapeljal na glavno cesto in izsilil prednost 
vozniku osebnega avtomobila. Pri tem sta se 
voznik kolesa z motorjem kot njegova potnica 
poškodovala. Ker je voznik kolesa z motorjem 
kazal znake alkoholiziranost, je bil zoper 
njega odrejen strokovni pregled telesnih 
tekočin.

NEPRAVILNO PREHITEVANJE
Litija, 25.8. se je pri odcepu za Jesenje 

zgodila prometna nesreča. Voznik avta je med 
prehitevanjem drugega vozila zapeljal 
preblizu levega roba vozišča, zapeljal na 
bankino, kjer ga je zanašalo in na koncu 
zapeljal z bankine ter trčil v drevo. Pri tem se 
je sopotnica lahko telesno poškodovala.

TRČIL V DROG JAVNE 
RAZSVETLJAVE

Spodnji Log, 26.8. je voznik avtomobila 
zaradi neprimerne hitrosti zapeljal s ceste in 
trčil v drog javne razsvetljave. Nastala je le 
materialna škoda.

NEPRIMERNA VARNOSTNA 
RAZDALJA

Zgornji Hotič, 26.8. je voznik avtomobila 
zaradi vožnje na neprimerni varnostni razdalji 
trčil v vozilo pred njim. Nastalaje le materialna 
škoda.

PADALI SO KOT DOMINE
Litija, 27.8. je pri odcepu za Bitiče prišlo 

do prometne nesreče, kjer je voznik osebnega 
vozila zaradi vožnje na neprimerni varnostni 
razdalji trčil v vozilo, ki je stalo pred njim. 
Slednjega je potem odbilo v vozilo pred njim, 
tega pa še v eno vozilo.

IZOGIBAL SE JE LISICI
Litija, 27.8. je voznik osebnega vozila v 

Senožetih trčil v ograjo ob cesti, ker se je 
izogibal lisico, ki je stekla čez cesto. Nastala 
je le materialna škoda.
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Aufbiks
| 18.8. ob 22.30 uri je E.S. iz Hrastnika zaprosil policiste za intervencijo, ker mu je v gostinskem lokalu Čebelica bar eden izmed gostov 

vzel GSM aparat. Policisti so na kraju ugotovili, daje E.S. telefon vzel G.M., ker naj bi mu bil E.S. že več kot leto dni dolžan 30.000,00 
tolarjev. Ob prihodu policistov mu je G.M. telefon vrnil. Kljub temu bodo policisti na ODT poslali poročilo o kaznivem dejanju samovolje.

4'21.9. je v Litiji prišlo do spora in pretepa med dvema sosedama. Zoper obe bo podan predlog SP-ju.
421-9. so policisti intervenirali pri litijskem vrtcu, kjer so opozorili otroke, ki so plezali po strehi vrtca ter jih napotili domov.

22.8. je v Litiji prišlo do spora med sosedi, ki bodo svoje spore reševali pri sodniku.

£ 24.8. je na Rudarski ulici v Litiji neprivezan pes napadel občanko. Zoper lastnika psa je bil izdan plačilni nalog.
J25.8. ob 22.59 uri so policisti intervenirali v zasebnem prostoru na Keršičevi cesti v Trbovljah, kjer je prišlo do spora med zakoncema. 

Do iztreznitve je bila pridržana V.L.

423- 8. ob 18.00 so policiste na pomoč poklicali iz Zdravstvenega doma Zagorje, ker je svoje pevske in plesne sposobnosti pred poslopjem 
preizkušala I.H. Mlado dekle je zaradi pijanosti razgrajala, policistom pa to ni bilo všeč in namesto da bi jo prijavili za natečaj za EMO so 
jo prijavili sodniku za prekrške.

£ 24.8. ob 15.35 uri je prišlo do kršitve JRM na Cesti 20.juljja v Zagorju. J.R je prišel v spor s sosedom RL. V samem sporu je J.P. odšel 
v stanovanje in se vrnil z nožem, katerega pa so mu policisti odvzeli.

424- 8- ob 19.00 je prišlo do družinskega prepira in pretepanja v Zagorju. Na kraju so policisti pri pogovoru z M.K.-jem ugotovili, daje 
pijan nadlegoval partnerico in ji grozil ter davil, ob sami intervenciji pa ni upošteval odredb policistov ter se aktivno uprl Policisti so 
uporabili prisilna sredstva in ga pridr‘ali do iztreznitve. Predlagan je bil sodniku za prekrške.
| 25.8. ob 22.50 uri so policisti intervenirali v gostinskem lokalu Boomerang, kjer so ugotovili, da se je Č.J. iz Hrastnika z osebnim 

avtomobilom renault 5 pripeljal pred lokal ter z vozilom zapeljal proti mizi, za katero so sedeli P.B., P.M., RS. in D.B. iz Hrastnika. D.B. je 
C.J. vprašal, zakaj tako vozi z vozilom, le-ta pa je takoj stopil iz vozila in ga z roko udaril po obrazu. Policisti so na kraju že pričeli zbirati 
obvestila, vendar se je Č.J. ves čas vmešaval v postopek, odrival policista, nato pa ponovno fizično napadel D.B. Policista sta takoj 
intervenirala, uporabila strokovni prijem, plinski razpršilec in Č.J. vklenila, čeprav seje pijan Č.J. močno upiral in brcal policista. Č.J. je bil 
nato pridržan do iztreznitve, zoper njega pa je bil podan predlog SP, o sumu kaznivega dejanja pa policisti zoper njega še zbirajo obvestila

4 26-8- ob 19-15 uri 80 policiste obvestili o nedostojnem vedenju v lovski koči Čemšenik. Na kraju je patrulja ugotovila, da sta dva pijana 
gosta V.G. in C.S. nadlegovala gostjo M.R. Na kraju so policisti z obema opravili razgovor in bosta predlagana v postopek 

sodniku za prekrške.

4 26.8.2000 ob 00.55 uri so policisti na zaprosilo občanov, da se iz gostinskega lokala Zadnja šansa širi preglasna 
glasba, intervenirali, odgovorni osebi O.B. pa so zaradi prekrška po Uredbi o varstvu pred hrupom izdali plačilni nalog. 
| 27.8.2000-ob 13.30 uri so policisti PO Hrastnik intervenirali na Koloniji l.maja v Trbovljah, kjer sta se sprla B.M. in 
G.R., kateri je B.M. grozil s pretepom. Zoper njega so policisti napisali predlog SP.

£ 2.9. ob 14.38 uri so policisti intervenirali na Sallauminesu v Trbovljah, kjer je prišlo do spora med O.S. in 
njegovim dekletom. O.S. kljub prisotnosti policistov ni prenehal s kršitvijo JRM-ja, zaradi česar je bil pridržan do 
iztreznitve.

Ravbajo kot srake
V noči iz 24.8. na 25.8. je neznan storilec 

>z osebnega avtomobila znamke zastava 128, 
last V.D. iz Hrastnika, ukradel dežnik, žarnice, 
varnostni trikotnik, prvo pomoč in ročni 
brisalec stekel, s tem pa V.D. oškodoval za 
najmanj 8.000,00 SIT. Policisti storilca še 
‘ščejo, saj je oškodovanec kaznivo dejanje 
naznanil šele 28.8.2000.

Dne 24.8. v dopoldanskem času je bilo 
Momljeno v gostinski lokal Branko bar na 
Trgu revolucije v Trbovljah. Na ogledu so 
Policisti ugotovili, da je preko noči neznani 
storilec splezal v notranjost preko manjšega 
°kna, od koder je odtujil nekaj škatlic cigaret 
'n steklenic žgane pijače ter 165.000 SIT in 
^a ključa od igralnih avtomatov.

Dne 27.8. ob 18.55 uri je lastnik stanovanja 
T-J. na Cesti zmage v Zagorju pustil odprto 
stanovanje. V času, ko je bil odsoten pa mu je 
aeznani storilec odtujil barvni TV sprejemnik, 

"k je bil s tem oškodovan za najmanj 40.000 
8Tr, policisti pa za storilcem še poizvedujejo.

Dne 28.8. je občanka prijavila, da je 
'Zgubila GSM aparat Motorola. Če ga je kdo 
našel, naj ga prinese na PP Litija.

Dne 29.8. je neznani storilec pred pošto v 
Šmartnem iz osebnega vozila renault 5 
odmontiral prednji odbijač skupaj z registrsko 
tablico. Za “avtomehanikom” policisti še 
poizvedujejo.

Dne 1.9. je neznani storilec vlomil v OŠ 
Litija. Ugotovljeno je bilo, da je vlomil v več 
učilnic, v avtomate za pijačo ter odnesel nekaj 
gotovine in dva radiokasetofona s CD-jem.

Dne 3.9. v jutranjem času je prišlo do vloma 
v lokal Amadeus na Partizanski cesti v 
Trbovljah. Neznani storilec je vstopil v prostor 
skozi okno in odtujil 120.000 SIT, nekaj 
cigaret in pijačo. >

IZLITJE MAZUTA V POTOK 
TRBOVELJŠČICA

Trbovlje, 24.8. ob 16.51 uri je prišlo do izlitja 
mazuta v potok Trboveljščica. Policisti so 
ugotovili, da je mazut stekel v potok iz soda, 
ki je nameščen pred pečjo v Cementarni 
Trbovlje in ga uporabljajo za predvžig. Mazut 
je preko ventila, ki seje zamašil, stekel v potok 
Trboveljščica in reko Savo. Na kraju izlitja je 
bilo 24 gasilcev GD Trbovlje, ki so ustavili 
iztekanje mazuta.

PREVELIK ODMEREK MAMIL?
Trbovlje, 3.9. ob 11.42 uri so bili policisti 

obveščeni, da je pri trgovini Košarica na 
Šuštarjevi koloniji obležal neznanec. Po prvih 
ugotovitvah je 22-Ietni moški obležal zaradi 
prevelikega odmerka mamil, tako da je bil 
nezavesten odpeljan v trboveljsko bolnico.

RDEČI PETELIN
Zagorje, 23.8. ob 21.45 uri je prišlo do 

požara v Vinah. Na kraju je bilo ugotovljeno, 
da je do požara prišlo po vsej verjetnosti 
zaradi odvrženega cigaretnega ogorka, saj je 
požar nastal ob sprehajalni poti. Gasilci so 
požar pogasili, materialna škoda pa je majhna.

SMRTNA NESREČA S 
TRAKTORJEM

Zagorje, 30.8. ob 20.20 minut je prišlo do 
nesreče s traktorjem v Podkumu. B.M. je na 
travniku pobiral otavo, v tem času pa mu je 
traktor pobegnil po pobočju. Sam je skušal 
traktor ustaviti, pri tem pa seje traktor prevrnil 
in po približno 25-ih metrih se je zaletel v 
drevo. B.M. je na kraju poškodbam podlegel.
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VDC ZAGORJE V PLANINAH

V soboto 2.9.2000 smo se 
planinci iz VDC Zagorje odpravili 
na prvi planinski izlet. Po 
programu naj bi odšli na 
Partizanski vrh. Ker pa smo bili 
dan prej na pikniku v INČE 
Mengeš pri prijateljih, smo načrt 
spremenili, saj so nas od

pozdravljale Kamniške planine. 
Nazaj v Zagorje smo odšli po 
drugi strani hriba in si odtod 
ogledali še Kal, Mrzlico in Kum, 
kjer nas čaka meseca maja 
planinski krst. Na poti v dolino 
smo imeli največ težav v pravi 
džungli robidovja., vendar smo

nekajurnega plesanja še bolele 
noge. Zato smo jo mahnili na 
Čolnišče.

Hoja nam je šla dobro izpod 
nog in na Čolniščah se nam je že 
veselo nasmihalo sonce. Po 
kavici, sendvičih in počitku smo 
se odpravili naprej na vrh, kjer 
smo odigrali nogometno tekmo, 
plezali po drevesih, se gugali na 
gugalnicah in se vozili po 
toboganu. Najbolj navdušena 
nad nogometom je bila naša 
psička Noča, ki nam je ves čas 
kradla žogo. Ogledali smo si tudi 
vse hribe, ki so nas obkrožali: 
Čemšeniško planino. Partizanski 
vrh, v daljavi pa so nas

po nekaj padcih, praskah in krikih 
preživeli tudi to.

Bili smo prijetno utrujeni, 
preživeli smo zelo lep dan in si 
obljubili, da gremo naslednji 
mesec zopet v hribe.

P.S.: Na vas pa se obračamo 
tudi s prošnjo. Želimo si varne in 
čim lažje hoje. Nihče od članov 
naše skupine nima planinskih 
čevljev, le redkokdo nahrbtnik. 
Če imate kaj od tega odveč in je 
še uporabno, nas pokličite na 
telefon 56 64 024 in veseli bomo 
vaše pomoči.

Mentorica planinske skupine VDC 
Zagorje, Milena Horvat

Prvošolci so 
stopili v šolo

V ponedeljek, 4. septembra so 

osnovne šole sprejele nove 

učence, ki bodo - nekateri osem, 

drugi pa devet let - "gulili" šolske 

klopi' učenosti. Razen v Litiji, 

kjer že na večini osnovnih šol 

uvajajo program devetletke, so 

se tudi v Trbovljah že prijavili, 

da bi s šolskim letom 2001/02 na 

OŠ Ivana Cankarja zakorakali 

s programom devetletne 

osnovne šole.

Prvi šolski dan je bil novosti 
poln za prvošolčke, za katere je 
ravnateljica OŠ Trbovlje Darinka

Kostanjšek dejala, da niso kazali 
pretirane treme, saj so jih 
razredničarke prijazno sprejele in 
okorajžile, naj jih nikar nič ne 
skrbi. OŠ Trbovlje bo s šolskim 
letom 2000/01 obiskovalo - 38, 
POŠ Alojza Hohkrauta Trbovlje - 
36, POŠ Dobovec - 3, OŠ Tončke 
Čeč Trbovlje - 47 in OŠ Ivana 
Cankarja Trbovlje - 44
prvošolcev. Po besedah Ludvika 

Toplaka, ravnatelja OŠ Hrastnik 
so sprejeli kar rekordno število 
prvošolcev in sicer 69, na POŠ 
Dol pa 24. Na OŠ Vitka Pavliča s 
prilagojenim programom 
Hrastnik pa imajo v prvem 
razredu le učenca, ki razred

ponavlja, sicer pa so prvi šolski 
dan namenili predvsem 
medsebojnemu spoznavanju. V 
Litiji pa so z devetletno osnovno 
šolo startali tudi na OŠ Litija, kar 
pomeni, da bo nekaj učencev 1. 
razred osnovne šole pričelo s 
šestim letom starosti in sicer bo 
teh 37, preostalih prvošolcev, ki 
so stari sedem let pa bo 44. Na 
POŠ Konjšica je en učenec v 
prvem razredu, na POŠ Sava jih 
je skupno 9, na POŠ Polšnik pa 
skupno 11 in na OŠ Litija s 
prilagojenim programom sta dva 
prvošolca. Na OŠ Gradec beležijo 
skupno 36 prvošolcev v 
devetletni osnovni šoli, na POŠ 
Vače še niso uvedli devetletke in 
imajo vsega 10 prvošolcev, na 
preostalih podružničnih osnovnih 
šolah pa program devetletne 
osnovne šole že poteka in je 
število prvošolcev naslednje: POŠ 
Hotič - 12, POŠ Kresnice - 6 in 
POŠ Jevnica - 4 prvošolci. V 
občini Zagorje ob Savi pa bo v 
šolskem letu 2000/01 prvi razred 
obiskovalo 194 učencev.

RR.

POŠTA IZLAKE
Pred dvema tednoma so na 

novem objektu Pošte Izlake 
opravili tehnični pregled. 
Inšpektorji so opozorili na manjše 
pomanjkljivosti, ki so bile 
odpravljene v tem tednu. 
Uporabno dovoljenje bo UO 
Zagorje izdala predvidoma v teh 
dneh, z vodstvom Pošte Slovenije 
pa je dogovorjeno, da bo 
otvoritev novega objekta 
8.septembra. Pošto bo odprla 
generalna direktorica Pošte 
Slovenije Marija Ribič in župan 
občine Zagorje Matjaž Švagan.

(Vir: Bilten)

MLADI ZA 
MLADE

Po podatkih urada za statistiko 
živi v Sloveniji 354.231 mladih od 18. 
do 29. leta.

Nobeni državi na svetu ne bi 
smelo biti vseeno, kaj misli, kaj pravi 
in kaj čuti njena mladina. Na 
Fakulteti za družbene vede že nekaj 
časa izvajajo raziskave o mladini v

90. letih v Sloveniji in kot kažejo 
rezultati, sta največja problema 
mladih danes vstop v zaposlitve in 
ekonomska osamosvojitev. Mladi se 
svojih problemov zelo dobro 
zavedajo, saj vedo, da vrhunec 
njihovega življenja šele prihaja in 
zato hkrati vedo tudi to, da je 
prihodnost še posebej njihova skrb. 
Skrb za uspešno in veselo življenje.

Vendar danes mlade v Sloveniji 
preveva občutek nemoči. Mladinska 
politika je luknjičasta, država na 
mlade prepogosto pozablja in prav 
te okoliščine so mlade prisilile v 
združitev. Združila se je aktivna 
mladinska družba, se med seboj 
povezala in sprožilapolitično gibanje, 
ki ni ideološko, niti zgodovinsko 
obremenjeno in katerega cilj je 
zagotoviti dostojno in svobodno 
življenje vsakemu živemu bitju v naši 
deželi. Tako je 4.julija, v prostorih 
Kluba K4 na Kersnikovi v Ljubljani, 
nastala STRANKA MLADIH 
SLOVENIJE. Na kratko - SMS.

Stranka združuje interese mladih 
vseh življenjskih nazorov, ki niso 
obremenjeni s preteklostjo, ki sojo 
živeli starši, ampak je njihov pogled 
uprt v prihodnost. Po besedah 
predsednika stranke Dominika S. 
Černjaka je SMS nastal zato, ker se 
nobena od zdajšnjih političnih strank 
dejansko ne zavzema za interese 
mladih. Prav tako pa se v SMS-u 
zavedajo, da reševanje zgolj 
problemov mladih - in s tem dajanje 
prednosti le enemu segmentu 
prebivalstva - dolgoročno pomeni 
nazadovanje Republike Slovenije. 
Zato SMS posveča pozornost celotni 
družbi, hkrati pa poudarja, da mladi 
vsekakor najbolj poznajo področja, 
v katera so neposredno vključeni, 
zato bodo na teh tudi najbolj dejavni.

SMS je svoje člane brez dvoma 
našla tudi v Zasavju in ti 
napovedujejo neposreden političen 
boj, zato da bo glas mladih dobil 
večjo težo in močneje opozarjal na 
čeri, s katerimi smo se in se še bomo 
v Sloveniji srečevali.

Stranka mladih Slovenije se tako 
ponuja kot možnost, kot premislek 
Sloveniji inje vsekakor vzpodbudna 
politična osvežitev v našem 
družbeno-političnem prostoru.

Janja Prešeren
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Aero klub Milan Borišek Litija

VABI
ob 80-letnici rojstva in 50-letnici smrti našega vzornika in 

izrednega letalca Milana Boriška na drugi del proslave in sicer 
na letalski modelarski miting na vzletišču v Zavrstniku, ki bo 

10.septembra 2000. Na mitingu bodo sodelovale poleg 
modelatorjev iz Slovenije, Avstrije in Italije tudi zmajarji in UL 

letala.
Poseben program obljublja Slovenska vojska - Brigada 

vojaškega letalstva in sicer s preleti letal PC 6 in PC 9. Pričetek 
mitinga bo ob 13 uri, zaključek pa bo v poznih popoldanskih 

urah. Za hrano in pijačo bo poskrbljeno.

odrasle je 550 SIT, skupine odraslih nad 20 oseb 450 SIT, otroci 
med 7 in 15 let 350 SIT, predšolski otroci in invalidi imajo prost 

vstop.

Klub borilnih veščin 
Pon do kwan Zagorje

VABI
k vpisu v tečaj borilnih veščin in samoobrambe nove člane. 

Vpisovanje novih članov bo vsak ponedeljek in četrtek v 
septembru ob 19.00 uri v telovadnici TVD Partizan v Zagorju, 

kjer si boste naše treninge lahko tudi ogledali.
_____________ Vabljeni!

Društvo za mlade Ptica
Občina Zagorje ob Savi

VABI
na 4. in S.koncert Valvasorjevih večerov 2000, ki bosta 8. in 

15.septembra 2000. 4.koncert bo v Župnijski cerkvi v Zagorju 
ob 19.30 uri, kjer bosta nastopila Stanko Arnold, trobenta in 

Ljerka Očič, orgle. S.koncert bo v Valvasorjevi kapeli na 
Izlakah in sicer ob 19.30 uri, nastopila pa bosta Tomaž Lorenz, 

violina in Jerko Novak, kitara.

KC Delavski dom Zagorje 
in ZKO Zagorje

VABITA
na ogled razstave Terezije Obreza; Slike na steklo. Razstava je 

odprta v hodniku Delavskega doma Zagorje do 12.septembra in 
sicer v času drugih prireditev oziroma za skupine po 

predhodnem dogovoru.
Vabljeni!

Arboretum Volčji Potok
VA B I

na razstavo dalij in lilij, ki bo na ogled vse do srede septembra. 
Obiskovalci bodo dalije lahko občudovali v kar 60 različnih 

barvnih odtenkh, lilij pa je 40 različnih sort.
Park je odprt vsak dan od 8. do 19.ure. Cena vstopnic za

OBVEŠČA,
da bodo od septembra dalje v okviru društva delovale skupine 

za samopomoč, osebnostno rast, knjižni klub ter ustvarjalne 
delavnice, namenjene kreativnemu preživljanju prostega časa 

vseh generacij, posebno pa še otrok in mladostnikov. Za pomoč 
odvisnikom je od 8. do 20.ure na telefonu št. 03/56-46-971 na 

razpolago informacijska pisarna.

Bar MALN Izlake
ORGANIZIRA

hojo po žerjavici. Pravijo, da vse skupaj krepi samozavest, 
odpira blokade energetskih vozlišč (čaker) ter človeka napolni z 
energijo. Res pa včasih dobi kdo tudi kakšne manjše opekline, 

a je vse to terapevtskega značaja. Vse skupaj bo potekalo v 
sredo, 13.septembra ob 20.00 pri baru Maln na Izlakah. Hoja 

___________________po žerjavici je brezplačna.

Zasavski muzej Trbovlje 
VABI

na otvoritev gostujoče razstave Koroškega pokrajinskega 
muzeja Slovenj Gradec; Ne! - razstava o drogah od 14.9. do 
14.10. v prostorih Zasavskega muzeja Trbovlje. Otvoritev bo 

potekala 14.9. ob 18.uri. Informacije o možnih terminih ogleda 
dobite na tel.: 31-780 ali 31-781 (Nevenka Hacin).

[ JJillJj

Stanovanjc, parcele
PRODAM zazidljivo parcelo v 

Hrastniku, cena po ogledu, tel.: 
41-259 ali 031/316-716 

IŠČEM opremljeno enosobno 
stanovanje ali garsonjero v 
Trbovljah, tel.: 040/349-550 

PRODAM parcelo, dovoz z 
asfalta v Trbovljah, tel.: 27-769 

NAJAMEM garažo v Zagorju, 
tel.: 66-007

Cie
neroemičAins
i/ucn i, lumin 7 ■ trbovue 
TUffiKi Mimi 35'IIO
pnoDiiifi, imup, niom mi. poiiomiH Nionouoi 

viiiEiiDOv m mesi

Razno
PRODAM jedilni krompir za 

ozimnico in varaždinsko zelje za

kisanje, dostava na dom, tel.: 01/ 
788-5316

PRODAM 2 bikca, 100 kg, 
tel.: 03/5736-300 

PRODAM prsno črpalko avent 
(rabljena 1 mesec); sterilizator 
avent, tel.: 031/815-945 

NUDIM priročnik za 
prerokovanje iz ciganskih kart od 
A do Ž, tudi osebna razlaga, tel.: 
031/569-958

PRODAM rabljene učbenike 
za gimnazijo: Regionalna
geografija sveta 2; Kotne 
funkcije, Trigonometrija - vaje; 
Polinomi, Racionalne funkcije, 
Krivulje II.reda - vaje; Organska 
kemija I; Organska kemija II; 
Zaporedja, Diferencialni in 
integralni račun - vaje, tel.: 031/ 
561-451 (Katja)

PRODAM fax modem US Ro- 
boties 33,6, star 1 leto, nerabljen, 
cena po dogovoru, tel.: 041/403- 
055

Društva
DRUŠTVO brezposelnih 

delavcev Slovenije v razvoju vabi 
vse brezposelne v Sloveniji k 
vključitvi v naše društvo. 
Informacije dobite na telefonu 03/ 
56-71-200

Počitnice
APARTMA ZA 5 OSEB na

otoku Viru, cca 20 metrov do 
urejene plaže, na voljo septembra 
po noro nizkih cenah, tel.: 041/ 
550-785

APARTMAJI na Viru pri 
Zadru, oddam za 4.500-5.500 
SIT na dan, 100 m od urejene 
plaže, bližina trgovine, diskotek, 
restavracija, tel.: 041/431-743

ZAPOSLIMO redno ali
pogodbeno trgovskega 
potnika na področju 
ZASAVJA za prodajo 
tehničnega blaga, prijave 
poslati na tel.: Vafra Com
merce, d.o.o., Griže 125, 
3302 Griže, tel.: 063/715/ 
735

za brezplačni mali oglas

1 Tekst: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

o ........................................................................................................z
o ........................................................................................................
g;
S Moj naslov:
< ..........................................
N



Zavod za izobraževanje in kulturo 
Litija, Ljudska univerza 

Trg na Stavbah 8a 
Tel.: (01)8980-570

RAZPISUJE

za šolsko leto 2000/2001 vpis v naslednje 
izobraževalne programe:

I.EKONOMIJA

1. Trgovec, IV.stopnja
- poklic: prodajalec
Pogoj zavpisjekončanaosnovnašola. Izobraževanjetraja21eti.

2. ’IVgovec - dokvalifikacija
- poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je nedokončana srednja šola IV. ali V.stopnje, izobraževanje 
traja 1 leto.

3. Prekvalifikacija v trgovca
- poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je končana 3-letna poklicna šola. Izobraževanje traja en 
semester.

4. Ekonomsko-komercialni tehnik, V.stopnja
- poklic: ekonomski tehnik
Pogoj zavpisjekončanaosnovnašola. Izobraževanje traja tri leta.

5. Ekonomsko-komercialni tehnik - prekvalifikacija
- poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpisje končana šola V.stopnje. Izobraževanje traja eno leto.

6. Ekonomsko-komercialni tehnik - dokvalifikacija
- poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpisje nedokončana šola V.stopnje. Izobraževanje traja eno do 
dve leti.

7. Ekonomsko-komercialni tehnik, V.stopn ja
- poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpisje končana šola za prodajalce, izobraževanje traja dve leti.

II. STROJNIŠTVO

4. Preoblikovalec in spajalec kovin, IV.stopnja
- poklic: konstrukcijski ključavničar
Pogoj za vpis je končana osnovna šola ali skrajšani program strojništva. 
Izobraževanje traja 2 leti.

2.Strojni tehnik, V.stopnja
- poklic: strojni tehnik
Pogoj za vpisje končana kovinarska šola. Šolanje traja dve leti.

2.Strojni tehnik - prekvaliftkacijain dokvalifikacija
- poklic: strojni tehnik
Pogoj za vpisje končana ali nedokončana srednja šola. Šolanje traja eno 
oziroma dve leti.

III. PROMET IN ZVEZE

5. Prekvalifikacija in dokvalifikacija v voznika, IV.stopnja
- poklic: voznik
Pogoj za vpis jc končana ali nedokončana 3-letna šola. Šolanje traja en 
semester.

Prijave sprejemamo na Zavodu za izobraževanje in kulturo Litija, enoti 
Ljudska univerza, vsak dan od 8. do 12. in od 15. do 17.ure, pokličete pa 
lahko tudi po telefonu na št. (01) 8980-570.
Izobraževanje se bo pričelo v oktobru 2000.

Vabljeni!

Revirska ljudska unoverza Trbovlje 
Trbovlje, Trg svobode 1 l/a 

Zagorje, Grajska ulica 2

VPIS V IZOBRAŽEVALNE 
PROGRAME ZA PRIDOBITEV 

IZOBRAZBE V ŠOLSKEM LETU 
2000/2001

1. VISOKA POSLOVNA ŠOLA PRI EKONOMSKI FAKULTETI 
LJUBLJANA
vpisujemo v:
- prvi letnik - študij na dalj avo
- tretji letnik - izredni klasični študij

2. VISOKA ŠOLA ZA ORGANIZACIJO IN MANAGEMENT PRI 
FAKULTETI ZA ORGANIZACIJSKE VEDE
vpisujemo v:
- prvi letnik - izredni klasični študij
- tretji letnik - izredni klasični študij - posebnosti: vpišejo se lahko vsi tisti, 
ki imajo končan kateri koli višješolski program

3. EKONOMSKO KOMERCIALNI TEHNIK
- vpis od 1. dod.letnika- prekvalifikacija- dokvalifikacija
- vpis v 3.letnik po končani poklicni šoli program: TRGOVEC

4. ELEKTROTEHNIK-ENERGETIK
vpis v 3. in 4.1etnik po končani poklicni šoli program: ELEKTRIKAR- 
ENERGETIK

5. PROMETNI TEHNIK
vpis v 3.letnik - posebnosti: po končani katerikoli triletni poklicni šoli

6. TRGOVEC - smer prodajalec
- vpis v 1 .letnik po končani osnovni šoli
- vpis od 1.-3.letnika- prekvalifikacija - dokvalifikacija

7. ELEKTRIKAR-ENERGETIK
- vpis v 1 .letnik po končani osnovni šoli
- vpis od L do3.1etnika-prekvalifikacija-dokvalifikacija

8. VOZNIK MOTORNIH VOZIL
- vpis v 1 .letnik po končani osnovni šoli
- vpis od 1. do 3.letnika- prekvalifikacija- dokvalifikacija

9. PROGRAM ZA PRIDOBITEV IZOBRAZBE NATAKAR, 
KUHAR
- vpis v 1 .letnik po končani osnovni šoli
-vpis od L do 3.letnika-prekvalifikacija - dokvalifikacija

10.OSNOVNA ŠOLA ZA ODRASLE - šolanje je brezplačno
- vpis v 6., 7. in 8. razred

TEČAJI:
- strokovni tečaji s področja varstva pri delu in požarnega varstva, 
gradbene dejavnosti;

- splošni tečajis področja tujih jezikov, šivanja in krojenja, računalništva, 
poslovne slovenščine, astrologije, meditacije, aranžerstva, tečaj za 
voditeljačolna;

SEMINARJI:

- poslovne odličnosti

Organiziramo tudi tečaje in seminarje na podlagi povpraševanja 
naročnika.

Za dodatne informacije lahko pokličete telefon 03 56 31 190 ali 
03 5655120
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rmo?
22.3.-20.4.

Posveti- 
ste se 
stvarem, za 
katere me
nite, da so 
pom
embne. 
Potrudite

21.4.-21.5.

22.5.-21.6.

se razumeti smisel tega, kar se vam 
dogaja in se iz vsega skupaj nekaj 
naučiti. Marsikaj se bo 
spremenilo, a ne samo v vaši 

glavi. Št.: 19.
Nikar si ne 

dovolite, da bi 
Vi 4 zaradi svoje 

lenobe po
pustili pri 
stvareh, za 
katere dobro 
veste, da so 
nujne. Ob 

partnerju se boste počutili varne 
in sprejete, pogrešali boste le malo 
več čustvene vznesenosti. Št.: 15.

Včasih je 
dobor utišati 
misli, ki vam 
rojijo po glavi in 
doseči tišino. 
Šele potem bo
ste lahko za
čutili, kaj je res 
pomembno in 

kaj ne. Ne pričakujte namreč, da 
vam bo razum dal odgovore na 
vsa vprašanja. Št.: 3.

Utesnjenost 
in oviranost, ki 
jo občutite, je 
znak, da so 
postali obsto
ječi okviri pre
ozki in da 
morate napra
viti korak na

vzven. Precej boste pod vplivom 
literature, ki ste jo vzeli v roke in 
vam je nekako razširila obzorja. 
Št.:25.

Čeprav si 
še tako želite, 
ne morete 
postati nekaj, 
za kar nimate 
osnov. Če ne 
želite že vna
prej le igrati 
vloge, ki vam 
je všeč in se 

silit v stvari, ki vam niso pisane 
na kožo, bo potreben korenit 
preobrat. Št.: 14.

Kar nekaj stvari 
vam bo uspelo 

.r^jH samo zaradi vaše
1 ^ vztrajnosti. Kar ste

si »zapičili« v glavo 
boste tudi izpeljali. 
Če se boste v 
družinske zadeve 

preveč vtikali, se bo vse samo še 
Poslabšalo. Št.: 27.

24.7.-23.8.

L
24.8.-23.9.

{^ahe-ziuje-u-est/no ne,/iy, nesmisla., l/e^dnoj’^ tudipame-ti

v- H&Sm isdu.. "

(Nietzsche)
Vsi starši to vedo in tudi vsi, ki so to postali v času od 20.8. do 31.8.2000 
bodo to izkusili ob svojih nadobudnežih: štirinajst jih je bilo - pet deklic 
in devet fantkov.

20.8.2000:

Melita Jurman. Obrtniška c. 2, Trbovlje, hči Špela Kukenberg;

21.8.2000:

Karmen Medvešek, Pot na jez 2, Trbovlje, sin Maj;

22.8.2000:

Barbara Simeunič, Opekarna 27, Trbovlje, sin Tibor Lukič; 

Manca Tominšek, Nasipi 42, Trbovlje, hči Tjaša;

23.8.2000:

Šahza Nuhanovič, Kolonija 1. maja 12, Trbovlje, sin Arnel; 

Mojca Medvešek, Novi dom 37, Trbovlje, sin Luka; 

26.8.2000:

Ismeta Tahirovič, Kolonija I. maja 30, Trbovlje, sin Husein; 

Mojca Kastelic, Gimnazijska c. 11, Trbovlje, sin Aljaž; 

Natalija Pušnik, Pod ka‘ico 5, Rimske Toplice, hči Kristina 

Mužar;

26.8.2000:

Meta Šumlak, Narof 20, Izlake, sin Anton Lavrač: 

27.8.2000:

Nataša Aberšek, Metleče 33, Slovenj Gradec, sin Aljoša 

Skledar;

28.8.2000:

Suada Kabinovič, Žabjek 15, Trbovlje, hči Lejla;

30.8.2000:

Ramza Čajič, Kidričeva 20, Zagorje, sin Sinal;

31.8.2000:

Alenka Kamnikar, Opekarna 32, Trbovlje, hči Eva Vidmar. 

ISKRENO ČESTITAMO!

egan
trgovina
Saša Pegan s.p.
Kisovec, Rudarska c.3 
Te!.: 0601/71-303

Cvetje,
darila...

odpiralni čas: 
od pon. do petka 16 -18 

sobota 9 -12 
nedelja 10-12

24.10~-22.11.

4'

%
23.11.-22.12.

Na nekatere 
stvari, ki se tičejo 
vaše pretekosti, 
boste začeli 
drugače gledati, 
kar pa še ne 
pomeni, daje vse 

24.9.-23.10. rešeno. Pomem
bno je, da se o tem, kar vas že dalj 
časa mori, odkrito pogovorite s 
partnerjem. Št.: 10.

Stvari, ki vas 
težijo, boste 
nehali odrivati 
in se skušali z 
njimi odkrito 
spoprijeti. Ni 
nujno, daje vaš 
partnerski 

odnos res takšen, za kakršenga ga 
ocenjejete, zato ne reagirajte 
prihitro. Št.: 1.

Če nočete 
svojega živ
ljenja preveč 
zakomplicirati, 
boste morali 
biti bolj tole
rantni in prila
godljivi. Nikar 
se ne trudite na 

vsakem koraku dokazovati, da na 
vas ne more nihče vplivati.

Št.: 18.
Zelo

pomembni vam 
bodo odnosi z 
d r u - g i m i . 
Zavedajte se, 
da pri vsem 
skupaj ni 
pomembno le 
to, da ste spre
jeti. Pomem
bnejša je kvali

teta in nivo odnosov, kijih imate z 
ljudmi okrog sebe.

Št.: 7.
Neglede na 

vaše želje in 
pripravljenost 
pomagati ste 
lahko prepričani, 
da nikomur ne 
morete odvzeti 
bremena, ki ga 

mora nostiti sam. Bil bi že čas, da 
tudi sami odrastete in ne iščete 
staršev v ljudeh, ki to niso.

Št.: 9.
Ne dovolite 

si, da bi 
nenehno bre
menili druge s 
svojimi prob
lemi in se 
potrudite 
občasno tudi 
poslušati. Če

prav imate pogosto ta občutek, 
nikakor niste sami. Bodite iskreni 
tudi do sebe. Št.: 21.

23.12.-20.1.

21.1.-19.2.

20.2.-21.3.



NAGRADNA KRIZAMA ^ NAGRADNA KRIŽANKA
MAJHEN KIRURŠKI 

NOŽ ZA OPERACIJE IN 
SECIRANJE. NAVADNO 

Z NEPREMIČNIM 
REZILOM

RODOVITNA 
POKRAJINA 
V SEVERNI 

GRČIJI

BALKANSKO
GROBO

DOMAČE
SUKNO

VILI
RESNIK

VEČJI
RAVEN

SVET

DOMOVINA
(ZASTA
RELO)

LIRSKA
PESNIŠKA

OBLIKA

HRVAŠKI
POPEVKAR

(JASMIN)

JUŽNO
AMERIŠKO

DREVO

KOŠARKAR
STARO-

JUDOVSKI
KRAU

IT. FILMSKI 
SCENARIST 
INCROCCI

AMERIŠKA
LOUIS

ADAMIČ
IGRALKA 
FRANCIS 
LUKA V 

MAROKU

TATVINA
DUHOVNE
LASTNINE

AVTOR:
JAN^Z
DONŠA

MOČVIR-

VOLKU
PODOBNA

ZVER
TOPLIH
KRAJEV

GUVERNER
BANKE

SLOVENIJE
(FRANCE)

SKUPINA
SKUPAJ

VOZEČIH
VOZIL

ANTON
LAJOVIC

RODOVITEN 
DANSKI 
OTOK 

JUŽNO 00 
ZELANDIJE

MLADA OVČJA 
SAMICA. JAGNJE 
(LJUBKOVALNO)

SVETNIŠKI
SIJ

UNESEK

VENO
TAUFER

OLEPŠAVA.
OKRASEK

DRAMA
EVRIPIDA
SLADKO-
VODNA

RIBA

TRDONEBNI
SOGLASNIK.

PALATAL
NAJNIŽJI

MOŠKI
GLAS
DEL

OKOSTJA

RAHUAČ
ZEMUE.
RIGOLAČ

REVNOST,SIROMAŠ-
NOST

SOL
TETRA-

BOROVE
KISLINE

ŠVEDSKI
HITROSTNI
DRSALEC

SEVFFARTH

GRŠKI 
OTOK V 

EGEJSKEM 
MORJU 

KOSITER

ČEBELI
PODOBNA
ŽUŽELKA

CROCE- 
JEVA 

FILOZOF
SKA SMER

KEMIJSKI 
ELEMENT 

IZ SKUPINE 
ALKALIJ- 

SKIH KOVIN

GRŠKI 
GEOGRAF 
IN MATE

MATIK IZ 4. 
ST. PR.N.Š.

UGODNI
POLOŽAJI

V.IOGI

DROG ZA 
PLAVLJE

NJE 
LESA

NIZOZEM
SKA

METALKA
DISKA

STALMAN

SLOVARČEK- EIGEN: nemški kemik PITEAS: starogrški geograf AMOK: malajska blaznost 
KLEJA: sladkovodna riba LESBOS: otok v Egejskem morju

T05E
Pijanca na poti domov padeta v 
mlako in eden pravi:
"Sedaj pa zares, to še spijeva, pa 
greva."

MED POLŽI
Dve polževki gresta na sprehod. 
Nenadoma ena zašepeta:
"Ti, neki polž naju zasleduje." 
"Ojoj. Ali mi hiška lepo stoji?”

IZ05TAL0
"Otroci, naj mi eden od vas pove 
zgodbo s čim manj besedami. No, 
Metka!"
"Izostalo."
"Kakšna zgodba pa je to?" 
"Krasna."
"Kdo pa je to rekel?"
"Fant moje sestre."
"Ne razumem."
"Saj tudi jaz ne razumem. Ampak 
zadnjič je to moja sestra rekla 
fantu, on pa je dejal, daje to pa 
res krasna zgodba."

LOKOMOTIVE
Trener nogometnega moštva 
poskuša prepričati igralce, naj 
nehajo kaditi:
"Vzemite si za zgled lokomotive. 
Ko so nehale kaditi, so postale 
bistveno hitrejše."

vedeli.,.
...da je bilo leta 1940 v 
Sovjetski zvezi 235.500 kol
hozov, kmetijskih zadmg, ki 
so nastale v času kolekti
vizacije. V osemdesetih “letih 
se je njihovo število močno 
zmanjšalo, tako da jih je leta 
1988 delovalo le še 26.900. 
...da ima kitova glava precej 
razvite možgane in veliko 
lobanjo, ki meri kar tretjino 
celotne dolžine njego\ < ci; 
telesa.
...da če pripadniku črne rase 
presadimo zaplato bele kože, 
ta sčasoma potemni.

...da je italijansko mezzo
sopranistko Aliče Barbi, ki je 
bila konec 19. stoletja znana 
širom Evrope, zelo cenil tudi 
nemški skladatelj Johannes 
Brahms. Leta 1893 jo je 
osebno spremljal na 
klavirju, ko je imela na 
Dunaju zadnji koncert v 
svoji kratki, toda uspešni 
karieri. Tedaj ji je bilo 
komaj 31 let, živela pa je 
vse do leta 1948.
...da merijo vse avtobusne, 
trolejbusne in tramvajske 
proge javnega potniškega 
prometa v italijanskem 
mestu Milano skupaj v 
dolžino približno 570 kilo
metrov.
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NAGRADNA KRIŽANKA
REŠITEV OZIROMA GESLO

nagradne križanke pošljite do 20.9.2000 na 
naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob Savi, s 
pripisom "NAGRADNA KRIŽANKA 
ŠT. 18/2000". Fotokopij ne upoštevamo. 
Torej morate ob pripisu dodati še številko 
križanke (ki je ista, kot številka časopisa) 
zaradi tega, da potem lažje razvrščamo rešitve 
križank, kijih na naš naslov prihaja ogromno. 
Opozaijamo vas, da rešitve gesla, kijih boste 
napisali na dopisnico, ne bomo upoštevali. 
V poštev bodo prišle le v primeru, da bo na 
njih izrezek gesla iz Zasavca!

Nagrade, ki vas čakajo:
1. Praktična nagrada Zasavc d.o.o.
2. Praktična nagrada Zasavc d.o.o.
3. Praktična nagrada Zasavc d.o.o. 
Izžrebanci nagradne križanke 16/2000

Iliaurade prispeva Zasavc d.o.o.):

TRBOVLJE
0b četrkih

6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 
z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila
12.00 Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 
13.15-13.55 Servis, popevka in viža dneva, 
radijsko popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 
15.20 Muzika-Muzika 16.00 Servis 16.15 
Prodaja po telefonu 17.00 Poročila 17.10 
Ob Savi navzdol 18.00 Ob Savi navzgor 
18.30 Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 
Živ večer ob živem radiu 00.00 Noč z radijem 
(do 6.00)

Ob petkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 9.15 Prodaja po 
telefonu 10.00 Redaktorjeve minute 10.05 
Radio na terenu 11.00 Poročila 12.00 
Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 13.15- 
13.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17.10 Mladinski val 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

0b sobotah
7.00 Dobro jutro 7.15 Jutro z ... 7.45 

Časopisje 8.00 Letni časi na Radiu Trbovlje
9.00 Poročila, popevka tedna 10.00 
Kramljanja 11.00 Teden bil je živ 12.00 
Kuhajmo z dušo 12.30-13.00 Poročila 13.55 
Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.30 
Glasbeni koktail 16.00 Moda, servis 17.00 
Poročila 17.10 Sobotno popoldne 18.30 
Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer 
ob radiu 00.00 Noč z radijem (do 8.00)

L: Praktična nagrada: Slavi Zupan, 
Ulica talcev la, Zagorje

2. : Praktična nagrada: Edita Kuder, 
C.zmage 19, Zagorje

3. : Praktična nagrada:Borut Flisek, 
Prešernova 14a, Zagorje

4. : Praktična nagrada: Fridrik Ceperlin, 
Novi Log 7a, Hrastnik

5. : Praktična nagrada: Mimi Serša, 
Vodenska 39, Trbovlje

6. : Praktična nagrada: Dušanka Matko, 
Novi dom 25, Trbovlje

Vsem izžrebancem čestitamo!
Nagrade oz.potrdila lahko dvignete na 

uredništvu časopisa Zasavc, C. 20. julija 2c, 
Zagorje od 11.9.2000 do 15.9.2000. S seboj 
prinesite osebno izkaznico in davčno 
številko.

Ob nedeljah
8.00 Dobro jutro 8.15 Duhovna misel 

8.30 Servis, dežurstva, cicivrtiljak 11.00 
Tedenski barometer 11.10 Viža tedna 12.00 
Večno zelene 13.00 Čestitke poslušalcev, 
radijsko popoldne 14.00 Horoskop, 
kramljanje, zanimivosti 15.00 Prodaja po 
telefonu 15.20 Pregled dogodkov doma in 
po svetu 16.00 Prodaja po telefonu 17.00 
Gost, kramljanje 18.00 Zasavskih 5+5 19.00 
Večer ob radiu 00.00 Noč z radijem (do 6.00)

0b ponedeljkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 11.00 Poročila 12.00 Gostje - 
glasbeniki 13.00 Poročila 13.15-13.55 
Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Želeli ste... 17.00 
Poročila 17.10 Radio na obisku 18.00 
Polonina kramljanja 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

0b torkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila 
12.00 Servis 12.55-13.00 Poročila 13.15- 
13.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17.10 Šport na Radiu Trbovlje 18.30 Servis 
18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 
00.00 Noč z radijem (do 6.00)

0b sredah
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila
12.00 Društvo prijateljev malih živali, servis
13.00 Poročila 13.15-13.55 Servis, popevka 
in viža dneva, radijsko popoldne 15.00 
Zasavski dnevnik 15.20 Muzika-Muzika
16.00 Servis 17.00 Poročila 17.10 
Upokojenci med nami 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

* Obvestila - načeloma vsako uro pet 
minut pred polno uro med 8.00 in 19.00
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Kino Zagorje

7.9. -10.9. HIŠNI RED (drama), čet. ob 19.00, sob. in ned. ob 20.00; 
8.9. - 11.9. NAJINA ZGODBA (romantična komedija), pet. in pon. ob 
19.00, sob. in ned. ob 18.00; 12.9.PREDPREMIERA FILMA: SHIRI 
(korejski, akcijski), ob 18.00 in 20.00; 14.9. -17.9. B.MONKEY (thriller, 
čet. ob 19.00, sob. in ned. ob 18.00; 15.9. -19.9. ZVESTOBA DO GROBA 
(komedija), pet., pon. in tor. ob 19.00; sob. in ned. ob 20.00; 21.9. - 24.9. 
28 DNI (drama), čet. ob 19.00, sob. in ned. ob 20.00; 22.9. - 25.9. 
OPOLDANSKI OBRAČUN (akcijski vestern), pet. in pon. ob 19.00, sob. 
in ned. ob 18.00; PREDPREMIERA FILMA: MISIJA NEMOGOČE 2 
(akcija), ob 18.00 in 20.00; 27.9. - 1.10. SHIRI (akcijski), sre., čet. ob 
19.00, pet., sob. in ned. ob 18.00; 29.9. - 3.10. TRENUTEK ODLOČITVE 
(thriller), pet., sob. in ned. ob 20.00, pon. ob 19.00, tor. ob 18.00;

Kino Izlake
10.9. NAJINA ZGODBA (romantična komedija) ob 20.15; 17.9. 

B.MONKEV (thriller) ob 20.15; OPOLDANSKI OBRAČUN (akcijski) 
ob 20.15;

Kino Trbovlje
7.9. -11.9. TRENUTEK ODLOČITVE (triler), čet. ob 19.00, pet., sob. 

in ned. ob 18.00 in 20.30; 12.9. - 14.9. ZVESTOBA DO GROBA 
(komedija), tor. ob 19.00 in 21.00, sre. in čet. ob 19.00; 13.9. - 18.9. 
OPOLDANSKI OBRAČUN (akcijski), sre. ob 21.00, pet., sob., ned. ob 
19.00 in 21.00, pon. ob 19.00; 19.9. - 24.9. MISIJA NEMOGOČE 2 
(akcijski thriller), tor., sre. ob 18.00 in 20.15, čet., pet. in ned. ob 18.00, 
sob. ob 20.15; 22.9. - 28.9. SHIRI (akcijski thriller), pet., ned. ob 20.15, 
sob., pon., čet. ob 18.00, tor., sre. ob 20.00; 26.9. - 30.9. MIRNO JEZERO 
(komična srhljivka), tor., sre. ob 18.00, pet. in sob. ob 18.00 in 20.00;

Kino Hrastnik
7.9. - 10.9. MOŠKI ŽIGOLO (komedija), čet., sob. in ned. ob 20.00;

8.9. - 10.9. 28 DNI (akcijska komedija), pet. ob 18.00 in 20.00, sob. in 
ned. ob 18.00; 11.9. - 12.9. NI KINO PREDSTAVE; 13.9. - 17.9. 
RESNIČNA ZGODBA (drama), sre. in čet. ob 20.00, sob. in ned. ob 
18.00; 15.9. - 17.9. PATRIOT (zgod.spektakel), pet. ob 17.00 in 20.00, 
sob. in ned. ob 20.00; 18.9. - 19.9. NI KINO PREDSTAVE; 20.9. - 24.9. 
AMERIŠKA PITA (komedija), sre., čet. ob 20.00, sob. in ned. ob 18.00;
22.9. - 24.9. ČAROVNICA IZ BLAIRA (grozljivka), pet. ob 18.00 in 
20.00, sob. in ned. ob 20.00; 25.9. - 26.9. NI KINO PREDSTAVE; 27.9. -
30.9. STIGMATA (triler), sre., čet. in sob. ob 20.00; 29.9. - 30.9. NAJINA 
ZGODBA (romantična komedija), pet. ob 18.00 in 20.00, sob. ob 18.00;

Kino Dol pri Hrastniku
8.9. MOŠKI ŽIGOLO (komedija), ob 19.00; 15.9. RESNIČNA 

ZGODBA (drama), ob 19.00; 22.9. AMERIŠKA PITA (komedija), ob 
19.00; 29.9. STIGMATA (triler), ob 19.00;
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ZA5MC-ev VOLITI ALI MOLITI, (LE) TO JE SEDAJ VPRAŠANJE!? 
Javnomnenjska raziskava (Vir: Internet) je o mogoči udeležbi Slovencev 
in ostalih državljanov na oktoberskih volitvah, dala sledeče rezultate. 

Ali se boste udeležili jesenskih volitev?
DA: 90,04 %

NE: 6,64%

NE VEM: 3,32 %

(Odgovarjalo je 271 naključnih anketirancev)
PS: O vsaki, tudi najmanjši spremembi, Vas bomo tekoče obveščali ... 
ZASMC-ev SEKS NA JAVNEM MESTU ...Da, da, borba za oblast se je 
začela. Zato takšen uvod, v nadaljevanju pa Vam, spoštovani, feni 
..Trifail Tribuna,, ponujam,, od vseh ostalih izbranih samo za Vas, še tele 
hišne specialitete ... med katoliško in protestantsko cerkvijo, tu ni 
nobenega dvoma, oblajajo globoke razlike, začenjši od svetih 
zakramentov do cerkvene hierarhije, za kaj več pa bi cenjeni bralec 
rabi! malo bolj poglobljen študij teologije. No, in ko imamo „samo„ to 
dvoje na (K)umu, potem je jasno, da je njihov poizkus, ki prihaja iz 
praznovanja ,,Kumske nedelje,, vse prej, kot navadno romanje na 
omenjeni vršac. Cela zadeva (beri: maša) je tekla dokaj časa po, nekako 
kar neobičajno mirnem ritualu. Brez vsakih političnih namigovanj 
...vse dokler ni prišel do besede kumljanski župnik, Ciril Mrzel. Citat 
dela njegovega zaključnega nagovora obiskovalcem omenjenega zleta: 
,, ... in le glejte, dragi mi farani, da se čez dva meseca ponovno vidimo v 
tako velikem številu ...,, RS: Čez dva meseca, točneje, 15. 10. v nedeljo 
po maši, bodo volitve!

Z'SAVC-ev RAZPAD JE NAJBOLJŠA OBRAMBA ... včasih si mislim, in to je 
edino kar jim zamerim, da seje LDS za nekaj časa skril v opozicijo iz prozorne 

politfinte, in enega in edinega, sicer enostavnega vzroka. Ni si namreč hotel 
mazati rok z „vrnitvijo cerkvenega premoženja,, ki soji ga,.pokradli partizani,, 
temveč so to elegantno prepustili tistim, ki bodo to brez sramu radi postorili. In 
ko bo to delo opravljeno, so pa na vrsti že volitve ... In ravno tega se Bajukova 
„Nora Slovenija,, še kako prekleto dobro zaveda ...Zato se mu tudi tako mudi

ZASAVC-ev JEZUS KRIST ANARHIST... v knjigi, ki ji iz razumljivih 
razlogov ne smem delati reklame, sem pred časom bral, kako je Jezus 
verjel v to, da je človek važnejši od države. Iz tega po njegovem izhaja, 
da država nima pravice žrtvovati niti enega svojega državljana za 
uresničevanje višjih ciljev. Svojih, se ve ... To branje me je sila zmedlo, 
pravzaprav bolj prestrašilo. Ali mi danes mogoče ne slavimo in 
mučenikov in braniteljev??

ZASAVC-ev BOGDAN VAN BOGH......Face to Face„je naziv likovne
razstave, ki je od 2. julija letos, odprta v Muzeju likovnih umetnosti 
(Museum of Fine Arts) v Bostonu (ZDA) vse tja do 24. septembra. 
Zanimivost te likovne predstave je predvsem v tem, da bodo javnosti na 
ogled tokrat prvič postavili tudi 70 Van Goghovih portretov iz vseh 
obdobij njegovega plodnega dela in še bolj blodnega življenja ...Vse 
tiste pa, ki bodo razstavo v Bostonu zamudili, pa vabim na ogled iste v 
knjižnico Toneta Seliškarja v Trbovljah...

ZASAVC-eva SPUCANA HVALA HALI......Danes imate Trbovci zelo dober
razlog, da lahko pijete ..... je med ogledom nove športne lepotice na 
Roloju izjavil posebej za ..Trifail Tribun,, Iztok Puc, rokometaš, član 
slovenske olimpijske reprezentance ...
Z'SAVC-cYn SVIRANJL KURSU ... Politična stranka je kot orkester, ki 
igra po neki partituri. V kolikor eden od njih začne igrati nekaj 
drugega, se ga najprej lepo opozori, če to ne zaleže, ga vržejo iz 
orkestra. Potrebno ga je namreč izključiti, da bi se naučil not... Tako 
nekako mi pride naprej glasbena zaljubljenost zdaj že bivšega tria 
Janša, Bajuk & Peterle. V novonastalem duetu se pa tudi že ve, kdo bo 
dirigenti!
Stališča in mnenja izražena v ,.Trifail Tribunu,, so isključno avtorjeva in 
ne izražajo nujno uradnega stališča odgovornega urednika ZASAVC- a...

Jože Ovnik

Sredi črne noči Bajukova žena zgrožena ugotovi, da Anreassa ni v 
postelji. Nemudoma se ogrne v nočno haljo, da bi šla, po mračnih

hodnikih, poiskati dragega ji soproga ... Ko pred njo, iz mraka, 
nenadoma ... plane Anreass!

"O, ljubi Bog ...!!!", krikne prestrašena ženska ...
"Draga ...", mirno, skoraj tolažeče, pravi Andreass. "Stokrat sem ti že 

rekel, da me doma lahko kličeš Andeass!"

Iskrice? Igorja 0ošteta

-LJUBIMO DENAR SLOVENCEV
Dostikrat. Ne! Skoraj vsakodnevno je v naših »neodvisnih« medijih 

prebrali komentarje v stilu, kako da so bili sposobni prejšnji (Drnovškovi) 
oblastniki in kako slabi da so Bajukovi. Prvim, torej Drnovškovim in tudi 
njemu naj bi ponujale službe celo največje ugledne finančne in druge 
ustanove. Svetovne. A, ko človek malo pobrska po plačilnem seznamu 
vlade (stare in nove), pride do zelo zgovornih in zanimivih podatkov. Da 
prejemajo plačo novi ministri, državni sekretarji je razumljivo (ne sicer, 
da s tako visokimi zneski) saj delo opravljajo (bolj ali manj uspešno), 
manj pa je razumljivo, da plače še kar naprej prejemajo bivši Drnovškovi 
ministri in nekdanji prvi minister Drnovšek sam, čeprav jim to po zakonu 
sicer pripada. Čudi zato, ker so tako sposobni, tako naj, pa pobili naj bi se 
drugi med seboj, ko oni ne bodo več na oblasti. Pa čeprav jim ponujajo 
dobro plačane službe. Če bi bilo to vsaj malo res, kako to, daje za julij 
2000 plače prejelo kar 14 bivših ministrov, 25 bivših državnih sekretarjev, 
bivši predstavniki vladnih in ne boste verjeli, tudi sam bivši predsednik 
vlade dr. Janez Drnovšek. Med nekdanjimi ministri, so bili julija na plačilnem 
seznamu tudi tako visoko kvalificirani, visoko sposobni, nezamenljivi in 
sploh naj ministri kot so dr.Dimitrij Rupel, pa Igor Bavčar, Anton Rop, 
Mitja Gaspari, Jožef Školč (vsi iz najsposobnejše LDS ali Ljubimo Denar 
Slovencev) in pa nekdanji upokojenec in minister Janko Kušar (Desus), 
pa Tomaž Marušič, Božo Grafenauer (Zagožnova SLS+SKD ali kako 
zaobiti ljudsko voljo) idr. In koliko prejemajo bivši naj ministri? Od milijona 
do milijona tristo tolarjev. Seveda (pač živimo v Sloveniji) veliko manj 
kot bi dobili v svetovnih finančnih ustanovah ali v službah OZN, če bi 
tam delali oziroma bi jih kdo tam sploh zaposlil (ako bi bili seveda resnični 
in ne kot izgleda le papirni strokovnjaki) in veliko več kot si s svojim 
dosedanjim delom zaslužijo ali ima npr.mesečne plače povprečni slovenski 
davkoplačevalec.

Vseeno, ne glede na to, ali bodo nekdanji ministri in prvi minister sploh 
dobili kakšno dobro plačano in ugledno mednarodno službo jim predlagam 
oziroma polagam na srce, naj si najdejo delo vsaj v Sloveniji ali gredo v 
pokoj. Še pred iztekom zakonitega roka, torej še poreden bodo prejeli 
zadnjo plačo iz proračuna. Ki za naše razmere resnično ni mala. Storili 
bodo majhen korak za človeštvo pa velikega za Slovenijo. Hvaležni jim 
bomo. Davkoplačevalci.

VESELICA Z VILIJEM RESNIKOM
Ansambel je fušal, Vili seje bolj kot je pel, sprehajal med maloštevilnim 

občinstvom, vsaj mene pa je v smeh spravljala psička Noča (direktorice 
VDC-ja Anice Režun), kije bila prav posrečeno razpoložena. Očitno ji 
fovš muzika ni šla na živce.

TRBOVEUŠČICA IN MOTORISTI
Smrdi. Vsaj v soboto, 26.septembraje še, ko seje še ni usmilil dež. 

Še bolj kot izpušni plini motoristov, ki so paradirali na Kipah.

ZAFLEANE HLAČE
Ko se začnejo hlače trgati, flike ne pomagajo kaj dosti. Strgajo se 

kje drugje. Podobno je s cestami. Na Izlakah sojo zaflikali na večih 
mestih, a se bojim, da bo drugo leto potrebno delo opraviti znova. 
Mogoče bi bilo boljše to tigrovo cesto sedaj prevleči še z nekaj centimetri 
debelo asfaltno prevleko. Kaj vem. Za to so plačani dragi.



Paket premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav vam omogoča, da celovito 
zavarujete premoženje svoje družine. Oblikujete ga po svojih željah in potrebah, 
v njem pa lahko združujete tako nova kot tudi že sklenjena zavarovanja.

Odločitev za sklenitev premoženjskih zavarovanj v paketu je razumna predvsem 
iz treh razlogov:
• s paketom pridobite paketni popust,
• vsa zavarovanja sklenete hkrati,
• izkoristite zelo ugodne plačilne pogoje.

Tako boste prihranili denar, čas in odvečne skrbi. Najbolj dragocen pa je četrti 
razlog. S paketom premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav boste 
pripravljeni na vse.

Pripravljeni na vse. triglav premoženje
zavarovalnica triglav.d.d.



S posojilno kartico Karan 
lepši in posojilo vedno

Celje - skladišče
D-Per
6/2000

A

/o banka zasavje
Banka Zasavje d.d., Trbovlje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke


